
Ko so 2. marca vložili 44 
tožb zoper družbo Carrera Op-
tyl, d. o. o., zaradi nezakonite 
odpovedi pogodbe o zaposlitvi 
iz poslovnega razloga večjemu 
številu ljudi, smo pričakovali, 
da se bodo stvari odvile hitro. 
Tako so nam takrat zagotavljali 
tudi na ptujskem sodišču. Poča-
si bo že leto naokrog in za pet 
tožnikov še vedno ni bila najde-
na zadovoljiva rešitev.

V pisarni odvetnice Helene 
Polič Kosi se je ob vročitvi od-
povedi sicer oglasilo več ljudi, 
vendar se vsi niso odločili za 
tožbo, ker so si v tistem mesecu 
dni, ko je tekel rok za vložitev 
tožbe, že našli zaposlitev. Kar 
šest jih je v tem času našlo za-
poslitev in se za tožbo niso od-

ločili. Po vložitvi 44 tožb je ena 
od tožnic takoj umaknila svojo 
tožbo in delovni spor je nada-
ljevalo 43 delavcev. V aprilu so 
v podjetju začeli odpuščati še 
režijske delavce in tudi od teh 
so se štirje odločili za tožbo.
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Vsem bralcem Štajerskega tednika 
želimo prijetne in mirne božične 
praznike v krogu svojih najdražjih!

Obvestilo Po svetu � Od 
božiča na Poljskem 
do silvestrovanja v 
Španiji …

� Stran 3

Vinski Vrh � 
Pretresljiv in 
brutalen dvojni 
umor
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Spodnje Podravje � V pričakovanju novega leta

Prazniki prinašajo tudi upanje
V ponedeljek se je tudi koledarsko pričela zima. Zadnji dnevi starega leta minevajo kot blisk. Morda tudi zaradi tega, ker ga 
želimo čim prej pozabiti, saj je prineslo veliko hudega.

Tudi v letu, ki prihaja, ne 
bo lahko. Vsak prehod v novo 
pa vendarle nosi tudi kanček 
upanja, da bodo s pomočjo po-
zitivnih sil premagani najhujši 
problemi, da bo tistim, ki so 
brez dela, povrnjeno dostojan-
stvo in da bodo, če bodo delali, 
lahko tudi preživeli.

Praznični december je po-
kazal, da imajo ljudje še vedno 
občutek za drugega, za njegovo 
stisko. Po zaslugi humanosti je 
v marsikaterem srcu zaigralo, 
v marsikaterem domu zasijala 
lučka upanja.

Z najboljšimi željami pa so 
se decembra na Ptuju prvič 
povezali vsi decembrski do-
bri možje, Miklavž, Božiček in 
dedek Mraz. Vsem skupaj so 
želeli povedati, da če se bomo 
družili, če bomo izbrali pove-
zovanje, bomo močnejši, pa 
tudi prihodnost bo takšna, kot 
si jo želimo. Praznikov pa le ne 
smemo 'pozabiti', so nam spo-
ročili vsi trije, ker nas bodo si-
cer tudi dobri možje pozabili.

MG

Ormož � Tožbe pred koncem

Večina zadovoljna
Ko so kmalu po novem letu v ormoškem podjetju Car-
rera Optyl začeli odpuščati, se je sprva zdelo, da vse 
poteka, kot je treba, saj so se delodajalci ves čas se-
stajali s sindikati in ti so bili z dogovori zadovoljni. Ko 
so delavci prejeli odpovedi, pa marsikaj ni bilo več v 
redu. Bilo je celo zelo narobe, tako da je 10. aprila 
ormoška odvetnica Helena Polič Kosi zastopala kar 
47 tožnikov v delovnem sporu proti podjetju.

Šport
Nina Kolarič, 
Dejan Zavec in 
Aldo Ino Ilešič � 
Vrhunski športniki 
in poslovneži

� Stran 15

Ptuj � Praznični pogovor s študentom teologije

»Naj bo božič praznik
pristnega veselja in ljubezni!«
28-letni Ptujčan Damjan Mlinarič študira na teološki fakulteti v Ljubljani in Ma-
riboru, saj si želi opravljati duhovniški poklic. Trenutno je tudi diakon v župni-
jah Prevalje in Šentanel, kjer preživlja večinoma konce tedna. Kot pravi, je vera 
smisel njegovega življenja, adventni čas pa priložnost, da verniki slednjo še 
poglobijo.

� Stran 2
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V sredo priloga



pravice, kot če bi neprekinje-

no delale,« je povedala Helena 

Polič Kosi.

Po planu sodišča naj bi se 

obravnave začele junija, a so 

bile preložene na jesenski čas. 

Spisi so se začeli združevati v 

skupine glede na razlog tožbe. 

Za devet delavcev so ugotovili 

napako pri točkovanju, ki bi 

pomenila ohranitev zaposli-

tve. Za te delavce se je odve-

tnica 24. novembra dodatno 

dogovorila z delodajalcem, da 

se vrnejo v delovno razmerje 

za nedoločen čas. Za celotno 

obdobje so jim bile povrnjene 

vse pravice, ki so jim šle. Tako 

so bile za 13 delavcev vzposta-

vljene vse pravice, vključno s 

plačo, čeprav v tem času niso 

hodili na delo. »Odškodnine 

delavci niso tožili, ker so oce-

nili, da jim je v interesu, da se 

čim prej vrnejo na delo. Njihov 

temeljni cilj je bila reintegraci-

ja v delovno razmerje,« ocenju-

je Polič Kosijeva.

Delavci so se 
odločali različno

Pred poletjem se je izobliko-

vala skupina 11 ljudi, ki niso 

imeli interesa nadaljevati svoje 

poklicne poti pri Carreri. Za 

te so se poravnali. O vsebini 

poravnave odvetnica ni smela 

govoriti, ker je zaupna. De-

lodajalec je nato sporočil, da 

želi spore hitro zaključiti, saj 

je prišlo do povečanja naro-

čil in Carrera spet potrebuje 

delavce. Vsem ostalim, ki so 

podjetje še tožili, so ponudili 

zaposlitev za določen čas - spr-

va za tri mesece z možnostjo 

podaljšanja. Po tej ponudbi se 

je sedem delavcev odločilo, da 

se ne želijo vrniti na delo v Ca-

rrero, saj so se jim odprle nove 

poti v življenju – nadaljevali so 

izobraževanje preko zavoda, 

nekateri so si našli zaposlitve 

ali so se samozaposlili. Delo za 

določen čas je sprejelo 12 de-

lavcev. Tožbe pa ta trenutek še 

nadaljuje pet delavcev.

Razlog, zakaj so se delavci 

odločili sprejeti ponudbo, od-

vetnica ocenjuje takole: »Od fe-

bruarja so bili delavci na zavo-

du za zaposlovanje. Ves čas so 

intenzivno iskali zaposlitev, a 

je niso mogli najti. V tem času 

je večini tudi že minila doba za 

prejemanje nadomestila. Vpra-

šanje je, kdaj bi se delovni spor 

končal. Stopnja brezposelnosti 

je pri nas zelo velika in še nara-

šča. Spoznali so, da ne morejo 

najti drugega dela, zato so po-

goje sprejeli.«

Na vprašanje, zakaj je prišlo 

do tako velikega števila tožb in 

kaj je pripomoglo k razpletu, 

odvetnica odgovarja: »Z delo-

dajalcem izvensodno nismo 

uspeli razčistiti, kdo ima ute-

meljene razloge za tožbo in 

kdo ne, zato se je tako veliko 

število ljudi odločilo za tožbo. 

K razrešitvi je pripomoglo po-

večano povpraševanje po de-

lovni sili v Carreri in dejstvo, 

da so bili ljudje v stiski in so 
delo potrebovali. Situacijo de-
lavcev je treba razumeti tako 
s finančnega kot psihološkega 
vidika. Delavcem ni bilo prije-
tno sedeti doma in čakati, da 
jih bo kdo poklical. Medtem 
pa se je višala stopnja brezpo-
selnosti in delo je bilo vedno 
težje najti. Ko pa so odpustili 
delavce v Muri, so se potopili 
vsi upi, da bodo našli delo.«

Odvetnica tako številčnega 
primera delovnega spora z is-
tim delodajalcem še ni imela. Z 
izidom je zadovoljna in meni, 
da tudi večina delavcev, ki jih 
je zastopala. Njeno delo je bilo 
še posebej težko, ker so bili 
kriteriji odpuščanja sprejeti, 
sindikat je delodajalcu podpi-
sal vse dokumente, ki jih mora 
sprejeti v postopku. Zato se je 
na začetku zdelo skoraj nemo-
goče spodbijati odpovedi. V 
postopku pa so nanizali toliko 
razlogov, da se je 13 delavcev 
popolnoma reintegriralo v 
podjetje. »Delovni spor je bil 
zelo zahteven, saj je tovrstnih v 
Sloveniji zelo malo in skoraj ni 
sodne prakse za odpoved de-
lovnega razmerja iz poslovnih 
razlogov večjemu številu lju-
di. Če bo teh pet vztrajalo do 
konca, bodo dejansko kreirali 
sodno prakso v Republiki Slo-
veniji na tem področju.«

Pri odpovedi delovnega raz-
merja iz poslovnih razlogov 
večjemu številu ljudi je po od-
vetničinem mnenju ključnega 
pomena komunikacija med 
delodajalcem in sindikatom 
ter svetom delavcev kot pred-
stavnikoma delavcev, pa tudi 
komunikacija med predstavni-
ki delavcev in samimi delavci. 
»To je korak k spreminjanju 
odnosa med delodajalci in de-
lavci in pričakovati je premik 
v smislu dobre, boljše prakse 
načina odpuščanja delavcev in 
predvsem pravice do obvešče-
nosti,« je prepričana Helena 
Polič Kosi.

Viki Ivanuša
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Vesele in lepe praznike!
Letošnje leto je bilo za marsikoga 

precej težko. (Ne)smiselnih težav, s 

katerimi se ukvarjamo v sodobnem 

svetu, kot da je zmeraj več. Svoj de-

nar in čas vse prevečkrat namenja-

mo za nepotrebne stvari; kaj je zares 

pomembno, pa se ponavadi zavemo šele takrat, ko 

to izgubimo. Zdravje, sreča, razumevanje, prijazen 

nasmeh in stisk roke - vse to bi morali še bolj posta-

viti v ospredje. Na žalost pa se velikokrat zdi, da 

prednost dajemo drugim stvarem, takim, ki v resnici 

sploh niso vredne pozornosti.

Toliko bolj si pohvalo zaslužijo posamezniki, ki 

se v tem divjem, norem svetu ne zgubijo in se za-

vedajo, kako pomembno je delati prave reči. To je 

tisto, kar človeka izpopolnjuje in dela srečnega. Ves 

denar sveta ne more nadomestiti enega samega dne-

va z ljubljeno osebo, nobeno darilo ne more kupiti 

zdravja in noben nov prijatelj ne more nadomesti-

ti nepozabnih dogodivščin z osebo, ki jo poznaš v 

globino duše. To so reči, ki si zaslužijo biti cenjene, 

in trenutki, ki se jim splača posvetiti. In najbrž je 

ravno december, praznični čas, tisti pravi za prelet 

dogodkov preteklega leta. Vsak zase ve, koliko je s 

svojim življenjem zadovoljen, koliko želja se mu je 

izpolnilo in kaj ga je dejansko osrečilo. Obstajajo 

reči in dogodki, na katere resda nimamo vpliva, za 

vse ostale neizživete sanje pa smo odgovorni sami. 

Zato je toliko lepše, če se svojih dejanj in njihovih 

posledic zavemo pravi čas.

Izkoristimo ta božično-novoletni čas čim bolje! Za 

čim tehtnejši premislek o tem, kaj lahko naredimo, 

da bomo zadovoljni in srečni sleherni dan, marsikaj 

je namreč v dosegu naših moči. Naj bo božični večer 

namenjen druženju v prijetni družbi in uživanju 

v majhnih, a pomembnih rečeh in naj bo novo leto 

dejansko nov, nepopisan list, ki bo izpolnjen samo z 

lepimi trenutki.
Dženana Bećirović
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Ormož � Tožbe delavcev pred zaključkom

Večina delavcev zadovoljna z razpletom
Ko so kmalu po novem letu v ormoškem podjetju Carrera Optyl začeli odpuščati, se je sprva zdelo, da vse poteka, kot je treba, saj so se ves 
čas delodajalci sestajali s sindikati in ti so bili z dogovori zadovoljni. Ko so delavci prejeli odpovedi, pa marsikaj ni bilo več v redu. Bilo je 
celo zelo narobe, tako da je 10. aprila ormoška odvetnica Helena Polič Kosi zastopala kar 47 tožnikov v delovnem sporu proti podjetju.

Ko so 2. marca vložili 44 
tožb zoper družbo Carrera Op-
tyl, d. o. o., zaradi nezakonite 
odpovedi pogodbe o zaposlitvi 
iz poslovnega razloga večjemu 
številu ljudi, smo pričakovali, 
da se bodo stvari odvile hitro. 
Tako so nam takrat zagotavljali 
tudi na ptujskem sodišču. Po-
časi bo že leto naokrog in za 
pet tožnikov še vedno ni bila 
najdena zadovoljiva rešitev.

13 delavcev nazaj 
na delo z vsemi 
pravicami

V pisarni odvetnice Helene 
Polič Kosi se je ob vročitvi od-
povedi sicer oglasilo več ljudi, 
vendar se vsi niso odločili za 
tožbo, ker so si v tistem mese-
cu dni, ko je tekel rok za vloži-
tev tožbe, že našli zaposlitev. 
Kar šest jih je v tem času našlo 
zaposlitev in se za tožbo niso 
odločili. Po vložitvi 44 tožb je 
ena od tožnic takoj umaknila 
svojo tožbo in delovni spor 
je nadaljevalo 43 delavcev. V 

aprilu so v podjetju začeli od-

puščati še režijske delavce in 

tudi od teh so se štirje odločili 

za tožbo.

Delavci so se za tožbo odlo-

čali iz različnih razlogov: ker 

niso bili obveščeni, kdaj bodo 

odpuščeni, kdo bo odpuščen, 

ni bilo dovolj informacij, na 

kak način se bodo seštevale 

točke. Sindikat se je z deloda-

jalci pogovarjal o kriterijih in 

načinu odpuščanja, delodaja-

lec pa je na podlagi doseženih 

kriterijev izračunal število točk 

za posameznega delavca in na 

temelju tega podal odpovedi. 

Pojavili so se tudi očitki, da bi 

morali uporabiti druge krite-

rije po podjetniški kolektivni 

pogodbi, pa tudi očitki, da so 

delavce nepravilno točkovali 

ter da niso upoštevali zaščite-

nih kategorij. Prav na temelju 

tega, da niso upoštevali, kdo 

sodi v zaščiteno kategorijo, so 

dokaj hitro rešili spor za štiri 

delavke, ki so se reintegrirale 

v delovno razmerje za nedolo-

čen čas. »Vzpostavile so se jim 

Foto: Viki Ivanuša

Odvetnica Helena Polič Kosi je z doseženim zelo zadovoljna.

MESTNA OBÈINA PTUJ
     

Vljudno vas vabimo na osrednjo slovesnost

v soboto, 26. decembra 2009, ob 19. uri
v kulturni dvorani Gimnazije Ptuj, Volkmerjeva cesta 15, Ptuj.

Iskrene èestitke ob prazniku !

   
ob dnevu samostojnosti in enotnosti 

Republike Slovenije

V času poteka tožbe smo v našem časopisu predstavili kar nekaj 
delavcev in njihovih zgodb. Za Ivanko Kolarič in Mileno Vidovič se je 
zgodba končala dobro. Vidovičeva od konca novembra ponovno dela 
v Carreri. Vrnila se je na svoje staro delovno mesto in je zelo zado-
voljna z razpletom dogodkov. Povedala je tudi, da so odnosi zaposle-
nih v Carreri do nje zelo korektni. Ivanka Kolarič, ki ji pri odpustitvi 
ni bila upoštevana okoliščina, da gre za enostarševsko družino, je do 
nedavnega delala pri drugem delodajalcu. Te dni se vrača na delo v 
Carrero in se tega tudi že veseli.

Eden od petih tožnikov, ki še vedno ni pristal na predlagane po-
goje (ostati želi anonimen), je s ponudbo nekdanjega delodajalca 
nezadovoljen. Pokazal je pogoje, ki jih je preko odvetnice ponudilo 
podjetje, in pravi: “Dali so nam ponudbo za zaposlitev za določen čas 
treh mesecev, če umaknemo tožbo. To je nagrada za trud, ki smo ga 
pustili na firmi vsa ta leta? Pod takimi pogoji ne grem delat, s tem 
nič ne pridobim. Na delo se vrnem, če se vzpostavi stanje pred odpo-
vedjo – pogodba za nedoločen čas, plačilni razred, kot sem ga imel 
takrat, napredovanja, ki mi pripadajo, zagotovilo, da se nad mano ne 
bo izvajal mobing, in izplačilo razlike med plačo in nadomestilom za 
mesece, ki sem jih preživel na zavodu. Ne bodo me zvabili delat za 
te tri mesece.” Povedal je še, da se mu zdi, da je delodajalec s svojo 
ponudbo izkoristil ranljivost in stisko delavcev, ki jim je po večini 10. 
novembra vsem potekla pravica do nadomestila in so ostali popol-
noma brez sredstev. Prepričan je, da so pri njegovi odpovedi naredili 
napako, in je odločen: “Vseeno, kako dolgo se bo vleklo, šel bom 
do konca. Ne zahtevam nič, kar mi ne bi pripadalo, le da se poravna 
škoda, ki so jo naredili.”



Kako lepo, da obstaja dru-
gačnost, ki je vplivala tudi na 
to, da so se po svetu obliko-
vale različne praznične na-
vade, in tako poskrbela še za 
zanimivost spodnjih vrstic. 
Zapisala sem jih po pripove-
dovanju slovenskih študen-
tov, ki študirajo v tujini, in 
tujcev, ki študirajo pri nas.

Pa naj bo na našem praznič-
nem zemljevidu prva, nam naj-
bližja postojanka Avstrija. Pri na-
ših sosedih je adventno obdobje 
zelo spoštovano, saj je to čas, ki 
ga posvetijo predvsem družini. 
Vrhunec adventnega časa pred-
stavlja 5. december, ko pride sv. 
Miklavž s parklji in obdari pridne 
otroke. »Vlogo Božička pa ima 
Christkindl, v bistvu nek otrok 
božiča oziroma Jezušček. Otroci 
mu pišejo pisma, on pa potem 
pod božično drevo nastavi dari-
la. Avstrijci se zelo radi zbirajo 
tudi na Christkindlmarktih – bo-
žičnih sejmih, kjer na stojnicah 
ponujajo kuhano vino, punč, 
klobase in pecivo,« je razložila 
Dora Lenart, ki je že dodobra 
spoznala praznične navade te 
dežele, saj študira v Gradcu.

Avstrijsko božično drevo je 
tradicionalno okrašeno v rdečih 
barvah, na njem naj bi bile še go-
reče svečke, keksi in sladkarije. 
K tradicionalni božični večerji 
spadata goska in krap, ki izhaja iz 
srednjega veka, saj se za tako ve-
lik praznik naj ne bi jedlo mesa. 
K stalnim prazničnim običajem 
spada še polnočnica, ki se je ude-
ležijo tudi neverni Avstrijci, saj je 
del tradicije.

Na Poljskem se je, po besedah 
Poljaka Christopheja Koczewski-
ja, za božič prepovedano prepi-
rati – nesoglasja se lahko razči-
stijo dan prej ali kasneje, na sam 
praznik pa vsi pazijo, kaj govori-
jo oziroma delajo. Seveda pa se 
prav tako potrudijo za prijatelj-
sko in sproščeno razpoloženje 
ter poskušajo praznike preživeti 
v družinskem krogu.

»Okoli 17. ure (ko smo bili še 

otroci, smo počakali na prvo 
zvezdo) se začne večerja. Do ta-
krat tudi že vsi na skrivaj postavi-
jo pod smreko darila. Večerja se 
nato začne s stoječo molitvijo, ki 
jo pri nas izvede mama. Za tem 
dobijo vsi hostijo, ki je večja od 
običajnih v cerkvah. Potem gre 
vsak okoli mize in od vsakega 
zlomi košček kruha, ga poje ter 
mu z vsakim grižljajem vošči že-
lje za prihodnje leto,« je opisal 
Koczewski.

Nato pojedo tudi grižljaj suhe-
ga kruha s soljo, kar simbolizira 
prisotnost kruha v naslednjem 
letu.

Večerja na Poljskem se nato 
prične z rdečo juho, imenova-
no barszcz. Pod prvim krožni-
kom je po tradiciji skrit denar, 
ki simbolizira veliko denarja v 
prihodnjem letu. Nato pa tudi 
oni nadaljujejo obrok s krapom, 
krompirjem in toplo solato.

Po vseh teh tradicionalnih 
običajih nato postane ozračje 
lagodnejše. Po večerji se preseli-
jo na kavč, otroci pa izpod jelke 
prinašajo darila vsem članom 
družine. »Večer se nato nadaljuje 
z nekaj pijačami in nezaželeno 
je, da bi mladi odšli zvečer ven s 
prijatelji, čeprav nameravamo to 
storiti,« pove za konec v smehu 
Poljak.

Na silvestrovanje z 
grozdom v torbici

»Odpotujmo« še malo čez 
lužo. Kot vemo tudi iz božičnih 
filmov, so Američani znani bo 
bogati praznični okrasitvi, kar 
nam je potrdila tudi Sheila Staf-
ford: »Pri nas vedno okrasimo 
hišo, postavimo pravo drevo, 
obesimo nogavice, zunaj okrasi-
mo z božičnimi lučkami … Ob-
darujemo se ponavadi člani ožje 
družine, torej starši in potomci, 
in pa seveda vsi zaljubljeni.«

Darila si ponavadi izmenjajo 
na božični večer oziroma jutro, 
kar še posebej drži za majhne 
otroke. »Ko si namreč starejši, se 

ti več ne da zgodaj zbuditi,« se 
nasmeje Američanka.

V času praznikov se običajno 
vsa družina zbere vsaj dvakrat. 
Na teh srečanjih obilno jedo in 
preprosto uživajo v družbi drug 
drugega. »Seveda ne smem poza-
biti na tradicionalno pitje jajč-
nega konjaka z rumom. Mnjam, 
komaj čakam,« veselo zaključi 
sogovornica.

Kot nam je povedala Mojca 
Petrovič, dipl. hispanistka in so-
ciologinja kulture, pa imajo še 
posebej zanimivo navado v Špa-
niji. Ko zvonovi na mestnih trgih 
odzvanjajo zadnjih 12 sekund 
starega leta (tudi tisti, ki pra-
znujejo doma, jih spremljajo po 
televiziji), morajo Španci v vsaki 
sekundi pojesti eno jagodo groz-
da. Slednje namreč simbolizirajo 
srečo v vseh 12 mesecih leta. To 
je kar težak izziv, še posebej ob 
kakšni alkoholni podkrepljeno-
sti, zato se vedno trudijo, da ima-
jo s seboj čim manjši grozd.

Na božični večerji 
tudi duše pokojnih

Navada goltanja grozdnih ja-
god se je za večer starega leta 
ohranila tudi na Portugalskem, 
pri praznovanju božiča pa so pri 

njih predvsem zelo pomembne 
jasli. »Za zbiranje materiala zanje 
so navadno zadolženi otroci. Ve-
liko ljudi se na predbožični večer 
udeleži polnočne maše, ki ji sledi 
tradicionalna božična pojedina, 
na kateri se običajno rezervira 
prosti sedež tudi za duše pokoj-
nih,« je pojasnila Živa Kolarič, ki 
te običaje letos spoznava iz prve 
roke, saj že nekaj mesecev živi v 
Lizboni.

Ponekod na Portugalskem je 
razširjeno tudi ulično prepeva-
nje božičnih pesmi, imenovanih 
Janeiras. Star običaj pri njih pa je 
povezan z razsekanim deblom, 
ki naj bi ga na predbožični večer 
pred polnočno mašo blagoslovi-
li in zakurili. »Božična praznova-
nja se končajo 6. januarja, na dan 
svetih treh kraljev, ko trije možje 
otrokom prinesejo darila (neka-
teri jih sicer prejmejo že ob boži-
ču),« je še dodala Kolaričeva.

Kako praznujejo v Nemčiji, pa 
nam je zaupala Friederike Wahl: 
»24. decembra popoldne okrasi-
mo smrečico, potem pa začnejo 
ponavadi mame pripravljati ve-
čerjo. Ob 16. uri gre vsa druži-
na v cerkev, kjer je ponavadi na 
ogled božična igra z Marijo, Jože-
fom in majhnim Jezusom. Potem 
večerjamo, sedimo pod smreko, 

prepevamo božične pesmi in si 
razdelimo darila.« Ob 22. uri se 
ponovno odpravijo v cerkev, kjer 
zbor izvaja pesmi dobro znanih 
skladateljev, prav na božični dan 
pa se obiskujejo s sorodniki.

Zanimiv običaj prihaja tudi iz 
Grčije. Tam namreč spečejo tor-
to, v katero dajo kovanec; tisti, ki 
ga dobi, pa naj bi imel celo leto 
srečo. Podobno navado imajo še 
v Bolgariji, le da dajo v torto raz-
lična sporočilca, ki se v novem 
letu uresničujejo njihovemu naj-
ditelju. »Božič je pri nas najljubši 
praznik. Malce nenavadno je, da 
ga kot pravoslavci praznujemo 
25. decembra, saj ga druge pra-
voslavne dežele proslavljajo po 
starem koledarju, 7. januarja. Na 
božični večer se zbere vsa dru-
žina ob večerji, pri čemer mora 
biti na mizi sedem, devet ali 12 
jedi, meso pa ni dovoljeno. 25. si 
nato izmenjamo darila in veliko 
jemo, predvsem meso (smeh),« 
je dejala Bolgarka Tsveti Geor-
gieva.

7. januarja pa res praznujejo 
božič v Gruziji, kjer prav tako 
prevladuje pravoslavna vera. Za 
njihov božič tako pripravijo ne-
kakšne masovne shode, za katere 
se vsi oblečejo v belo in krenejo 
po ulicah. Od mimoidočih nato 

udeleženci sprevoda dobivajo 
sladkarije.

Na Irskem pije 
Božiček pivo

V Franciji so nekaj posebnega 
že same priprave na božič, veliko 
prej se tudi že odpravijo po bo-
žičnih nakupih. »Četudi veliko 
Francozov ni zares katolikov, so 
božične maše v cerkvah vedno 
polne. Prav vsaka družina tudi 
naredi ali kupi hiško, v kateri je 
bil rojen Jezus,« nas je seznanil 
Guillaume Bucherer.

Prijetno je ob praznikih tudi 
na Irskem, čeprav Ben McHugh 
pravi, da na božični večer ne 
delajo pravzaprav nič poseb-
nega, le sedijo ob ognju in pi-
jejo čaj: »Okoli 22. ure gremo k 
maši, potem se vrnemo domov 
in se pripravimo na božični 
dan. Božičku nastavimo malo 
guinnessa in kekse, za jelenčka 
Rudolfa pa pustimo še korenje. 
Nato ugasnemo ogenj, da se ne 
bi Božiček opekel, ko bo plezal 
skozi dimnik. Včasih moji starši 
zaklenejo dnevno sobo, da ne bi 
moji bratje pokradli daril. Obesi-
mo tudi nogavice, v katerih nas 
potem pričakajo majhna darila, 
kot so revije in čokolade, potem 
pa gremo spat.«

Na božični dan si izmenjajo 
darila, 26. decembra pa praznu-
jejo še dan svetega Štefana. Ta-
krat se dobijo na veliki večerji 
s sorodniki, na mizi pa so med 
drugim puran, šunka s krompir-
jem in omako, vina, piva in pene-
če pijače.

Medtem pa si morajo, kot smo 
izvedeli od Aje Rogina, ki je ve-
čino letošnjega leta preživela v 
Latviji, v tej državi za božično ve-
čerjo privoščiti latvijski sivi grah. 
Če se naješ slednjega, namreč v 
novem letu ne boš jokal. Prav 
tako je pomembno, da je na mizi 
devet jedi.

Za konec pa pobegnimo še tja, 
od koder naj bi Božiček tudi pri-
hajal – na Finsko. Kako praznu-
jejo na tem mrzlem koncu, nam 
je opisal Mika Tervonen: »Za 
božič gremo ponavadi domov 
k staršem in pojemo čez dan 
kaj lahkega, na primer božično 
ovseno kašo, ponavadi naredi-
mo tudi snežaka ali se kepamo. 
Potem gremo v savno, po kateri 
sledi božična večerja. Jemo pe-
čeno šunko, solato iz rdeče pese, 
lososa, različne jedi iz mesa in 
zelenjave … Nato pijemo vino in 
pojemo božične pesmi.«

25. decembra imajo še skupaj 
kosilo, ki je sestavljeno pred-
vsem iz ostankov božične večer-
je. »Finci ne praznujemo božiča 
zaradi Jezusa, ampak zato, ker 
se takrat zbere vsa družina. To 
je praznik druženja, sproščanja 
in okusne hrane,« je sogovornik 
lepo zajel praznični smisel, za 

katerega ne bi bilo slabo, če bi 
veljal ne glede na državo, iz kate-
re prihajaš, in ne glede na vero, 

kateri (ne) pripadaš.
Polona Ambrožič

Ob koncu leta � Praznične navade po svetu

Od božiča na Poljskem do silvestrovanja v Španiji …
Medtem ko za silvestrovo v Sloveniji malo pred polnočjo čakamo z buteljkami v rokah, stojijo Španci vsak s svojim grozdom, saj morajo v zadnjih 12 
sekundah pojesti 12 jagod, da bo novo leto srečno. Medtem ko mi včasih med božičnimi darili najdemo denar, ga Grki dajo za srečo v torto, Poljake pa 
čaka pod krožniki ob začetku božične večerje. Medtem ko mi v adventnem času prižigamo zgolj sveče, se na Portugalskem lotijo kar celotnega debla.
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Na špansko silvestrsko zabavo ne pozabite vzeti grozda.

Foto: PA

Ali boste letos našli denar med darili, v torti, pod krožnikom ali kje 
drugje, je odvisno od dežele, v kateri boste preživljali praznike.



Razvojni program muze-
ja ni vezan samo na projekt 
Evropske prestolnice kul-
ture 2012, temveč tudi na 
redni del programa dela.

Pokrajinski muze Ptuj-Or-
mož je največji pokrajinski mu-
zej v Sloveniji in tudi upravlja 
največjo muzejsko infrastruk-
turo v Sloveniji, trinajst objek-
tov. Tudi po obisku sodi med 
največje z izjemo blejskega in 
ljubljanskega gradu, kjer med 
obiskovalce štejejo tudi ude-
ležence županovih sprejemov 
in podobnih dogodkov. Letno 
pripravijo 130 prireditev.

Skupen muzej je posledica 
dolge politične bitke, v Ormo-
žu dela organizacijska enota 
tako kot nekoč. Pokrajinski 
muzej Ptuj-Ormož opravlja dr-
žavno javno službo za 18 občin 
in je tudi ena izmed redkih 
kulturnih institucij, ki odpira 
vrata tudi mladim, da si dobi-
jo potrebne prve izkušnje za 
svoje bodoče delo. Letno ga 
obišče okrog 60 tisoč obisko-
valcev, po obisku je med enaki-
mi muzeji na prvem mestu. Ra-
zvojni projekti Pokrajinskega 
muzeja Ptuj-Ormož so vezani 
na izgradnjo oziroma ureditev 
arheološkega muzeja, grajski 
kompleks, dominikanski sa-
mostan, rimsko peč, Orfejev 
spomenik in Povodnov muzej, 
tretji Mitrej na gradu, ormoško 
Pristavo, kulturno dediščino 
oziroma predstavitev grofov 
Herberstein na ptujskem gra-
du, pripravo mednarodne 
razstave Osmansko cesarstvo, 
odkup in prenos Pregljevih 
tapiserij v romanski palacij. 
Direktor PM Ptuj-Ormož Aleš 
Arih pa je v povezavi s temi 
projekti nakazal tudi nekatere 
probleme, ki predstavljajo ovi-
re pri delu muzeja.

Ptuj si dolgoročno zagotovo 
zasluži reprezentativni arhe-
ološki muzej, trenutno sicer 
še domuje v prostorih nekda-
njega dominikanskega samo-

stana, kjer je že 50 let, vendar 

so neustrezni. Brez muzeja je 

ptujska arheologija obglavlje-

na, saj nima kje predstaviti 

reprezentativnih najdb, ker je 

brez ustreznega razstavnega 

prostora. Dolgoročno bi ka-

zalo arheološki muzej posta-

viti na Panorami, ki v zdajšnji 

podobi mestu ne more biti v 

ponos. Možne lokacije so tudi 

na območju nekdanje vojašni-

ce, nekdanje gostilne oziroma 

objekta Novi svet, desni breg 

Drave. Kratkoročna rešitev pa 

bi bila stara upravna zgradba 

nekdanjega kmetijskega kom-

binata in nekdanja grajska 

žitnica. Aleš Arih je mestnim 

svetnikom tudi povedal, da bo 

država po informacijah, ki jih 

ima, območje Panorame, mi-

trejev in dominikanskega sa-

mostana razglasila za državni 

arheološki spomenik.

Arheološki muzej na Pano-

rami bi uredili na območju za 

vodohramom, ki je arheološko 

že raziskan, za to lokacijo pa so 

soglasni tudi arheologi, prav 

tako pa tudi strokovni svet za-

voda. V tej moderni izvedbi, 

idejni osnutek je narisal aka-

demski slikar Tomaž Plavec, bi 

ptujski arheološki muzej stal 

tri milijone evrov. Brez večjih 

gradbenih posegov pa bi arhe-

ološko zbirko lahko začasno 

prenesli v prostore nekdanje 

kombinatove uprave, če bo 

obveljal načrt, da se bo v ladji 

dominikanskega samostana 

uredila kulturna dvorana. Nek-

danja grajska konjušnica je še 

vedno problem, gre tudi za 

edini projekt, ki ga je vodila dr-

žava mimo muzeja. Zdaj že več 

kot dve leti sameva in čaka, da 

ga bo država uredila do konca 

in končno poiskala najemnika. 

V letu 2010, tako je obljublje-

no, bodo prostore nekdanje 

konjušnice uredili tako, da bo 

mogoče poiskati najemnika. 

Elitni reprezentančni prostor 

pa naj bi po najnovejših načr-

tih uredili v vzhodnem stolpu, 

ki bo namenjen sprejemom, 

poslovnim srečanjem, poro-

kam, obletnicam, prav tako 

bodo uredili tudi ploščad. Vsa 

gradbena dela naj bi bila v letu 

2010 tudi dokončana. V nekda-

njo konjušnico bodo umestili 

muzejsko blagajno, prostor za 

hitro prehrano, preostali pro-

stor pa bodo namenili za novo 

postavitev pustnih likov s ptuj-

skega oziroma širšega sloven-

skega prostora. V te prostore 

bodo preselili tudi kavarno, saj 

je v gradu več ne bo.

Pri dominikanskem samo-

stanu bi kazalo urediti tudi 

notranje dvorišče, s čimer bi 

pridobili elitni prireditveni 

prostor. Potrebno bi bilo ure-

diti notranjo fasado in premič-

no streho, da bi se prireditveni 

prostor pokril. Rimska peč je 

nedokončana investicija, po-

trebna bi bila nadgradnja, prav 

tako pa bi bilo potrebno poi-

skati najemnika. Gre za edino 

rimsko peč, ki se je ohranila, 

zato bi morala lokalna sku-

pnost skupaj s stroko temu 

primerno tudi ravnati. Za ta 

spomenik kaže zanimanje tudi 

turistični krožek OŠ Ljudski 

vrt, ki ga želi upravljati. Orfe-

jev spomenik, ki je ena od vr-

hunskih znamenitosti Ptuja, bi 

bilo potrebno ustrezno zaščiti-

ti in prenesti na novo lokacijo, 

na zdajšnjo pa postaviti kopijo. 

Več strokovne skrbi potrebuje 

tudi Povodnov muzej, kot prvi 

arheološki muzej na prostem, 

ki pa ga tudi ne znamo promo-

virati. Tretji muzej na Bregu je 

skorajda nedostopen za avto-

buse in avtomobile. Ptuj je s 

svojimi petimi mitreji svetovna 

znamenitost, tudi tega ne zna-

mo izkoristiti. Obnova pristave 

v Ormožu bo stala 1,2 milijona 

evrov. Kot tretjo družino, ki je 

bila najpomembnejši gospo-

dar Ptuja in ptujskega gradu, 

bodo predstavili družino Her-

berstein, z dediščino, ki je na 

gradu.

Ovire pri delu muzeja pa iz-

virajo iz neurejenega lastništva, 

prenosa upravljavskih pravic, 

načina vzdrževanja muzejske 

infrastrukture. Velik problem 

predstavljajo tudi vandali.

Aleš Arih je prepričan, da je 

projekt Evropska prestolnica 

kulture priložnost za Ptuj, ki 

jo je potrebno izkoristiti, kot je 

Ptuj priložnost nasploh mimo 

tega evropskega projekta.
MG

Foto: Črtomir Goznik

Iz dominikanskega samostana naj bi arheološke eksponate kratkoročno preselili v stare prostore 
uprave nekdanjega Kmetijskega kombinata Ptuj.

Od tod in tam
Ljutomer � Likovniki Prlekije in Prekmurja

V ljutomerski Galeriji Anteja Trstenjaka se s 
svojimi novejšimi umetniškimi deli predstavljajo 
člani Društva likovnih umetnikov Prlekije in Pre-
kmurja (DLUPP). Razstavo je odprl predsednik DLU-
PP Jože Denko (na fotografiji levo) in ob tem izpostavil 
izjemno uspešno sezono 23-članskega društva, ki se je 
s številnimi razstavami dostojno promoviralo doma 
in v tujini. Tokratna razstava ponovno dokazuje viso-
ko umetniško raven osemnajstih sodelujočih likovnih 
umetnikov, v kar se bodo lahko prepričali obiskovalci 
vse do njenega zaprtja (15. januar). Kot je povedal vod-
ja galerije Srečko Pavličič (na fotografiji desno), se s 15. 
pripravljeno razstavo zaključuje letošnje zelo pestro 
dogajanje v hramu ljutomerske kulture.

NŠ

Hajdoše � Kulturni večer v spomin 
Valentinu Žumru

Kulturno življenje v občini Hajdina je izjemno 
bogato. Moški pevski zbor PGD Hajdoše, ki nastopa že 
36 let (na fotografiji z nastopa ob 10-letnici pevk Gmaj-
naric), je 12. decembra pripravil pod pokroviteljstvom 
občine Hajdina in župana Radoslava Simoniča že 
tradicionalni kulturni večer, posvečen spominu na pr-
vega zborovodja Valentina Žumra. Danes pevce vodi 
Jože Dernikovič. Povprečno letno pa nastopijo okrog 
30-krat. Na večeru spomina, glasbe, pesmi in plesa so 
se jim pridružile tudi pevke Gmajnarice KD Valentina 
Žumra Hajdoše, MoPZ PD Antona Bezenška Franko-
lovo, skupina Kvinton, frajtonarice KD Valentina Žu-
mra Hajdoše in Folklorna skupina sv. Martina občine 
Hajdina.

MG

Ormož � Gimnazijci v TV-oddaji NLP

Gal Gjurin je v soboto, 19. decembra, povabil 
Dekliški zbor Gimnazije Ormož na snemanje svo-
jega premiernega »komada« Božična. Zbor je spre-
mljal sicer instrumentalno skladbo. Gal je skladbo pr-
vič predstavil z znanimi glasbeniki v oddaji NLP, ki jo 
vodi Tjaša Železnik. Zraven zborovske zasedbe Gim-
nazije Ormož je Gal Gjurin povabil tudi godalni trio. 
Snemanja se je udeležila polovica pevk gimnazijskega 
zbora, ki so bile pripravljene ujeti trenutek novega in 
nepozabnega doživetja. Spremljali so jih tudi dijaki-
nje in dijaki gimnazijskega orkestra. Za vse je bila to 
nova, nepozabna izkušnja, kjer so spoznali skrivnosti 
studijskega dela, snemalni del, delo televizijske vodi-
teljice …

Gimnazija Ormož

Ptuj � Pokrajinski muzej predstavil razvojne projekte

Brez muzeja je ptujska 
arheologija obglavljena
Potem ko so mestni svetniki prvi del 34. seje mestnega sveta 14. decembra oddelali v Me-
stni hiši, so se preselili v slavnostno dvorano ptujskega gradu, kjer so prisluhnili direktorju 
Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož Alešu Arihu, da jim je predstavil muzejske razvojne pro-
jekte. Ob tej priložnosti je povedal, da je moral čakati devet let, da je muzejske načrte lahko 
osebno predstavil mestnim svetnikom.

Foto: Črtomir Goznik
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Med spomeniki, ki mu Ptujčani posvečajo premalo pozornosti, je 
tudi Povodnov muzej, ki je eden od najstarejših lapidarijev.  



Zakaj ste se odločili za 
študij teologije?

»Iz čisto preprostega razlo-
ga – odločil sem se, da posta-
nem duhovnik, za kar je po-
treben ta študij in še eno leto 
pastoralnega izpopolnjevanja. 
Vse skupaj poteka šest let.«

Kaj vam pomeni vera?
»Je smisel mojega življenja, 

brez nje si ga sploh ne znam 
več predstavljati. Vera je zame 
odnos z Bogom Jezusom Kri-
stusom, ki je prišel za vse nas 
na ta svet, da nam pokaže 
pravo pot, ki je pot, resnica 
in življenje. In iz te vere živim 
dan za dnem, je tudi temelj 
mojega upanja, veselja in na-
sploh tista, ki mi prinaša mir 
in zadovoljstvo. Je res najve-
čji zaklad, ki sem ga kdajkoli 
prejel.«

Kako ste se srečali z 
vero?

»Do 21. leta sem bil ateist in 
nisem veroval v Boga. Cerkev 
je bila zame zadnja stvar, pri 
kateri bi iskal smisel življenja. 
Nekega jesenskega dne leta 
2002 pa sem bil povabljen na 
Ložnico, kjer je bila maša pri 
tamkajšnjem župniku Zoranu 
Kodeli. Ljudje na njej so tako 
navdušeno slavili Boga, da je 
to res bila posebna izkušnja. 
Po koncu je bila molitev nad 
posamezniki in takrat so mo-
lili tudi zame. Preprosto so 
položili roke name in molili. 
Takrat sem prvič v življenju 
izkusil Božjo navzočnost, in 
to čisto fizično. To je bilo do 
takrat zame nepojmljivo. Ta iz-
kušnja mi je dala zagon, vese-
lje, srečo in nato sem prepro-
sto tudi sam hotel spremeniti 
svoje življenje. Do takrat sem 
namreč živel bolj iz dneva v 
dan, nisem vedel, zakaj sem 
na tem svetu. Hotel sem pa 
biti srečen in zadovoljen kot 
vsak izmed nas. In končno mi 
je Jezus, Bog in človek, to dal. 
Preprosto me je ta izkušnja 
spremenila za vedno.

Kmalu sem začel hoditi na 
katehumenat (uvajanje odra-
slih v krščansko življenje) in 
na veliko soboto leta 2003 
prejel tudi zakramente. Postal 
sem kristjan in to je bil zame 
najsrečnejši trenutek v življe-

nju. Kasneje sem se posto-
poma začel pripravljati tudi 
na duhovniško pot. Osmega 

novembra letos sem v ptujski 
cerkvi sv. Petra in Pavla pre-

jel prvo stopnjo svetega reda 
– diakonat, kaj kmalu pa bo 
sledila tudi druga – duhovni-

štvo, ki pa ga bom prejel 29. 
junija 2010 v Mariboru. Res 

sem srečen in vesel, da lahko 

služim ljudem ter Bogu.«

»V tem času 
naredimo več za 
druge!«

Kako doživljate adven-
tni čas?

»Adventni čas je čudovita 

priložnost, ki jo daje Cerkev 

kristjanom, da še bolj poglo-

bimo svojo vero oziroma se 

pripravljamo na Njegovo roj-

stvo. To lahko storimo pre-

prosto tako, da več molimo, 

naredimo še kakšno dobro 

delo več … Tudi sam se tru-

dim, da bi se na tak način čim 

bolje pripravil – tako preko 

zakramenta svete spovedi 

kot tudi z dobrimi deli. S tem 

mislim predvsem na obisko-

vanje osamljenih ljudi, da se 

še bolj posvetim tistim, ki so 

zapostavljeni.«

Kakšen praznik je po va-
šem mnenju božič?

»Predvsem družinski. Kriči 

po tem, da bi bili v tem času 

skupaj kot družina, da bi se 

srečali in si podarili nekaj le-

pega, predvsem podarili drug 

drugega. Da bi se usedli sku-

paj, se pogovarjali o tem, kako 

živimo, in konec koncev, da 

bi šli skupaj k »polnočki« in v 

jaslih videli Njega, ki se je tam 

rodil. A ni neverjetno, da se 

Bog rodi v jaslih, v hlevu? To 

je zame nedoumljivo: tako ve-

ličasten Bog pride in se rodi 

kot nebogljeno dete v hlevu. 

Res velika skrivnost in hkra-

ti velika ponižnost našega 

Boga.«

Kakšen je vaš odnos do 
božiča?

»Pomeni mi novo upanje, 

novo možnost. Možnost, ko se 

lahko spomnim, kako nas ima 

Bog rad. Iz ljubezni je namreč 

poslal svojega edinorojenega 

Sina, da bi mi imeli življenje 

in da bi ga imeli v izobilju.

Vedno bolj spoznavam, 

kako pomemben in velik je 

božič, saj prihaja med nas 

sam Bog, in to na čisto člove-

ški način, saj je postal človek. 

In tako mi to majhno dete, ta 

Jezušček, prinaša mir, upanje, 

veselje. Prinaša mi nov zagon, 

svoje srce in me vabi, da ga 

sprejmem v svoje, da bom lah-

ko tako tudi sam postal novo 

upanje v tem svetu.«

Kakšno je sporočilo bo-
žiča?

»Sporoča nam, da naj razu-

memo, ljubimo drug drugega 

in da naj bo to čim bolj kon-

kretno. To pomeni, da lahko 

napišemo pismo o ljubezni in 

upanju vojakom, ki so daleč 

od doma, da lahko obiščemo 

koga v bolnici ali v domu za 

ostarele … Ni treba, da jih po-

znamo osebno – potrebujejo 

samo vedenje, da nekdo skrbi 

za njih. Svojim otrokom lahko 

(namesto kupovanja daril) 

povemo zgodbo o Jezusovem 

rojstvu. Lahko odpustimo, če 

nas je kdo ranil. Marsikdo si bo 

v tem času skušal vzeti življe-

nje, ker se počuti osamljenega 

in obupanega. Ker ne vemo, 

kdo je ta oseba, smo povablje-

ni, da poskušamo vsakemu, ki 

ga srečamo, podariti topel na-

smeh. In nadalje, potrpežljivi 

bodimo z ljudmi, ki delajo v 

trgovinah, in jim voščimo ve-

sel božič. Tudi njim podarimo 

topel nasmeh in lepo besedo. 

Podpirajmo misijonarje, ki ra-

znašajo dobro novico tistim, 

ki še nikoli niso slišal Jezuso-

vega imena, in priskočimo na 

pomoč tistim v naši okolici, 

ki so je potrebni. In na koncu: 

kristjani se res obnašajmo kot 

kristjani.«

»Božič nima nobene 
zveze z Božičkom!«

Kako se spominjate svo-
jega najbolj nepozabnega 
božiča?

»Težko bi opisal najbolj ne-

pozabnega. Kot kristjan sem 

ga praznoval vsako leto sko-

raj na isti način. Torej, kdaj 

pa kdaj sem pripravljal jasli-

ce, vedno sem sodeloval pri 

»polnočkah«, svetih mašah in 

potem preživel čas z družino. 

Zvečer pa sem ponavadi pra-

znoval z minoriti v njihovem 

samostanu, kjer smo običajno 

imeli skupno slovesno večer-

jo.«

Kako po vašem praznu-
jemo praznik v sodobno-
sti in kako naj bi ga pra-
znovali?

»Drznem si trditi, da je da-

nes ta dan vse drugo kot pra-

znik Jezusovega rojstva. Pred-

vsem ga praznujemo na način, 

ki nima nobene zveze s pra-

znikom. Jemo, se obdarujemo 

in še enkrat jemo. Čemu? Za-

kaj? Verjetno sploh ne vemo. 

Navadili smo se in potem pač 

tako delamo. Praznovati bi ga 

morali predvsem kot praznik, 

ki bi odražal našo notranjost 

in Jezusovo rojstvo. Kaj nam 

pomaga ves ta zunanji blišč, 

če ni naše srce zraven? Če smo 

potem prazni in ga predvsem 

doživimo kot dela prost dan? 

Tako je pomembno, da bi ta 

praznik res postal predvsem 

družinski, da bi jaslice, ki jih 

imamo, resnično zaživele v 

našem življenju. Da bi res bili 

polni upanja in veselja ... Če 

bomo praznovali na tak način, 

ne bo v našem življenju toliko 

osamljenosti in žalosti.«

Kaj menite o »skomerci-
aliziranem Božičku«?

»Vidim ga kot tistega, ki 

zastruplja naše praznike 

in otroke ter jemlje bistvo 

božiča. Sam božič namreč 

pomeni mali Jezus in nima 

nobene zveze z Božičkom. 

Le-ta je izum Amerike oziro-

ma natančneje, če se dobro 

spomnim, Coca-cole, katere 

namen pa je seveda čim več 

zaslužiti. Tako postaja božič 

vse bolj posel in vse manj to, 

kar naj bi bil. Zato je nujno 

potrebno pokazati ljudem, da 

je to predvsem dan, ko se lah-

ko srečamo drug z drugim, se 

objamemo in si zaželimo ve-

sel božič.«

Kaj bi ob tem prazniku po-

vedali tistim, ki ne pripadajo 

krščanski veri? Kako naj pra-

znujejo ti?

»Predvsem to, da bi tudi oni 

vzeli ta praznik kot možnost 

srečanja s svojo družino in 

poglabljanja medsebojnih od-

nosov in vezi. Da poskušajo 

biti (tako kot kristjani) blizu 

tistim, ki so osamljeni, zapu-

ščeni, tistim, ki so v bolnicah 

in domovih za ostarele ... Da 

bi jim bili upanje v teh tre-

nutkih … Prazniki so namreč 

za marsikoga trenutki, ko se 

počutijo še bolj zapuščene in 

zavržene.«

Kakšen je vaš odnos do 
drugih ver?

»Spoštujem jih. Če res živi-

mo svojo vero, lahko namreč 

skupaj gradimo mir na tem 

svetu po zgledu papeža Ja-

neza Pavla II. Ta je skupaj z 

voditelji drugih ver v Assisiju 

v Italiji leta 1986 začel Svetov-

no srečanje za mir na svetu, 

na katerem so verski voditelji 

skupaj molili za mir. In tako 

se še danes vsako leto, tudi 

pri nas v Sloveniji, moli za mir 

pod naslovom Daj mi mir – 

podaj mi roko.«

Kaj želite bralcem ob 
tem prazniku?

»Da bi ga res globoko doži-

veli, da bi to bil to praznik pri-

stnega veselja in ljubezni, da 

bi bilo srce polno upanja.«
Polona Ambrožič
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Ptuj � Praznični pogovor s študentom teologije

»Naj bo božič praznik 
pristnega veselja in ljubezni!«
28-letni Ptujčan Damjan Mlinarič študira na teološki fakulteti v Ljubljani in Mariboru, saj si želi opravljati duhovniški poklic. 
Trenutno je tudi diakon v župnijah Prevalje in Šentanel, kjer preživlja večinoma konce tedna. Kot pravi, je vera smisel njegovega 
življenja, adventni čas pa priložnost, da verniki slednjo še poglobijo. Sam božič pa mu med drugim pomeni novo upanje.

Foto: JŠ

Foto: zasebni arhiv

Damjan Mlinarič na lanskoletnem romanju v Rimu

Foto: JŠ



Sobota, ki je bila zagotovo 
doslej najbolj snežen dan le-
tošnje zime, je pričarala pravo 
praznično vzdušje. Že sama na-
rava je bila čudovita, k božično-
novoletnemu duhu pa je svoje 
pristavil še zmeraj nepozaben 
prihod dedka Mraza. Tudi letos 
je namreč na povabilo Društva 
prijateljev mladine Ptuj obi-
skal naše mesto. S seboj je pri-

peljal tudi teto Zimo, zajčke, 
medvedke, navihane škratke 
in ostalo spremstvo. Čeprav 
je zaradi izrednih vremenskih 
razmer njegov prihod potekal 
nekoliko drugače, kot je bilo 
načrtovano, so bili otroci, ki so 
ga pričakali, nad njim izredno 
navdušeni. Najbolj prijazen in 
radodaren dedek jih je nago-
voril in jim zaupal nekaj mo-

drosti, že po enem dnevu pa je 

zaradi kopice obveznosti, ki jih 

ima te dni, odpotoval naprej 

po svetu. Z njegovim odho-

dom, ki se je zgodil v nedeljo, 

na enakem kraju kot prihod, v 

Mestnem gledališču Ptuj, se je 

zaključil tudi letošnji decembr-

ski program Društva prijateljev 

mladine. To je v sodelovanju s 

še nekaterimi institucijami in 

zavodi za najmlajše pripravi-

lo vrsto prireditev, malčki pa 

so se družili v gledališču, me-

stnem kinu, športni dvorani 

ptujske Gimnazije, pred Me-

stno hišo in še kje.
Dženana Bećirović

Foto: DB

V ptujskem gledališču so pred prihodom malčki prisostvovali 
žonglerski atrakciji, po prihodu dedka Mraza pa so si ogledali še 
predstavo Moj dežnik je lahko balon.

Od tod in tam
Videm � Dobrodelni bazar v OŠ

Videmski osnovnošolci so skupaj s svojimi učitelji 
in svetom staršev letos pripravili že tretji dobrodelni 
bazar; na ličnih in dobro založenih stojnicah v avli 
šole je bilo v ponedeljek zvečer možno kupiti in po-
skusiti marsikaj, kar so naredile otroške roke. Delav-
nice, v katerih so učenci od prvega od devetega razreda 
ustvarjali najraznovrstnejše izdelke, so potekale dva dni 
v minulem tednu. Za božično-novoletni bazar so tako iz-
delali pisane okraske za jelke in namizno okrasje, božič-
no-novoletne aranžmaje, voščilnice, figurice itd., napekli 
so različno sladko pecivo, akciji pa so se pridružile tudi 
članice sekcije Zankice, ki so podarile umetelno izvezene 
snežinke. Vse to so ponudili obiskovalcem bazarja, prosto-
voljni prispevki, ki so jih ti darovali, pa so namenjeni pla-
čilu šole v naravi za sovrstnike iz socialno šibkejših dru-
žin. Kot so povedali učitelji, je odziv vsako leto dober, tudi 
letos, kljub krizi, ni bilo drugače. Učenci pa so staršem pri-
pravili tudi krajše zabavno-kulturne programe po posa-
meznih razrednih skupnostih,v katerih so se predstavljali 
s pesmimi, recitali, petjem, plesom in humornimi skeči.

SM

Ptuj � Projektni teden Gimnazije

Zadnji decembrski šolski teden na ptujski Gim-
naziji že šesto leto poteka v posebnem prazničnem 
vzdušju. Dijaki in njihovi mentorji se namreč posvetijo 
določeni temi, v okviru katere pripravijo različne delav-
nice in predavanja. Letos so se posvetili univerzalnima 
jezikoma: angleščini in umetnosti v okviru projektnega 
tedna Angleščina in umetnost sta univerzalna je-
zika, začetek dogajanja pa so obeležili s prireditvijo v 
kulturni dvorani ptujske Gimnazije. Dijaki so s pomočjo 
mentorjev pripravili zanimivo prireditev, na kateri so 
pokazali različne talente in spretnosti, s pesmijo in ple-
som pa so vse prisotne popeljali skozi zgodovino Združe-
nih držav Amerike. Prvič so se javnosti predstavili tudi 
člani gimnazijskega orkestra, ki ga vodi Šošana Frank 
Ličina. Klasičnega pouka v tem tednu za ptujske gimna-
zijce ni, morajo pa dnevno obiskati eno predavanje in 
eno delavnico.

Dženana Bećirović

Slovenija � Dobrodelna akcija Nove KBM

Nova KBM je v decembru pripravila dobrodelno 
akcijo Tisoč želja, ena banka. V okviru akcije se zbi-
rajo lepe želje, preko lepih želja pa sredstva za zvezo 
društev za cerebralno paralizo Sonček. Vsi, ki želijo 
sodelovati v decembrski akciji, lahko na spletni strani 
www.tisoczelja.si oblikujejo novoletno čestitko s svojo že-
ljo in jo posredujejo svojim bližnjim. Za vsako poslano 
novoletno čestitko pa bo Nova KBM zvezi Sonček name-
nila 1 evro.

SM (vir: Nova KBM)

Ptuj � Prihod in odhod dedka Mraza

Dedek Mraz je bil v našem mestu!
Igriv in siv, poln veselja in dobre volje, stari možicelj, ki vedno znova razveseljuje majhne in velike, eden in 
edini dedek Mraz je tudi letos obiskal naše mesto. Tokrat je s seboj zraven tete Zime in ostalega spremstva 
pripeljal tudi izjemno veliko snega.

Foto: DB
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V zgodnjem ledenem ne-
deljskem jutru, ko je zrak rezal 
skozi nosnice, se je na znani 
vinogradniški kmetiji Vaupo-
tič - Cestnik na vrhu Sedlaška 
zbralo precej manj trgačev, kot 
se jih je najprej napovedalo; 
gotovo nekaj zaradi rekordno 
nizkih temperatur, ki so le-
denele še kri v žilah, nekaj pa 
tudi zaradi obilnega sneženja, 
ki je marsikje zasulo domove 
in ceste. Kljub temu se je v 
gorice, izjemno dobro oblo-
žene z ledenim grozdjem, po 
dobrem in krepkem zajtrku 
zapodilo 18 pogumnežev; prvi 

med njimi seveda gospodar 
Franc Vaupotič, ki je pred tr-
gači najprej otresal s snegom 
zasuto trto. »Uf, zeblo, je da se 
ne da prav povedati kako. De-
lali smo polne tri ure, ampak 
je bilo treba vmes kdaj iti od-
tajat premrzle noge in še bolj 
premrzle prste na rokah. Pa ni-
smo trgali brez rokavic, dobro 
podloženih, ampak vseeno, 
takega mraza ne pomnimo v 
ledenih trgatvah. Seveda pa je 
nekaj pomagal tudi vroč čaj in, 
jasno, dišeče kuhano vino,« je 
povedal podlehniški podžu-
pan Ivo Ban, ki je med trgači 

vztrajal od začetka do konca, 
kljub obilici mrazu in obilici 
snega, ki je trgačem segal do 
kolen. V šali je bilo tako slišati, 
da imajo še srečo, ker pri takih 
pogojih delajo na »turbo« po-
gon, in to brez smuči, saj je od 
vrha do doline šlo zelo hitro in 
gladko ...

Prav posebno spretnost in 
vzdržljivost pa sta dokazova-
la tudi oba pütarja, ki sta po 
izjemno strmem, z ledenim 
snegom zasutem vinogradu 
na vrh nosila polne püte trde-
ga, ledenega, a nadpovprečno 
sladkega grozdja. Tega pa letos 

ni bilo malo, saj je bila pone-
kod mreža tako polna grozdja, 
da ga je bilo takoj za polno ve-
dro.

Pričakujejo izjemno 
ledeno vino

Grozdje, poleg tega, da je 
bilo res ledeno, je bilo tudi iz-
jemno zdravo in lepo; to doka-
zujejo tudi prve analize, ki jih 
je opravil vinogradniški speci-
alist Andrej Rebernišek: »Gre 
res za eno izjemnih trgatev, 
saj so meritve pokazal kar 201 
oekslov, kar pomeni, da gre za 
zelo sladko vino. Za primerja-
vo lahko povem, da se v kate-
gorijo suhih jagodnih izborov 
lahko uvrščajo vina od 156 oe-
kslov navzgor. Takšna vina, kot 
je to z letošnje ledene trgatve 
pri Cestnik - Vaupotičevih, so 
zelo redka, v preteklosti je bilo 
le nekaj takih primerov, zadnja 
leta pa sploh nič. Skupno ga bo 
po moji oceni okoli 80 litrov.«

Po končani ledeni trgatvi 
so bili vsi pogumni in vzdr-
žljivi trgači nagrajeni ne samo 
z odlično malico, ampak tudi 
s kozarcem ledene kapljice; 
Cestnik - Vaupotičevi so na-
mreč znani po rednih ledenih 
trgatvah in odličnih, večkrat 
nagrajenih ledenih vinih, sicer 
pa je njihova kmetija posebna 
tudi po tem, da je bila tokratna 
ledena trgatev že druga leto-
šnja; prvo so namreč izvedli že 
januarja letos.

SM

Podlehnik � Ledena trgatev na kmetiji Cestnik - Vaupotič

Analiza pokazala, da so rekordi padli
Takšne dobesedno ledene trgatve, kot so jo opravili to nedeljo zgodaj zjutraj pri izmerjenih 23 stopinjah Celzija 
pod ničlo v Sedlašku pri Podlehniku, si verjetno niti sama družina Cestnik - Vaupotič ni predstavljala. In če se Bri-
ci na Primorskem hvalijo s prvo ledeno trgatvijo, ki si jo sploh kdaj izvedli, potem se Štajerci oz. Haložani lahko 
pohvalijo z ledeno trgatvijo pri daleč najnižjih, skoraj sibirskih temperaturah, zelo verjetno edino v državi.

Foto: Ivo Ban

Pogumni trgači dobesedno ledene trgatve v vinogradu Vaupotič - Cestnik v Sedlašku se niso ustrašili 
snega in -23 stopinj Celzija ...

Foto: DB

Dedek Mraz in teta Zima
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Kot je pojasnil župan Vili 
Ducman, ki občino vodi že 
četrti mandat, so na 18. redni 
seji v sredo, 16. decembra, po 
krajši razpravi brez posebnih 
pripomb z večino glasov so-
glašali z osnutkom odloka o 
ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave občin Spo-
dnjega Podravja. Razpravlja-
li so tudi o vsebini študije 
o upravičenosti izgradnje 
obrtno-poslovne cone Zlato-
ličje, ki jo je svetnikom pred-
stavila Zlatka Zastanikovič 
z ekonomskega inštituta v 
Mariboru. Ob term so skleni-
li, da bodo o podrobnejšem 
osnutku plana nameravane 
izgradnje cone, ki naj bi se 
razprostirala na okoli 14 hek-
tarih zemljišč med kanalom 
hidrooelektrarne Zlatoličje 
in novo avtocesto, podrob-
neje razpravljali in odločali 
spomladi.

Po skrajšanem postopku so 
sprejeli rebalans občinskega 
proračuna za leto 2009, po 
katerem so zaradi nepred-
videnega izpada nekaterih 
prihodkov skupne prihodke 
zmanjšali za dobrih 74.000 
evrov, odhodke pa povečali 
za okoli 23.000 evrov. Tako 
so v letošnjem proračunu 
razpolagali z dobrimi 4 mi-
lijoni evrov prihodkov, kar 
je po besedah župana Vilija 
Ducmana zadovoljilo vse bi-
stvene načrtovane investicije 
in potrebe v občini. Dokon-
čali so tudi obnovo občinske 
zgradbe in sejne dvorane ter 
posodobili vso računalniško 

in strojno opremo občinske 

uprave.

Po dodatnem pojasnilu 

strokovne sodelavke občin-

ske uprave Milene Ule, ki 

je zadolžena za finance, so 

v drugem branju sprejeli 

usklajen in dopolnjen pre-

dlog občinskega proračuna 

za leto 2010, v katerem načr-

tujejo za dobrih 5,1 milijona 

evrov prihodkov in okoli 7,1 

milijona evrov odhodkov. 

Razliko v višini 1,9 milijona 

evrov bodo pokrili z ostan-

kom prihodkov iz letošnjega 

in prejšnjih let.

Med najpomembnejšimi 

investicijami pa je gotovo 

nadaljevanje obsežnega 

projekta zaščite podtalnice 

Dravskega polja (izgradnja 

kanalizacijskega sistema) 
in gradnja otroškega vrtca 
pri Marjeti, kjer nameravajo 
ob sedanjem poslopju vrtca 
zgraditi novo stavbo, v kate-
ri bo prostor za oddelek jasli 
in dva oddelka vrtca. Ko bo 
nov vrtec zgrajen, naj bi sta-
rega porušili in tam zgradili 
parkirišče. Na seji so sprejeli 
projekt za gradnjo vrtca. Po 
sedanjem predlogu naj bi 
veljal okoli 700.000 evrov, 
gradnjo pa naj bi pričeli kma-
lu po pridobitvi ustreznega 
gradbenega dovoljenja, kar 
naj bi se zgodilo spomladi.

Če bo vse potekalo po na-
črtih, naj bi pred koncem 
prihodnjega leta uspeli na 
kanalizacijski sistem v obči-
ni priključiti vseh osem vasi, 
vse komunalne odplake iz 
občine Starše pa bodo nato 
povezane s centralno čistil-
no napravo v Ptuju.

Z nekaterimi spremem-

bami in dopolnitvami so v 
drugem branju soglašali tudi 
z vsebino odloka o organi-
zaciji in delovnem področju 
občinske uprave. Po pojasni-
lu strokovne sodelavke ob-
činske uprave Stanke Vobič 
so po skrajšanem postopku 
soglašali s spremembami in 
dopolnitvami odloka o usta-
novitvi Osnovne šole Starše. 
Razpravo o predlogu cenika 
najemnin na pokopališču 
Starše so na predlog župana 
zaradi nekaterih nedoreče-
nosti prestavili na katero od 
naslednjih sej.

V občini Starše bodo v 
prihodnjem letu nadaljevali 
komasacijo na okoli 380 hek-
tarjev kmetijskih zemljišč 
na območju Zlatoličja, ki bo 
veljala okoli 460.000 evrov, 
kar 80 odstotkov potrebnih 
sredstev pa naj bi zagotovili 
iz evropskih sredstev.

M. Ozmec

Starše � Sprejeli rebalans in proračun za 2010

Največ za kanalizacijo
in nov vrtec pri Marjeti
Svetniki občine Starše so na zadnji letošnji seji sprejeli rebalans proračuna z dobrimi 4 milijoni pri-
hodkov, pa tudi proračuna za leto 2010, v katerem naj bi razpolagali z okoli 5,1 milijona prihodkov 
in 7,1 milijona evrov odhodkov.

O treh pogumnih Pod-
lehničanih, ki so letos 
poleti rešili življenje po-
nesrečenca, za kar jim je 
župan Marko Maučič iz-
ročil posebno priznanje 
in praktična darila, smo 
v našem časopisu že po-
ročali. Viktor Žerak, Jožef 
Trafela in Edvard Trafela 
pa so tudi letošnji edini 
civilni prejemniki medalj 
policije za požrtvoval-
nost, ki sta jih decembra 
podelila generalni direk-
tor policije Janko Goršek 
in ministrica za notranje 
zadeve Katarina Kresal.

Naj spomnimo: konec av-
gusta je voznik osebnega 
vozila izgubil nadzor nad 
vožnjo, prebil zaščitno ogra-
jo na mostu čez Rogatnico v 
Podlehniku na magistralni 
cesti proti Gruškovju in s 

prevrnjenim avtomobilom 
nezavesten pristal v strugi 
potoka, kjer bi se brez dvo-
ma utopil, če ne bi nesreče iz 
svojega vozila opazil nasproti 
vozeči Viktor Žerak. V tre-
nutku je ustavil in se spustil 
v strugo potoka, hkrati pa 
sta mu že prišla na pomoč 
sovaščana Edvard Trafela ter 
njegov oče Jožef Trafela. S 
skupnimi močmi so iz poto-
pljenega prevrnjenega avto-
mobila rešili ponesrečenca 
in ga oživljali, dokler na kraj 
nesreče ni prišel rešilni av-
tomobil z zdravnico. Voznik 
bi nedvomno umrl, če ne bi 
bilo tako bliskovite in nese-
bične pomoči, kot je pove-
dala tudi zdravnica, saj so pri 
reševanju štele sekunde.

Ob posebni slovesnosti, 
kjer je poleg treh junaških 
Podlehničanov medalje pre-

jelo še šest policistov, je Jan-
ko Goršek med drugim de-
jal: »Dostojanstvo in veličina 
človeka se navadno pokažeta 
prav v njegovih dejanjih, v 
izbiri prave poti in vztrajno-
sti, da nikoli ne izgubi upa-
nja. V najtežjih trenutkih, ko 
strokovno znanje in izkušnje 
opravijo le polovico svojega 
dela, je zato v prvi vrsti treba 
znati biti človek. To pa je vča-
sih veliko težje, kot se sliši.«

Prejemniki ostalih šestih 
medalj za požrtvovalnost so: 
policista Aleš Oprešnik in 
Benjamin Vogrinec iz Policij-
ske postaje Slovenska Bistri-
ca, kriminalist Ivan Imperl iz 
PU Krško, policista Boštjan 
Kastigar in Boštjan Jernejčič 
iz PP Trebnje in kriminalist 
Franc Čerpnjak iz PP Murska 
Sobota.
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Slovenija � Devet prejemnikov medalj za požrtvovalnost

Trije Podlehničani med odlikovanci

Foto: M. Ozmec

Med najpomembnejšimi investicijami je nadaljevanje obsežnega 
projekta zaščite podtalnice Dravskega polja.

Par nogavic in spodnje gate
Dobrodelna debeluha

Cenjeno bralstvo za trenutek pro-
sim, da se preda sanjarjenju in pra-
vljicam. Prosim vas, da se v tem pra-
zničnem času za trenutek tudi vi pre-
pustite vzdušju, kakršnega vam želijo 
vzbuditi pravzaprav vsi. Za trenutek 
verjemite, da lahko prazniki že sami 
po sebi spremenijo vse na bolje; verje-

mite, da bo vse samo od sebe postalo le še bolje in da 
bo, ne da bi se mi sami morali za to potruditi, vse prav-
zaprav krasno. Predvsem pa vas prosim, da za trenu-
tek verjamete v Božička. Ali pa v dedka Mraza. Kakor 
hočete. Za trenutek se torej pretvarjajte, da verjamete v 
enega izmed obeh debeluhov. Kar seveda tudi pomeni, 
da morate verjeti, da je ta izmed obeh debeluhov, ki ste 
si ga izbrali, tudi darilno vsemogočen, kar pomeni, da 
je, kar se tiče daril, vsemogočen. Da vam lahko prinese 
vse, kar si boste zaželeli (da, v tem ja malce podoben 
zlati ribici – le da je, kot smo omenili, precej bolj de-
bel).

Torej, recimo, da verjamete, da obstaja debeluh, ki 
je darilno vsemogočen in ki hodi naokoli v zadnjem 
tednu decembra in vam, ker ste bili pridni (da, prosim 
vas, da za trenutek verjamete tudi to), izpolni vsako 
darilno željo (raznih želja v stilu »da bi sosedu crknila 
krava« ne izpolnjuje). Kaj bi si v takem primeru zaže-
leli? Kakšne bi bile vaše želje? Čisto osebne želje pustite 
ob strani in se osredotočite na take, ki zadevajo tudi 
druge ljudi. Torej, kaj bi si v takem primeru želeli, da 
debeluh uresniči, oziroma prinese? Ne pozabite, da 
je, kar se daril tiče, vsemogočen (vsemogočen v abso-
lutnem smislu je tisti drugi mož (ali sploh je mož?), v 
katerega verjame kar nekaj ljudi).

Kaj bi si torej zaželeli? Mir na svetu? Mir v Sloveniji? 
Dvig najmanjše zagotovljene plače? Več modrosti v slo-
venski politiki? Lepo vreme? Nižje cene bencina? Niž-
je cene nasploh? Boljšo zdravstveno sliko populacije? 
Boljše in varnejše ceste? Kandidate za želje bi lahko na-
števali skoraj v neskončnost. To sicer ne pomeni, da je s 
tem našim svetom vse narobe, ampak prej to, da nikoli 
ni tako dobro, da ne bi moglo biti še boljše (tudi slabo 
nikoli ni toliko, da ne bi moglo biti še slabše, seveda). 
Zmeraj se da še kaj popraviti, spremeniti, izboljšati. To 
še posebej velja za družbo, v kateri trenutno živimo, 
pa seveda tudi za državo, v kateri živimo. Marsikaj bi 
lahko bilo bolje, kot je. Še več – marsikaj sploh ni dobro 
in zdi se, da se stanje še ne misli kar tako izboljšati. Naj-
brž bi res potrebovali kakšnega Božička, dedka Mraza 
ali pa celo Vsemogočnega, da bi stvari malce spravil v 
red.

A zdi se, da smo na tem planetu in na tej zaplati Ze-
mlje, ki jo zasedamo, prepuščeni sami sebi. Oziroma, 
da bomo morali stvari »poboljšati« kar sami. Zdi se, da 
sami od sebe ne bomo dobili nobenega darila, razen 
morda takega, ki ga itak ne potrebujemo – kakšen par 
nogavic in spodnje gate (seveda model, ki ga ne nosi-
mo – v barvi, ki je ne nosimo). Darila si bomo morali 
torej dati sami. Kar je tudi prav – človek naj bo sam 
svoje sreče kovač, pravijo. A problem se pojavi takrat, 
ko nam pravzaprav ne pustijo, da bi bili sami svoje sre-
če kovač, ampak nam jo hočejo kovati drugi – seveda 
tako, da bodo od naše »sreče« največ imeli prav oni. Mi 
pa bomo spet ostali pri paru nogavic in spodnjih gatah. 
In pri sanjarjenju o kakšnem dobrodelnem debeluhu.

Gregor Alič

Pa brez zamere

Foto: arhiv MNZ

Trem podlehniškim junakom se je za pogumno reševanje ponesrečenca že septembra zahvalil do-
mači župan Marko Maučič.

Foto: M. Ozmec

Župan občine Starše Vili Du-
cman: »V letošnjem proračunu 
smo razpolagali z dobrimi 4 
milijoni evrov prihodkov, kar je 
zadovoljilo vse bistvene načr-
tovane investicije in potrebe v 
občini.«



Uvodoma so vsi zbrani 
brez vsake pripombe ali 
vprašanja potrdili letošnji 
drugi rebalans, s katerim 
so proračun znižali s prej-
šnjih 2,4 milijona na 2,2, 
milijona evrov.

Končno odobren 
dolgoročni kredit

Sicer pa je bila ena boljših 
novic, ki jo je javno povedal 
župan Marko Maučič, ta, da 
so po treh letih neuspešnih 
prizadevanj vendarle konč-
no uspeli dobiti dovoljenje 
finančnega ministrstva za na-
jetje dolgoročnega kredita: 
»Kredit je sklenjen pod izje-
mno ugodnimi pogoji za dobo 
12 let, z njim pa smo zdaj že 
odplačali dolg za našo dvora-
no, ki je ob najetju kredita zna-
šal 526.000 evrov. Letna anui-
teta bo znašala slabih 44.000 
evrov, k temu moramo prišteti 
še odplačilo kredita za vodo-
vod, kar skupno pomeni letno 
okoli 110.000 evrov kreditnih 
obveznosti za občino.«

Bolj kot pri rebalansu se je 
zataknilo pri sprejemanju od-
loka o domači osnovni šoli; 
kar nekaj svetnikov je namreč 
menilo,da bi bil že čas in tudi 
prav, da se OŠ preimenuje v 
OŠ Podlehnik (in ne več Mar-
tina Koresa), kar naj bi bila 
tudi želja ravnatelja - tudi zato, 
da bo prepoznavnost šole 
večja, in še bolj zato, ker šola 
nosi ime človeka, ki ni bil niti 
Podlehničan ... Svetniki so se 
tako sporazumno dogovorili, 

da naj se odlok popravi in ga 
bodo ponovno obravnavali na 
naslednji seji.

Prav tako ni bilo slišati po-
sebne debate okoli potrditve 
vrednosti točke za nadome-
stilo za uporabo stavbnega 
zemljišča, ki ostaja enaka tudi 
vnaprej, strinjali so se tudi 
z novo kategorizacijo cest v 
občini, ki jo bodo zdaj posre-
dovali na Direkcijo za ceste v 
potrditev, sprejeli nov poslov-
nik občine, ki sicer ne prinaša 
posebnih novosti, in potrdili 
zadnji odlok o Skupni občin-
ski upravi. Sicer je bilo tudi na 
podlehniškem omizju v zvezi 
s SOU slišati nekaj pripomb, 
predvsem za delo na podro-
čju občinskih prostorskih na-
črtov (OPN); podžupan Ivo 
Ban je dal ob tem celo vedeti, 
da bi bilo morda dobro resno 
razmisliti o uresničitvi ideje 
o »drugačni« SOU (za haloške 
občine, op. a.), vendar je na 
koncu le prevladalo mnenje, 
da naj vse skupaj ostane tako, 
kot je, saj navsezadnje SOU 
številne druge naloge opravlja 
dobro.

Toplak proti višini 
sejnin, ostali za

Za odtenek bolj pa se je za-
pletlo v razpravi okoli novega 
pravilnika o višini prejemkov 
svetnikov, podžupana in nad-
zornega odbora. Ban je na-
mreč pripravil nov pravilnik, 
po katerem so posamezna 
plačila določena odstotkovno 
glede na višino županove pla-

če, ki bi jo dobival kot profesi-
onalni župan. Ta naj bi znašala 
približno 2500 evrov, redna 
sejnina pa naj bi glede na sliša-
no v razpravi znašala 5 % ozi-
roma približno 125 evrov (za 
izredne in nadaljevalne seje pa 
2 %), medtem ko naj bi člani 
NO za nadzore prejemali med 
6 in 8 % (glede na zahtevnost), 
za prisotnost na seji pa 3 % od 
plače župana. Sebastianu To-
plaku se je zdel znesek plačil 
svetnikom še vseeno previsok 
in je predlagal za odstotek niž-
ja plačila, pa tudi znižanje pla-
če župana in podžupana.

Tajnik občinske uprave Mi-
ran Krajnc je povedal, da je že 

vlada znižala plače županom 
za en razred, župani sami pa 
si itak ne morejo korigirati 
svojih plač, ker so določene 
z zakonom. Župan Maučič pa 
je takoj pojasnil, da njegova 
uradna plača, ki jo dobiva kot 
neprofesionalni župan, znaša 
okoli 990 evrov, kar je pač naj-
manj možno in določeno po 
državni zakonodaji, dodal pa 
je še, da si ne izplačuje nobe-
ne kilometrine ali dnevnic za 
nobeno od številnih službenih 
poti oz. nobenih drugih stro-
škov, s katerimi bi bremenil 
proračun. Menil je tudi, da so 
predvidene sejnine po pred-
stavljenem pravilniku korek-

tne, saj da veliko dela opravijo 
vsi skupaj, tudi svetniki, ne da 
bi si to kakorkoli obračunali, 
in da so rezultati uspešnih (ne-
plačanih) sestankov in akcij še 
kako vidni, saj so s takšnimi 
neformalnimi dogovori uspe-
li izjemno poceni asfaltirati 
marsikakšno cesto ter samo 
pri enem takem projektu pri-
hranili najmanj 10.000 evrov: 
»Poleg tega mislim, da z redni-
mi sejami ne pretiravamo!«

Da s sejami res niso preti-
ravali, je pokazal proračun iz 
leta 2008, ko so po besedah 
Bana za vse seje skupaj porabi-
li dobrih 5300 evrov celo leto, 
a je Toplak hitro našel protiu-

tež: »Ja, v letu 2008 res, ampak 

že letos je bilo več sej in veste, 

da je znesek na tej postavki 

precej višji! Vseeno nisem za 

tak pravilnik, itak se naš man-

dat drugo leto zaključuje in se 

mi zdi nesmiselno zdaj določa-

ti takšne višine izplačil; naj se 

to naredi v novem mandatu z 

novo sestavo občinskega sve-

ta!«

Letos je sicer na postavkah 

za sejnine svetnikov ter NO in 

podžupanovo plačo skupno 

dobrih 25.000 evrov. Razpra-

va o tem, ali sprejeti nov pra-

vilnik ali ne, se je vlekla kar 

nekaj časa; župan Maučič in 

podžupan Ban sta trdno zago-

varjala stališče, da vsi skupaj 

delajo veliko več, kot si obra-

čunajo, in da so dokazi jasni in 

vidni, Toplak pa je prav tako 

trdno ostal na svojem stališču, 

da se ne strinja s takšnimi od-

stotki, še posebej ne zato, ker 

nikjer ne piše, kako bo delal 

prihodnji občinski svet; lahko 

bo »sejal« veliko več, naredil 

pa manj kot sedanji, takšen 

pravilnik pa bi bil potem lepa 

osnova za visoka izplačila bo-

dočim funkcionarjem.

In ker je postalo jasno, da 

se zedinili ne bodo, čeprav je 

bilo besedovanje zelo mirno 

in brez vsakega visokega tona, 

je župan na koncu zahteval 

glasovanje o novem pravilniku 

za plače funkcionarjev: potrdi-

li so ga štirje svetniki, Stojan 

Kojc se je vzdržal, Sebastian 

Toplak pa je bil proti.
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Po novem Zakonu o dušev-
nem zdravju je potrebno v 
delo z osebami z motnjo v du-
ševnem zdravju vnesti nove 
oblike dela in pristope. Ena od 
njih je tudi skupnostna obrav-
nava pacienta. Okrogla miza 
je bila prvi korak soočanja 
stroke s to problematiko. Ude-
ležili so se je delovni terapevti 
in socialni delavci iz centrov 
za socialno delo z območja, s 
katerega bolniki gravitirajo v 
ormoško bolnišnico. Najprej 
je direktorica Majda Keček 
predstavila bolnišnico, nato 
pa je psihiatrinja doc. dr. Ve-
sna Švab na kratko predstavila 
novosti. Gre za nadzorovano 
obravnavo, ki naj bi jo izvaja-
le bolnišnice za paciente, ki 
imajo sodni ukrep nadzora po 
odpustu iz bolnišnice. Gre za 
skupino posebej ogroženih 
pacientov. Najbolj pomoči 

potrebni pacienti so tisti s hu-
dimi duševnimi motnjami, sa-
momorilnimi nagnjenji ali ti-
sti, ki predstavljajo nevarnost 
za druge zaradi svoje bolezni. 
Zakon predvideva višjo sto-

pnjo oskrbe za to skupino pa-
cientov. Ti pacienti imajo po-
gosto tudi dvojno diagnozo, 
kar pomeni, da poleg tega, da 
so duševno bolni, tudi zlora-
bljajo nekatere psihoaktivne 

snovi. Takšni pacienti imajo 
različne zdravstvene kot tudi 
socialne potrebe. V času ho-
spitalizacije ocenijo potrebe 
določenega pacienta ter sku-
paj z njim in svojci pripravijo 
cilje in načrt obravnave. Za-

stavijo se tudi koraki, v kate-
rih ga bodo dosegli. Tri tedne 
preden se bolnika odpusti iz 
bolnišnice, naj bi o tem obve-
stili koordinatorja obravnave 
v skupnosti. To je nov člen v 
skrbi za takšne bolnike, ki ga 
je postavil prav novi zakon. 
Po vsej Sloveniji je na centrih 
za socialno delo zaposlenih 
okrog 30 takšnih koordina-
torjev, ki bodo prevzeli skrb 
in svetovanje bolniku tudi po 
odpustu iz bolnice, ko se po 
navadi takšni pacienti sreču-
jejo s socialnimi stiskami in 
težavami pri uveljavljanju svo-
jih pravic. V bolnici so brez 
dodatnih finančnih sredstev 
pripravili in usposobili tim, 
ki bo lahko tudi po odpustu 
spremljal pacienta. Ta služba 
se je organizirala preko no-
tranjih prerazporeditev iz od-
delkov, v ta namen pa urejajo 

tudi nove prostore.

Delo, ki je v zakonu lepo 

zamišljeno, pa v praksi še ni 

prav dobro steklo. Sodelujo-

če na okrogli mizi so se stri-

njale, da so pomoči potrebni 

zlasti duševni bolniki, ki so se 

v procesu zdravljenja nekako 

»izgubili«. Za takšne bolnike je 

namreč značilno, da po konča-

nem zdravljenju zelo pogosto 

prenehajo jemati zdravila in 

se ne oglašajo več zdravnikom 

na dogovorjene kontrole, nji-

hovo zdravstveno stanje pa se 

drastično poslabša. Potem pa 

so socialni delavci tisti, ki gasi-

jo nastalo situacijo in tolažijo 

svojce, vendar so nemočni.

Okrogla miza je pokazala, 

da preden bo zakon zaživel v 

praksi, bodo morali vsi, ki jih 

zadeva, odstraniti še marsika-

tero oviro.
Viki Ivanuša
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Podlehnik � Z zadnje seje občinskega sveta

Koliko je vredno delo funkcionarjev?
Tudi zadnja letošnje seja podlehniških občinskih svetnikov je minila brez kakršnegakoli spora – kot številne doslej; nekaj več besed je 
ponovno padlo le okoli vprašanja povišanja plačil sejnin in drugih dohodkov občinskimi funkcionarjem, proračun pa bodo v Podlehniku 
sprejemali naslednje leto.

Ormož � Skupnostna obravnava pacienta z duševnimi težavami

Bo zakon lahko polno zaživel v praksi?
Psihiatrična bolnišnica Ormož je organizirala okroglo mizo na temo Skupnostna obravnava pacienta, na kateri so želeli predstaviti namen in vsebino 
skupnostne obravnave oseb s težavami v duševnem zdravju in pomen vzajemnega delovanja med posameznimi strokovnimi službami in institucijami.

Foto: Viki Ivanuša

Psihiatrinja doc. dr. Vesna Švab in direktorica Majda Keček sta 
predstavili, kako so se na zahteve nove zakonodaje pripravili v 
Psihiatrični bolnici Ormož.

Foto: SM

Tudi zadnja letošnja seja podlehniškega občinskega sveta je minila v mirnem, spravljivem tonu, ki 
ga je v rednih presledkih lepo dopolnjevala glasna melodija iz GSM sicer bolj tihega svetnika Milana 
Vidoviča.

Foto: Viki Ivanuša

Koordinatorica za ptujsko-or-
moško področje Maja Krušič



Sprva so soglasno sprejeli 
rebalans, pri katerem se pozna, 
da vsega načrtovanega v leto-
šnjem letu niso uspeli izpeljati, 
kar župan mag. Janez Kram-
berger pripisuje predvsem 
trenutni gospodarski situaciji. 
Prihodki so se tako zmanjšali 
s slabih 14 milijonov evrov na 
8,6 milijona, odhodki pa s pri-
bližno 16 milijonov evrov na 
10,5 milijona. »To razliko smo 
zaprli z dolgoročnim kredi-
tom. Rebalans je odraz dela, ki 
ga nismo uspeli narediti tako, 
kot smo si zastavili v lanskem 
letu, ko smo sprejeli proračun 
za dve leti. Kar nekaj investicij 
smo morali preložiti za leto, ki 
prihaja, in kar veliki projekti 
so nekako zastali … Predvsem 
je škoda, da se ni začel izvajati 
projekt obnove in izgradnje 
vodovodnega sistema iz Mari-
bora proti Gornji Radgoni. To 
je velik zalogaj, pri katerem 
sodeluje 12 občin, vodi ga naša 
občina, vreden pa je okoli 18,5 
milijona evrov. Kar se tega tiče, 
ne morem pohvaliti Ministrstva 
za okolje in prostor,« je povedal 
Kramberger.

Prav tako so svetniki sogla-
sno sprejeli spremembo pro-
računa za naslednje leto. Ta je 
zastavljen precej ambiciozno, 
na kar vpliva tudi prelaganje 
nekaterih večjih projektov.

Za leto 2010 tako načrtujejo 
približno 21 milijonov prihod-
kov (sprva je bilo načrtovanih 
16,7) in 23 milijonov odhod-
kov, ki naj bi jih bilo po prvo-
tnih načrtih 16,8 milijona. 

»Razliko bomo zaprli z naje-

tjem dolgoročnega kredita ozi-
roma natančneje: en kredit, ki 
bi ga morali odplačati v nasle-
dnjih štirih letih, želimo trans-
formirati v dolgoročni kredit. 
Na tak način bomo še ostali 
pod tisto mejo osmih odstot-
kov zadolževanja, ki se je mo-
ramo držati občine,« je pojasnil 
župan, ki upa, da bodo tako v 
prihodnjem letu lahko izpeljali 
vse načrtovane investicije.

Med njimi so med drugimi 
že omenjen vodovod, izgradnja 
vrtca v Lenartu, dokončanje 
šole v krajevni skupnosti Vo-
ličina, adaptacija kulturnega 
doma, vodovod v Voličini (za 
kar so uspeli pridobiti tudi 
evropska sredstva v višini 1,2 
milijona evrov) in izgradnja 
povezovalne ceste med dvema 
regionalkama, ki vodita proti 
Ptuju in Sveti Trojici.

Edina pripomba na zasta-
vljen proračun je prišla iz ust 

svetnika Davida Maguše, ki je 
izrazil nestrinjanje z zmanjše-
vanjem sredstev, namenjenih 
za razpis športnih društev. Kot 
je povedal Maguša, je namreč 
vedno več društev, ki se imajo 
pravico prijavljati na razpise, 
zato bi potemtakem moralo 
biti denarja več in ne manj. Po 
ugotovitvi, da bi ta sredstva 
težko vzeli iz katerega drugega 
področja, so se dogovorili, da 
bodo o tej problematiki raz-
mišljali pri rebalansu za leto 
2010. 

V Lenartu po novem 
varnostnik

Na seji so v drugi obravnavi 
sprejeli še odlok o preoblikova-
nju javnega zavoda Zdravstve-

ni dom Lenart, ki ga bodo po 
novem soustanavljale občine 
Lenart, Sveti Jurij in Sveta Tro-
jica. Prav tako so sklepali o vre-
dnosti točke za izračun nado-
mestila za uporabo stavbnega 
zemljišča v njihovi občini, ki 
ostaja nespremenjena: za zazi-
dana stavbna zemljišča znaša 
0,002192 evra, za nezazidana 
pa 0,001096 evra. 

Župan je, kot vedno, tudi po-
dal svoje poročilo, v katerem je 
prisotne med drugim seznanil, 
da je v Lenartu začela delovati 
varnostna služba, in sicer je v 
tem kraju sedaj od 22. do 6. ure 
prisoten varnostnik, kmalu pa 
nameravajo varovanje še teh-
nično nadgraditi.

»To smo storili, ker se pred-
vsem v mestu pojavlja precej 

vandalizma, ogromno stvari se 
poškoduje … Prav je, da obči-
na, ki nameni veliko finančnih 
sredstev za vzdrževanje in izgra-
dnjo infrastrukturnih objektov 
ter opreme, najde tudi denar, 
da poskrbi za varovanje vsega 
tega. Na žalost se namreč sko-
raj povsod po Sloveniji srečuje-
mo z vandalizmom,« je razložil 
Kramberger. 

Varovanje tako stane v tem 
trenutku nekaj čez 2000 evrov, 
k temu znesku pa bo treba 
kmalu prišteti še investicijo za 
tehnične pripomočke varova-
nja. »Pričakujemo pa tudi, da 
bo v prihodnjem letu zaživela 
redarska služba, ki jo urejamo 
skupaj z mariborsko in nekate-
rimi drugimi občinami – takrat 
bo to celovito urejeno,« je še 

dodal prvi mož lenarške obli-

ne.

Omenil je tudi nekaj težav 

pri projektu daljinskega sis-

tema ogrevanja na lesno bio-

maso, o katerem smo že pisali 

pred meseci: »Izvajalci so nam 

povedali, da so imeli probleme 

s plačili podjetja, ki gradi toplo-

vod v Lenartu, zato so bili ne-

kateri deli mestnih ulic precej 

časa odprti, kar je bilo seveda 

moteče. Sedaj je po njihovih 

zagotovilih to urejeno, dela so 

za letošnje leto zaključili, nada-

ljevali pa bodo marca.«

Kramberger je prisotnim 

prav tako sporočil, da se je za-

čela gradnja vrtca v Lenartu: 

»Stavbno pravico za izgradnjo 

vrtca, ki bo imel šest oddelkov, 

smo oddali podjetju Marles. 

Slednje bo zgradilo vrtec, ob-

čina pa ga bo v obliki meseč-

nih plačil odplačevala 15 let. V 

prejšnjem tednu so tako začeli 

zemeljska dela, nadaljevanje 

jim je sedaj preprečilo vreme, 

v naslednjem letu pa bi naj bila 

gradnja končana. Upam, da ne 

bo preveč moteča za obstoje-

či vrtec, ki bo deloval v istem 

času.«

Naj še spomnimo, da smo že 

poročali o Ovtarjevih novicah, 

novem časopisu Osrednjih Slo-

venskih goric. Na seji je bilo 

tako rečeno, da je sedaj ta pro-

jekt tik pred tem, da ugleda luč 

sveta prva številka. Mesečni 

časopis bo izdajala Razvojna 

agencija Slovenske gorice, prva 

številka pa bo izšla naslednji 

teden.
Polona Ambrožič

Od tod in tam

Lenart � S 24. redne seje občinskega sveta

Kriza, krediti in ambiciozen proračun
Kljub temu da so imeli na dnevnem redu odloka o rebalansu proračuna za leto 2009 in spremembi proračuna za leto 2010, so lenarški svetniki zadnjo 
letošnjo sejo izpeljali umirjeno in rekordno hitro. V slabi uri in pol so namreč obdelali vseh predlaganih 13 točk.

sreda � 23. decembra 2009   9

Foto: PA

Breda Kos z občinske uprave 
je prisotnim predstavila odloka 
o rebalansu proračuna za leto 
2009 in spremembi proračuna 
za leto 2010. 

Foto: PA

Zadnja seja v letu se je končala hitro in umirjeno.

Tisti, ki so projekt vzeli re-
sno in že posredovali pobude, 
pričakujejo vsaj odziv ali odgo-
vor. Med tistimi, ki s takim od-
nosom niso zadovoljni, je sve-
tnik mestnega sveta N.Si Peter 
Pribožič. Sredi septembra je 
Oddelku za negospodarske jav-
ne službe in upravne postopke 
MO Ptuj posredoval nekaj svo-
jih predlogov v zvezi s tem pro-
jektom. Ker do seje mestnega 
sveta, ki je bila 14. decembra, 
odgovorov ni prejel, jih je po-
sredoval mestnemu svetu, ta pa 
bi se nanje moral odzvati.

Projekt EPK 2012 – Ptuj par-
tner Pribožič ocenjuje kot velik 
izziv za mesto že zaradi njegove 
velike zgodovinske in kulturne 
dediščine ter bogate ustvarjal-
nosti na področju kulture. Pri-
hodnji razvoj Ptuja mora biti 
tesno povezan s kulturnim in 
duhovnim bogastvom tega oko-

lja. Bogastvo gledališkega doga-
janja kar sili k temu, da mesto 
ob profesionalnem gledališču 
pridobi tudi letno gledališče, 
katerega idealen prostor je na 
severni strani grajskega hriba, 
s čimer bo ptujsko kulturno 
dogajanje še pridobilo na svoji 
pestrosti. Urejeno letno gleda-
lišče na grajskem hribu s po-
kritim delom (v stilu Križank 
v Ljubljani in letnega gledališča 
v Studencu pri Domžalah), je, 
kot pravi svetnik, manj zahtev-
na investicija, a za mesto pred-
stavlja veliko pridobitev.

Pokriti bi morali tudi dvori-
šče minoritskega samostana, 
ki je v zadnjih letih postalo 
najeminentnejši prireditveni 
prostor na Ptuju. Nestalno po-
letno vreme skrbi marsikatere-
ga organizatorja prireditev, če 
pa bi prostor uredili tako, da 
bi ga lahko ob slabem vremenu 

pokrili, bi odpadel marsikateri 
strah.

V projekt EPK 2012 bi mo-
rali vključiti tudi ureditev ptuj-
ske tržnice. Njena trenutna 
podoba mestu ne more biti 

v ponos. Poleg živil je na njej 
potrebno ponuditi tudi spo-
minke. »Pričakujemo povečan 
obisk Ptuja, temu mora slediti 
tudi ponudba,« pravi Pribo-
žič. Zato je mestnemu svetu 

predlagal, da občina skupaj s 
Komunalnim podjetjem Ptuj 
v začetku leta 2010 pristopi k 
urejanju tržnice. Gre za to, da 
je potrebno izvesti najnujnej-
ša vzdrževalna dela, poskrbeti 
za minimalno ureditev infra-
strukture, da se bo ponudba 
živil, ki jih proizvajajo kmetije 
iz MO Ptuj in okolice Ptuja, lah-
ko razširila. Osnovna ponudba 
tržnice mora temeljiti na po-
nudbi domačih pridelkov in 
izdelkov iz lokalnega območja. 
Za normalno prodajo morajo 
biti na tržnici vedno na razpo-
lago voda, urejene sanitarije in 
možnost priklopa na električ-
no napeljavo za potrebe hla-
dilnih komor, tehtnic. Tržnica 
je dovolj velika, da omogoča 
primerno postavitev in ure-
ditev osnovne infrastrukture. 
Prav tako pa bi ptujsko mestno 
tržnico kazalo urediti tako, da 

bo omogočala občasno izved-
bo animacijskih programov, ki 
bodo še dodatno spodbujali k 
obisku oziroma nakupu. Od 
novembra na ptujski tržnici 
deluje kmečka tržnica, nje-
ni začetki pa so prispevali k 
temu, da so obstoječe pomanj-
kljivosti postale opaznejše. K 
prenovi kliče tudi tržni red na 
tržnici, saj je obstoječi zastarel 
in za današnje razmere po-
manjkljiv. Za prodajo pa bi ka-
zalo usposobiti tudi trenutno 
zaprte prostore na tržnici.

Svetnik se zavzema tudi za 
ureditev označb in usmerje-
valnih tabel, javnih stranišč, 
uvedbo javnega prometa in 
ureditev kvalitetne talne signa-
lizacije v mestu. Vse to in tudi 
ureditev zelenic, dreves ter 
parkov je sestavni del kulturne 
podobe mesta.

MG

Ptuj � Peter Pribožič o projektu Evropske prestolnice kulture

Ptuj potrebuje tudi letno gledališče
Projekt Evropske prestolnice kulture 2012 naj bi postal projekt slehernega Ptujčana. Ptujski župan govori o njem kot priložnosti za kasnejše rodove, 
saj projekt zaradi projekta ne služi nikomur. V tem trenutku je še vedno v idejni zasnovi, tipanje terena in odzivnosti ljudi še vedno traja, čeprav bi 
sedaj že morali poznati njegovo konkretno vsebino. 

Foto: Črtomir Goznik

Peter Pribožič: »Projekt EPK 2012 je za Ptuj velik izziv, razvoj 
Ptuja mora biti tesno povezan z njegovim kulturnim in duhovnim 
bogastvom.«



Z udeležbo, dvorana je po-
kala po šivih, so udeleženci 
dokazali, da v tem mestu vlada 
pozitivna ustvarjalna energi-
ja, da smo drug drugemu pri-
pravljeni pomagati in se tudi 
srečevati ter izmenjati nekaj 
prijaznih misli, je v uvodnem 
pozdravu povedal ptujski žu-
pan. Leto 2009, ki se izteka, 
je bilo stresno, pretresli sta 

nas gospodarska recesija in 
finančna kriza, na kateri pa 
je mogoče gledati iz različnih 
zornih kotov. Slej kot prej pa 
bo človeštvo moralo spoznati, 
da je prihodnost v takšni druž-
beni ureditvi, v kateri bo vsak 
izmed nas videl dolgoročen 
smisel življenja in ustvarjanja. 
Leto 2009 je bilo kljub krizi 
uspešno za MO Ptuj, z veliko 

pomembnimi investicijami, 
tudi solidarnosti ni manjkalo. 
Veselili pa smo se tudi uspe-
hov kulturnikov in športnikov. 
Če bomo tudi v letu 2010 sode-
lovali tako kot doslej, bo tudi 
leto, ki naj bi ga kriza še bolj za-
znamovala, uspešno, je prepri-
čan ptujski župan, ki je vse, ki 
živijo v tem okolju, pozval, da 
projekt Evropske prestolnice 

kulture 2012 – Ptuj partner v 

čim večjem številu prepoznajo 

kot svoj projekt, kot blagovno 

znamko, ki prinaša priložnost 

za številne nove rodove. Čim 

prej je potrebno spoznati, da 

je EPK 2012 blagovna znam-

ka, ki jo lahko vsak uporabi na 

svojem področju ustvarjalno-

sti. EPK ne more biti enkratno 

dejanje, ki se začne in konča z 

odpiranjem nekih novih pro-

jektov. Ptujčane in vse, ki sta-

vijo na tradicijo, je pozval tudi 

k množični udeležbi že na 50. 

tradicionalnem kurentovanju. 

Kljub tradiciji se Ptujčani in 

nasploh vsi Slovenci še vedno 

dovolj ne zavedamo pomena 

bogastva kulturne dediščine.

Dogodku primeren je bil 

tudi kulturni program. V svet 

operete je popeljala Ptujčanka 

Dunja Spruk, ki jo je na klavir-

ju spremljala Elena Bolyubash.
MG
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Ptuj � Prednovoletni sprejem ptujskega župana

Moč je v sodelovanju
V slavnosti dvorani ptujskega gradu je 17. decembra ptujski župan dr. 
Štefan Čelan pripravil že tradicionalni prednovoletni sprejem, ki so se ga 
udeležili predstavniki podjetij, zavodov, institucij in drugi, ki vlečejo voz 
razvoja mestne občine Ptuj.

Kot je včeraj pojasnil Ro-
bert Cvetko, predsednik pro-

stovoljnega gasilskega društva 

Ptuj, gre za obsežen projekt 

generalne obnove obstoječega 

gasilskega doma Ptuj, ki je bil 

zgrajen leta 1978. Po večletnih 

prizadevanjih je ptujskim gasil-

cem vendarle uspelo odkupiti 

lastniške deleže nekdanjih la-

stnikov, to je od nekdanje gasil-

ske zveze bivše velike ptujske 

občine, ki je tedaj vključevala 

kar 64 prostovoljnih gasilskih 

društev s tega območja.

Tako je sedaj lastnik celotne-

ga objekta gasilskega doma ob 

Natašini Poti 1 poleg Mestne 

občine in Območne organiza-

cije Rdečega križa Ptuj še Pro-

stovoljno gasilsko društvo Ptuj. 

Pred pričetkom gradbenih del 

so pripravili celotno projektno 

dokumentacijo in pridobili 

tudi ustrezno gradbeno dovo-

ljenje. Celoten projekt vključu-

je temeljito obnovo 30 let sta-

rega poslopja gasilskega doma 

in nadzidavo za eno etažo, za-

menjavo celotnega ostrešja in 

kritine ter stavbnega pohištva, 

pa tudi zamenjavo vseh elek-

tro energijskih in toplovodnih 

vodnikov. Poleg tega pa bodo 

na obeh krakih sedanjega gasil-

skega doma zgradili še dva pri-

zidka, s čimer bodo zagotovili 

prepotrebne dodatne prostore 

za gasilsko tehniko in opremo 

ter učilnice za izobraževanje 

gasilcev vseh generacij.

Po dosedanjih izračunih naj 

bi celotna investicija, torej te-

meljita rekonstrukcija z dvema 

prizidkoma, veljala blizu 3 mili-

jone evrov, pri čemer pa ptujski 

gasilci pričakujejo sodelovanje 

širše družbene skupnosti in 

tudi sredstva iz Evropske uni-

je. Zemeljski izkop za gradnjo 

prvega prizidka med gasilskim 

domom v smeri proti Tuning 

centru so pričeli prejšnji teden, 

če bo izvajalcem gradbenih del 

vreme naklonjeno, pa pričaku-

jejo, da bodo vsa predvidena 

dela v okviru omenjenega pro-

jekta z obema novogradnjama 

končana do konca junija 2010, 

tako da bi v začetku julija že 

lahko objekt predali namenu.
-OM

Ptuj � Gasilski dom bo dobil novo podobo

Celovita prenova z dvema prizidkoma
Ob dobrih 30 let starem poslopju gasilskega doma v Ptuju so prejšnji teden pričeli zemeljskima dela za gra-
dnjo enega od dveh prizidkov, investicija naj bi skupaj s temeljito rekonstrukcijo celotnega gasilskega doma 
veljala okoli 3 milijone evrov, dela pa naj bi bila končana v sedmih mesecih.

Foto: M. Ozmec

Gradbincev za sedaj sneg in mraz ne motita, saj izvajajo izkop 
gradbene jame za gradnjo prizidka brez zastojev.

Foto: Črtomir Goznik

V svet operete je zbrane popeljala Ptujčanka Dunja Spruk, za klavirjem je bila Elena Bolyubash.
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Ptuj � Upokojenski večer z dobrimi možmi 
in snežno kraljico

Ptujski upokojenci so še enkrat pokazali, da 
niso od muh, da imajo idej še vedno na pretek. Za 
slovo od leta 2009 so v okviru svojega projekta Četrt-
ki na Ptuju, s katerim spodbujajo druženje Ptujčanov 
vseh generacij, pripravili večer s tremi dobrimi decem-
brskimi možmi, Miklavžem, Božičkom in dedkom 
Mrazom ter snežno kraljico. To je bilo prvo tovrstno 
srečanje dobrih mož na Ptuju, s katerim so dali vedeti, 
da je v druženju in sožitju prihodnost tako ljudi kot 
Ptuja. Dobri možje s snežno kraljico so to sporočilo pre-
nesli na številčne Ptujčane, ki so bili v četrtek zvečer v 
baru Trajana, Bo Caffeju, Orfeju, kavarni Kipertz in 
MuziKafeju.

MG

Ptuj � Pogovor z Orlandom Uršičem

V sklopu dogodkov, ki so jih v decembru pri-
pravili v Domu KULTure v Muzikafeju na Ptuju, je 
potekal tudi literarni večer, na katerem se je s pi-
sateljem Orlandom Uršičem pogovarjal David Be-
drač. Orlando Uršič je direktor in urednik študentske 
literarne založbe Litera. Podpisal se je pod dva roma-
na, in sicer Gosposka, mater, si ozka (1996) in Tadejev 
dež, ki je izšel lansko leto in požel velik uspeh. Uršič 
je tudi avtor člankov v slovenskih literarnih revijah, v 
zadnjih letih pa piše še recenzije in publicistične teks-
te. Pod njegovim peresom je nastala odmevna zbirka 
kratkih zgodb z naslovom Sadovnjak. Velik uspeh pa 
je požel tudi s scenarijem za film Beg iz klavnice, za 
katerega je pred desetimi leti prejel drugo nagrado na 
natečaju RTV SLO.

Dženana Bećirović

Ptuj � Zlata poroka zakoncev Lenart

Sredi novembra sta v krogu družine proslavila 
zlato poroko zakonca Lenart, Martin in Ana (ro-
jena Vojsk), iz Mestnega Vrha. Martin in Ana sta se 
poročila 15. novembra 1959, poročno zaobljubo pa sta 
obnovila v cerkvi Sv. Leopolda v Novi vasi. Dom sta si 
ustvarila na kmetiji Vojskovih v Mestnem vrhu. Kot 
kmetovalcu in gospodinji se jima je rodilo pet otrok 
(na fotografiji so z njima hčerke Nežika, Ana in Marja-
na ter sinova Franc in Jože), danes njuno drevo življe-
nja šteje že 11 vnukov. Če Lenartova dedka in babico 
vprašamo, kakšen je recept, da se učakamo tako lep 
jubilej, bosta rekla: »Šest dni pridno delaj in sedmi dan 
počivaj, se poveseli ter si vzemi čas za družino.« Tudi to-
krat sta naredila tako ter praznovanje sklenila pozno 
v noč na turistični kmetiji Na vasi v Drstelji.

MŠ

Foto: DB

Foto: Črtomir Goznik

Foto: zasebni arhiv

Foto: Črtomir Goznik

Ptujski župan dr. Štefan Čelan: 
»Projekt Evropske prestolnice 
kulture – Ptuj partner je pro-
jekt, blagovna znamka, ki jo 
lahko sleherni Ptujčan uporabi 
na svojem področju ustvarjal-
nosti.

Foto: M. Ozmec

Predsednik PGD Ptuj Robert Cvetko je prepričan, da bo prenova 
in dograditev gasilskega doma končana do sredine prihodnjega 
leta.



Takrat so obljubili, da se 
bo našel denar za zame-
njavo stavbnega pohištva, 
vsaj oken. Do letošnjega 
aprila se ni nič premakni-
lo, ker birokratski mlini 
meljejo počasi. Ampak na 
koncu se bo vse prav izte-
klo, saj so na ormoški UE 
dobili veliko več od sprva 
načrtovanega.

A pred konkretnimi deli je 
bilo potrebno urediti še kup 
papirnatega dela. Ugotovlje-
no je namreč bilo, da UE Or-
mož nima sklenjenega ureje-
nega pogodbenega razmerja 
med Ministrstvom za javno 
upravo in Občino Ormož. V 
obstoječo pogodbo je bil za-
jet le del prostorov, ki naj bi 
UE pripadali na podlagi 103. 
člena Zakona o upravi, podpi-
sana pa je bila le med načel-
nikom in županom. Zato tudi 
UE ves čas ni imela pravne 
podlage za plačevanje obra-
tovalnih stroškov, ki so nasta-
jali na Ptujski 6. Pogodba je 
zajemala tudi prostore, ki jih 
UE ni uporabljala. Kar je bilo 
mogoče, so uredili z aneksom 
k obstoječi pogodbi. Za pro-
store, ki so jih sprva zasedale 
inšpekcije in obramba, kasne-
je s prenosom pristojnosti na 
UE pa oddelek za okolje in 
prostor, so morali odnose na 

novo urediti. Sedaj je jasno, 

da UE zaseda 46,8 % vseh 

površin zgradbe na Ptujski 

6 ali 566 kvadratnih metrov 

površin. Na podlagi tega se 

delijo vsi obratovalni stroški 

ter stroški receptorke in či-

ščenja. Na UE Ormož, kjer je 

30 zaposlenih, so z obsegom 

svojih prostorov zadovoljni. 

Potrebujejo le še prostor za 

potrebe tekočega arhiva.

Neprimerno boljši 
pogoji za delo

Za izvajalca del, ki so jih 

pričeli izvajati sredi oktobra, 

je bilo izbrano domače pod-

jetje IGD Holermuos. Dela so 

v zaključni fazi in kvalitetni 

prevzem prostorov bo 23. de-

cembra.

Prvotno je bila načrtovana 

le zamenjava oken in ureditev 

hodnika. Okna so bila namreč 

stara in niso tesnila, zato je 

bila izguba toplote velika. 

V obnovo pa so naknadno 

vključili še brušenje in obno-

vo parketa, nove elektroinšta-

lacije, novo mrežo, spustili so 

strop v hodniku in za konec 

naredili še opleske. Zaradi 

potrebnih dodatnih del so 
podaljšali rok izvedbe. Gre za 
prvo fazo obnove, v kateri so 
se obnovile tudi sanitarije za 
potrebe zaposlenih, narejene 
so bile manjše predelave pro-
storov, kjer so ločili matične 
zadeve od tistih, kjer se vodijo 
tujci. Montirali so steklena in 
varnostna vrata ter vzposta-
vili upravno območje na po-
dročju nekdanjega bunkerja. 
Zamenjani so bili tlaki na ho-
dniku, del talnih oblog. Pri-
pravili so tudi vse potrebne 
elektroinštalacije za vgradnjo 
klima naprav. Do tega bo pri-
šlo prihodnje leto, ko bo na 
vrsti 2. faza obnove in bodo 
montirali klimatske naprave 
in vzpostavili zunanjo hladil-
no enoto na podstrešju. Dela 
za 1. fazo obnove prostorov 
UE bodo po oceni načelnice 
znesla okrog 140.000 evrov.

Irena Meško Kukovec je z 
razvojem dogodkov zelo za-
dovoljna. Kako tudi ne, začeli 
so z okni, končali pa s skoraj 
povsem obnovljenimi prosto-

ri. Med obnovo je UE normal-
no delovala, zaposleni pa so 
se s svojimi dejavnostmi selili 
iz pisarne v pisarno. Zapo-
sleni se spremembe izredno 
veselijo, gotovo pa je bodo 
veseli tudi uporabniki.

Poleg prostorov na Ptujski 
6 pa se delo UE odvija tudi na 
sedmih krajevnih uradih, kjer 
so pogoji za delo dobri. Teža-
va pa je v tem, da se zmanjšuje 
število zadev in je njihovo po-
slovanje neracionalno. Delo 
krajevnih uradov spremljajo 
mesečno in zgodi se, da v ka-
kšnem uradu ves mesec ni niti 
ene zadeve s področja uprav-
nih postopkov. Na to temo je 
letos načelnica Meško Kuko-
vec sklicala tudi sejo z župani 
vseh treh lokalnih skupnosti. 
Rada bi namreč dosegla kon-
senz glede ukinitve katere od 
neracionalnih pisarn. Občina 
Središče ob Dravi je bila edi-
na pripravljena kriti del obra-
tovalnih stroškov za krajevni 
urad, da obdrži urad v kraju.

Viki Ivanuša

Kot je pojasnil vodja projek-

ta Marko Drobnič, iz razvoj-

nega sektorja kidričevskega 

Taluma, so testni zagon po 

uspešno opravljenem pregle-

du elektrarne, ki ga je izvedel 

elektroenergetski inšpektor, 

opravili 4. decembra: »Takoj za 

tem smo opravili še tehnični 

pregled objekta in si pridobili 

še obratovalno dovoljenje za 

proizvodnjo električne ener-

gije iz sončne elektrarne Ta-

solar. Pripomb inšpektorja in 

izvedencev ni bilo, kar je po-

menilo takojšen začetek proi-

zvodnje. Danes torej elektrar-

na že redno deluje – sicer ne z 

nazivno močjo, ampak z močjo 

, ki je primerna letnemu času 

in vremenskim razmeram, v 

katerem smo jo zagnali.«

Koliko energije pa sonč-
na elektrarna sedaj proi-
zvede?

»Ob sončnem dnevu v se-

danjih razmerah lahko realno 

pričakujemo doseganje 60 od-

stotkov nazivne moči elektrar-

ne, sami nazivni moči elektrar-

ne, to je 999 kW, pa se bomo 

približali v poznih spomladan-

skih in poletnih mesecih.«

Kakšne pa so tehnične 
karakteristike sončne elek-
trarne?

»Kot je bilo že navedeno, je 
instalirana moč sončne elek-
trarne nekaj manj kot 1 MW, 
točneje 999 kW. Sicer pa naj 
bi elektrarna proizvedla 1.050 
MWh električne energije le-
tno, količina pa je seveda odvi-
sna od števila sončnih dni. Pov-
prečno lahko računamo, da bo 

elektrarna sposobna oskrbeti 

okrog 300 gospodinjstev.

Električno energijo, katere 

vir sta bila doslej premog in 

kurilno olje, bomo nadome-

stili s proizvedeno električno 

energijo iz sončne elektrarne 

in s tem posledično zmanjšali 

emisije CO
2
 v zrak za približno 

900 ton emitiranih količin CO
2
 

na leto.«

Kolikšna je vrednost in-
vesticije?

»Vsa nameščena oprema 

je sodobna in od evropskih 

proizvajalcev, jeklena podkon-

strukcija za postavitev 4545 

fotovoltaičnih modulov pa je 

plod lastne izdelave in monta-

že delavcev Taluma. Investicij-

ska vrednost projekta je bila 

2,9 milijona evrov in pričakuje-

mo, da bo ta strošek povrnjen 

v osmih do desetih letih.«

Ob tem pa je pomembno 
tudi to, da je kidričevska hal-
da, že pred dvajsetimi leti 
opuščeno odlagališče rde-
čega blata, tako dobila novo 
preobleko, bolj zeleno.

»Zagotovo je tudi to zelo po-
membno, saj objekt, ki smo ga 
umestili v ta prostor, pomeni 
dokončno revitalizacijo tega 
dela, v preteklosti opustoše-
nega zemljišča. Z nameščeno 
sončno elektrarno pa smo da-
nes zasedli le del tega zemlji-
šča, okoli 2, 5 hektarja, ki bi 
ga v bodoče radi dopolnili še s 
kakšnim novim poljem sončne 
elektrarne.

S tem bomo v Talumu na-
daljevali kontinuiteto vlaganj 
v obnovljive vire energije in v 
racionalno rabo energije ter 
tako prispevali ne ravno zane-
marljiv delež k izboljšanju oko-
lja na tem področju Dravskega 
polja.«

Naj ob koncu dodamo, da 
gre nedvomno tudi za po-
memben delovni dosežek, saj 
so zemeljska dela na nekdanji 
haldi pričeli opravljati prve 
dni septembra, gradbena dela 
in postavitev stebrov pa so 
nadaljevali v začetku oktobra. 
Odgovornost za vzpostavitev 
delovanja kidričevske sončne 
elektrarne je prevzelo vodil-
no slovensko podjetje na po-
dročju solarnih energetskih 
sistemov Kon-Tiki-Solar iz 
Kamnika, ki je skupaj z ekipo 
Talumovih delavcev in elektro 
monterjev svoje delo zagotovo 
dobro opravilo.

M. Ozmec
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Kidričevo � Sončna elektrarna Tasolar obratuje

Proizvodnjo pričeli predčasno
Največja sončna elektrarna v Sloveniji, imenovana Tasolar, ki so jo v Talumu postavili skupaj s partnerji iz podjetja Solinvest, je 
zaživela prej, kot so pričakovali, saj redno proizvaja električno energijo za omrežje Elektra Maribor že od 8. decembra naprej. 

Foto: M. Ozmec

Največja sončna elektrarna v Sloveniji se razprostira na 2,5 hektarja nekdanjega odlagališča rdeče-
ga blata, na katerem je nameščenih 4545 fotovoltaičnih modulov.

Ormož � Upravna enota v prenovljeni podobi

Postorili več, kot so pričakovali
Od začetka delovanja Upravne enote Ormož leta 1995 pa do danes ni bilo veliko postorjenega glede 
posodobitve prostorov UE. Leta 2007, ko je pričela mandat, so načelnico Ireno Meško Kukovec obi-
skali predpostavljeni, ki so bili negativno presenečeni nad tem, v kako slabem stanju so prostori. 

Foto: Viki Ivanuša

Med preurejanjem se je izkazalo, da je potrebno zamenjati tudi 
mrežo, ki jo sestavlja ogromno kablov.

Foto: M. Ozmec

Vodja Projekta Marko Drob-
nič: »Sončna elektrarna Taso-
lar redno oddaja proizvedeno 
električno energijo v omrežje 
Elektra Maribor že od 8. de-
cembra.«

Foto: Viki Ivanuša

Na hodnikih so montirali več steklenih drsnih vrat, sedaj je po-
trebno zaključiti še oplesk.

Foto: Viki Ivanuša

Načelnica UE Ormož Irena Me-
ško Kukovec je občanom vseh 
treh občin zaželela mirne božič-
ne praznike in da se jim v letu 
2010 uresničijo vse njihove sa-
nje, udejanjijo želje in izpolnijo 
vsa njihova pričakovanja.



Rotary je svetovna orga-

nizacija, ki druži več kot 1,2 

milijona ljudi po vsem svetu. 

V Sloveniji deluje 43 klubov z 

več kot 1070 člani. Trenutno 

slovenski klubi spadajo v di-

strikt 1910 s sedežem na Du-

naju, ki združuje rotarijce iz 

Avstrije, Bosne in Hercegovi-

ne, Hrvaške in Slovenije. Leta 

2012 pa bo Slovenija dobila 

svoj distrikt. Trenutno sloven-

ski poddistrikt vodi Stanislav 

Ojnik, ki bo tudi prvi guver-

ner samostojnega slovenskega 

distrikta.

Letošnje leto so ob kopici 

akcij, ki jih izvajajo, rotarijaci 

zbirali tudi sredstva za nakup 

opreme v bivalni enoti Sožitja 

Ptuj. V njej bo bivalo 12 upo-

rabnikov, v akciji pa sta po-

leg slovenskega Rotary kluba 

(RC), sodelovala še RC Freilas-

sing-Laufen iz Nemčije in RC 

Feldbach iz Avstrije. Skupaj sta 

omenjena kluba zbrala 11 ti-

soč evrov, kar je več kot dobro-

došla vsota za ureditev bivalne 

enote, ki predstavlja za osebe z 

motnjami v duševnem razvoju 

začetek nove življenjske poti. 

Omenjena donacija bo vseka-

kor pospešila vselitev uporab-

nikov v bivalno enoto, po vsej 

verjetnosti se bo to zgodilo že 

januarja prihodnje leto.

Ob predaji donacij so svojo 

hvaležnost s simpatičnim pro-

gramom pokazali tudi člani 

društva Sožitje. Peli so in ple-

sali ter na ta način pokazali, 

da jih družita veselje in dobra 

volja.
Dženana Bećirović

Dnevi pričakovanja in upa-
nja so vedno nekaj posebnega. 
Skoraj vsak si želi prisostvova-
ti velikim, lepim in posebnim 
dogodkom. Zato že stoletja 
praznujemo božič, za kristjane 
praznik Kristusovega rojstva, 
za nekatere dan, ko svetloba 
premaga temo, za tretje spet 
kaj drugega. Društvo izobra-
žencev Viktorina Ptujskega ta 
dan tradicionalno praznuje 
z božičnim koncertom. Leto-
šnjega pripravlja v sodelovanju 
z Zasebno glasbeno šolo v sa-
mostanu sv. Petra in Pavla, saj 
je sodelovanje društva in šole 
od ustanovitve slednje obro-
dilo že marsikateri glasbeno 
obarvan Viktorinov večer, po 
dobrih dveh letih delovanja 
šole pa je ideja o izvedbi večje-
ga projekta naletela na topel 
sprejem ravno pri Društvu.

Tako zadnja dva predbo-
žična tedna v samostanskih 
prostorih glasbene šole vlada 
posebno vzdušje, saj so tako 
učenci kot učitelji vključeni v 
pripravo nečesa velikega, po-
sebnega in lepega. Pri pripravi 
božičnega koncerta sodeluje-
jo prav vsi učenci, učitelji in 
ostali zaposleni na šoli, torej 
180 učencev ter čez 30 ostalih 

sodelujočih. Vključeni so tudi 

starši otrok, patri iz samostana 

in drugi gostje. Nastopali bodo 

otroci v dveh zborih in treh or-

kestrih (pihalnem, godalnem 

in simfoničnem), pevci kot ko-

morna zasedba in solisti, prav 

tako harfistke ZGŠ, baletna 

pripravnica pa bo prireditev 

olepšala s plesom. Učitelji so-

delujejo pri pripravi in izvedbi 

programa; vadijo z orkestri in 

zbori ter se z učenci trudijo 

oživiti posebej za njih prirejen 

notni material. Božična zgod-

ba, povedana že neštetokrat, 

bo na letošnji božič zazvenela 

iz grl in izpod prstov otrok na 

prav poseben način. Privoščite 
si malo drugačen božični ve-
čer in se pridružite učencem 
in učiteljem Zasebne glasbene 
šole v samostanu sv. Petra in 
Pavla pri praznovanju rojstva 
na božični dan, 25. 12., ob 19. 
uri v cerkvi sv. Petra in Pavla 
na Ptuju!

Veronika Plestenjak

Božična zgodba malo drugače

Zadnja leta se je nabralo precejšnje število takih in drugač-
nih božičnih zgodbic, slikanic in pripovedi. Mnoge slikanice 
na to temo krasijo lesketajoče se ilustracije, mnoge prikazuje-
jo družinske prizore ob krašenju božičnih drevesc, druge spet 
opozarjajo na skromnost obdarovanja, na ljubeznivost do dru-
gih, na pridnost, ki jo opazujejo dobri možje … Naj spomnim 
na nekaj naslovov: Zajec in rogljiček; Ko pridejo angelčki; 
Prinašalec daril; Čarobne sani; Moj prvi božič; Zvezdne želje, 
Pikijev čarobni božič; Najlepše darilo, Modri Božiček, Dva-
najst daril za Božička, Božič v Hrupni vasi; Vesel božič, Mandi; 
Božične potičke za vse; Medo Jaka praznuje božič; Lara išče 
Božička, Dete se nam je rodilo, Božična pesem v prozi, Božični 
duh, Pismo za Božička: Božično praznovanje; Božič očka Mar-
tina; Božično drevo …

Avtorska slikanica Michaela Foremana Muc v jaslicah (Cat 
in the Manger. Prevod Kristijan Musek Lešnik) pripoveduje o 
rojstvu deteta skozi oči mačka, ki se je znašel v tistem daljnem 
času, v tistem daljnem hlevu. Navihana pripoved iz mačje per-
spektive, ki jo, jasno, sooblikuje tudi razmerje med mačko in 
mišmi, je opremljena s klasičnimi ilustracijami, ki predstavlja-
jo vse atribute Jezusovega rojstva. Takole začenja zgodba, ki 
ima več duhovitih podtonov tudi za odraslega bralca:

Čisto nič nimam proti kravam. Mogoče so malo trapaste 
in nerodne, ko se venomer zaletavajo druga v drugo, so pa 
vsaj tople. Ko je ponoči mrzlo, zagrejejo stari hlev. In če grem 
spat v jasli, se ne more zgoditi, da bi me po nerodnosti po-
mečkale.

Tisto noč, dobro se spominjam, je bilo res mrzlo. Ne nebu 
so se mešale snežinke in svetle svetle zvezde. Še dobro, da je 
bilo v hlevu veliko krav. Me vsaj ni zeblo.

Koze mi niso preveč všeč. Nenehno se prepirajo in trkajo z 
rogovi, zoprnice nemirne. Ne, zraven koz je res težko spati!

Seveda pa nisem bil v hlevu, da bi spal. Moral bi loviti 
miši.

Ob besedilu je skoraj dvostranska ilustracija hleva, naslika-
na s pastelnimi kredami povsem realistično. Vse omenjene 
živali zvedavo zrejo naravnost v bralca, le kozi trkata z rožički. 
Izza hlevskega zapaha je slutiti košček jasnega zimskega neba. 
Čez naslednjo podobo se povsem razlije modrina, vrata hleva 
pa so odprta, v hlev pihnejo snežinke in vse živali, z mačkom 
vred, gledajo proti prišlekom, ki ravno vstopajo. Le trije koko-
tiči, obarvani rdečerjavo, bežijo izpred vrat.

Oslov mi raje ne omenjajte. Ne prenesem jih. Prijateljsko te 
gledajo s svojimi velikimi očmi, potem pa se naenkrat obrne-
jo in te brcnejo. Ko so osli blizu, je treba biti previden.

Na srečo v našem hlevu ponavadi ni oslov. Ampak tisto 
noč, ko je že postalo prijetno toplo, so se vrata na stežaj odpr-
la. Vstopila sta moški in ženska, v metežu snežink. Z njima 
je bil – uganili ste – osel!

V naslednji ilustraciji je ves »modrikasti hlev« osredotočen 
na človeški par. In …

In mirne praznike ter vse dobro želi
Liljana Klemenčič
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Tednikova knjigarnicaPtuj � Viktorinov božični koncert

Glasbeni božič v kloštru
Društvo izobražencev Viktorina Ptujskega vabi na Viktorinov večer – Božični koncert v minoritski 
cerkvi na Ptuju, ki ga pripravljajo na božič, 25. decembra, ob 19. uri. Glasbeni božič v kloštru izvaja-
jo učenci in učitelji Zasebne glasbene šole v samostanu sv. Petra in Pavla na Ptuju z gosti.

Ptuj � Predaja donacij ptujskemu Sožitju

Rotarijci zbrali kar 11 tisoč evrov
Avstrijska in nemška Rotary kluba sta prejšnji teden društvu Sožitje Ptuj predala pomembno donacijo. Zbra-
li so kar 11 tisoč evrov in jih namenili za nakup opreme v bivalni enoti, v kateri bo novo domovanje dobilo 12 
uporabnikov Sožitja.

Foto: arhiv šole

Glasbeni božič v kloštru izvajajo učenci in učitelji Zasebne glasbene šole v samostanu sv. Petra in 
Pavla na Ptuju z gosti.

Foto: DB

V akciji sta poleg slovenskega Rotary kluba (RC) sodelovala še RC Freilassing-Laufen iz Nemčije in 
RC Feldbach iz Avstrije. Zbrali so kar 11 tisoč evrov.



Ko je Marko Čeh zaključe-
val ptujsko gimnazijo, se je 
odločil izobraževanje nada-
ljevati na Akademiji za gle-
dališče, radio, film in televi-
zijo: »Ker sem se že v srednji 
šoli ukvarjal z režijo, sem si 
rekel, da grem poskusit na 
sprejemne izpite. Tako sem 
se odločil predvsem zato, 
ker menim, da drugega ne 
bi mogel delati v življenju.«

Odločitev se je očitno izka-
zala za več kot pravilno. Uspeh 
je seveda že bil sam sprejem na 
Akademijo, na katero ni lahko 
priti, saj slovi po težkih spre-
jemnih izpitih. Sogovorniku 
je uspelo že v prvem posku-
su. »Na sprejemnih te dva dni 
'mozgajo', zastavljajo ti vsa mo-
goča vprašanja, nekaj si moraš 
pripraviti vnaprej … Napisati 
sem moral režijsko knjigo, ki 
sem jo na koncu izpita tudi za-
govarjal. Pravzaprav ni bilo nič 
posebnega, pač še en test,« se 
spominja študent.

Študij na Akademiji velja kot 
precej poseben. Zlahka si je 
predstavljati, da je tam ozra-
čje precej drugačno kot na 
ostalih fakultetah in da vlada 
nekakšna umetniška klima. 
Kako pa bi ga opisal Čeh, ki ga 
je dejansko izkusil? »V prvem 
in drugem letniku ti ta študij 
vzame dve leti življenja, ker ne 
delaš nič drugega, kot hodiš 
na fakulteto od jutra do veče-
ra, v tretjem pa se potem malo 
sprosti … Spomnim se, recimo, 
ubijalskih sred, ko nismo imeli 
niti časa za kosilo, saj smo ime-

li predavanja do 8. do 20. ure. 
Če si izbereš ta poklic, moraš 
vse to pač sprejeti, vsak dan 
hoditi na faks in biti z glavo pri 
stvari.«

Akademija je posebna tudi 
po številu študentov. Teh je na-
mreč zelo malo. »Pri nas se cela 
fakulteta pozna med sabo. V 
prvem in drugem letniku smo 
bili na moji smeri trije študen-
ti, nato pa smo kasneje dobili 
še enega sošolca. Je pa res, da 
nas je bilo na predavanjih vse-
eno malo več, saj smo jih imeli 
skupaj s študenti dramaturgije, 
nekaj pa tudi s študenti igral-
stva,« je pojasnil Ptujčan.

Seveda tako ni čudno, da se 
mu je na tako zanimivi fakulte-
ti nabralo tudi za polno malho 
nepozabnih študentskih anek-
dot, vendar je bolje, kot pravi v 
šali, da ostanejo javnosti skrite.

S trdim delom do 
Prešernove nagrade

Režiserske izkušnje si zač-
nejo študenti AGRFT nabirati 
že v prvem letniku študija, in 
sicer delajo po semestrih. »V 
prvem semestru smo tako zre-
žirali petminutni košček s tre-
mi igralci samo za profesorje, 
v drugem pa smo že pripravlja-
li en množični prizor za širšo 
javnost. Sicer ni ravno navada, 
da bi že v prvem letniku toliko 
režirali, ampak meni je bilo to 
zelo všeč, saj smo imeli precej 
proste roke,« je povedal Čeh, 
ki je nato v času študija sode-
loval pri režiji še več predstav, 

v zadnjem letniku pa si je za 

končno oceno izbral pripravo 

predstave po besedilu Oscarja 

Wilda: Saloma.

Premiera, pri kateri so so-

delovali sami študentje, je bila 

junija, Čeh pa je o predstavi 

povedal: »S predstavo sem se 

malo poigral. Izbral sem si 

tekst, ki velja za neuprizorlji-

vega, na kar so me tudi opo-

zarjali. Precej sem ga predelal, 

dodali smo glasbo, naredili 

malo montaže ... Igralci v tej 

predstavi začnejo pravzaprav 

z vlogami, ki jih v resnici ne 

igrajo, in nato počasi prihajajo 

v svoje vloge, na koncu pa pri-

stanejo že bolj ali manj v svojih 

zasebnih vlogah. V bistvu ves 

čas prikazujejo sami sebe, am-

pak znotraj tega teksta.«

Režiser si je tako izbral pre-

cej po svoje oblikovan pristop. 

»Tako je bilo sicer težje, ampak 

teksta od črke do črke ne bi 

mogel delati. Smo pa res bili 

na koncu že vsi zelo izmučeni, 

tečni, se že malo tudi prepira-

li, dvomili, če predstava sploh 

bo … Potem pa smo bili zelo 

zadovoljni s tem, kar smo na-

redili.«

Čehov trud in nadarjenost 

so opazili tudi drugi, saj je za 

režijo te javne uprizoritve 4. 

letnika dobil študentsko Pre-

šernovo nagrado. Slednje po-

deljuje študentom različnih fa-

kultet za vidne dosežke rekto-

rica ljubljanske univerze vsako 

leto ob obletnici Prešernovega 

rojstva in ob tednu univerze, 

nagrajenci pa prejmejo diplo-

mo z gravirano Prešernovo 

podobo in denarno nagrado v 

vrednosti 300 evrov.

Nikoli ne bi delal 
komedije

Čeha je za Prešernovo nagra-

do priporočal njegov mentor 

doc. Jernej Lorenci, ki je v času 

študija nanj in na njegovo dru-

go mentorico Jožico Avbelj na-

redil močan vtis. Seveda pa ni 

ostal ravnodušen tudi ob preje-
mu tako pomembnega prizna-
nja: »Prešernova nagrada mi je 
dala neko potrditev, da delam 
dobro. Pri takih zadevah dobiš 
občutek, da boš lahko res ne-
kaj naredil v življenju.«

Sam ima tako zdaj v načrtu 
sprva dokončanje diplome, 
nato pa upa na čim več delov-
nih ponudb. »Morda bom delal 
na Ptuju, najbrž tudi še kaj v 
ljubljanskem gledališču Glej … 
Najrajši bi sicer delal nekje v 
tujini, v kakem bolj liberalnem 
teatru, drugače pa nimam pro-
blema tudi s slovenskim pro-
storom,« je povedal.

Najraje bi delal avtorske 
predstave, najljubšega žanra 
pa nima: »Moj mentor je rekel, 
da žanri v resnici ne obstajajo 
in se kar strinjam s tem. Reci-
mo, nikoli ne bi režiral kome-
dije, če bo kdaj kakšna moja 
predstava smešna, pa jaz ni-
sem kriv.«

Sogovornik tudi pravi, da 
ga režija zanima na celi črti in 
da se pravzaprav v življenju ne 
ukvarja z ničemer drugim. Za 
tiste, ki jih zanima podobna 
poklicna pot in si tako želijo 
študija na Akademiji, pa je za 
konec podal tudi nasvet: »Na 
sprejemne izpite naj gredo 
tisti, ki bi ta poklic res radi 
opravljali in so zanj pripravlje-
ni tudi marsikaj žrtvovati, ker 
gre za res trdo delo.« Slednje 
pa lahko očitno (v kombinaciji 
z nadarjenostjo) obrodi zelo 
dobre sadove.

Polona Ambrožič

Prvo galerijo je podjetje 
Tenzor, d. o. o., odprlo leta 
2001 na Mariborski cesti, 
kjer je tudi sedež firme. Ta 
je zelo hitro postala pre-
majhna in pretesna za vse 
aktivnosti, ki so jih želeli 
izvajati, zato so svojo dejav-
nost prestavili v center me-
sta, na Prešernovo 1. Pred 
štirimi leti pa so tamkajšnje 
prostore zaprli, vanje pa se 
je naselil Pokrajinski mu-
zej Ptuj-Ormož, ki je prav 
tako nadaljeval galerijsko 
dejavnost.

»Da ponovno odpremo gale-

rijo, smo se odločili predvsem 

zaradi projekta Evropske pre-

stolnice kulture. Menimo, da 

glede na to, koliko smo v zelo 

kratkem času naredili – v do-

brih štirih letih smo imeli 42 

razstav, dva ex-tempora, tri pro-

jekte likovne kolonije – smo se 

čutili poklicane, da damo tudi 

tak prispevek omenjenemu 

projektu Evropske kulture,« je 

pojasnil direktor podjetja Ten-

zor, d. o. o., Miran Senčar.

Ponovna obuditev galerijske 

dejavnosti Tenzor pa bo tokrat 

potekala v sodelovanju z Me-

stnim gledališčem Ptuj, ki ji je 

na razpolago dalo svoje pro-

store. Razstave bodo tako na 

ogled v preddverju ptujskega 

gledališča, letno pa naj bi se 

s svojimi deli predstavilo šest 

umetnikov.

»Z direktorjem gledališča 

sva bila mnenja, da bo galerija 

poživila preddverje, ki je bilo 

precej prazno. Po drugi strani 

pa si s tem, da razstavljamo 

tukaj, zagotovimo občinstvo, 

ki v gledališče pride. Zato smo 

mnenja, da bo razstavljena dela 

videlo ogromno Ptujčanov,« je 

še odločitev o izbiri novih ga-

lerijskih prostorov komentiral 

Senčar.

Umetniški vodja galerije 

Tenzor tudi v prihodnje ostaja 

Vlado Forbici, nespremenjena 

pa bo tudi njihova vizija. »Vizija 

ostaja enaka, podpirali bomo 

predvsem mlade umetnike, so-

delovali pa bomo tudi s tistimi, 

ki so pri nas že razstavljali. Pre-

ko društva ArtStays se bomo 

udeleževali tudi raznih festiva-

lov in sejmov, doma in v tujini, 

kjer naš vodja galerije sklepa 

nova poznanstva in s tem ide-

je za nove umetnike, ki bi jih 

bilo vredno predstaviti v naši 

galeriji,« je še pojasnil direktor 

podjetja Tenzor.

Sicer pa je Tenzorjeva gale-

rija z delovanjem pričela pred 

natanko tednom dni, kot prvi 

se je predstavil italijanski aka-

demski slikar Igor Molina. 

Njegova izjemna dela bodo do 

sredine januarja na ogled v Me-

stnem gledališču, ko jih bodo 

nadomestili z novimi umetni-

nami.
Dženana Bećirović

Kultura, izobraževanje

Ptuj � Odprtje galerije v preddverju gledališča

Galerija Tenzor se vrača
Galerija Tenzor, ki je vrata svojih prvih razstavnih prostorov odprla že leta 2001, se ponovno vrača 
v velikem stilu. Po nekajletnem premoru bodo ponovno organizirali galerijsko dejavnost, in sicer v 
preddverju Mestnega gledališča Ptuj.
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Foto: DB

Razstavišče v preddverju Mestnega gledališča Ptuj so odprli s prodajno razstavo Igorja Molina.

Ptuj � Marko Čeh - dobitnik študentske Prešernove nagrade

»Drugega v življenju ne bi mogel delati!«
Da je Ptuj poln mladih nadarjenih ljudi, je pred kratkim dokazal tudi Ptujčan Marko Čeh. 24-letni absolvent gledališke režije na Akademiji za gledali-
šče, radio, film in televizijo je pred kratkim namreč dobil študentsko Prešernovo nagrado za režijo predstave Saloma.

Foto: DB

Z leve: Vlado Forbici, Igor Molina in Miran Senčar ob otvoritvi ga-
lerije Tenzor.

Foto: PA

Marko Čeh, absolvent gledališke režije na Akademiji za gledališče, radio, film in televizijo



Kot je povedala direktorica 

OS Ptuj mag. Vlasta Stojak, 

se v letošnjem letu, ko je za-

radi gospodarske recesije in 

finančne krize brez dela osta-

lo veliko ljudi, ki iščejo novo 

zaposlitev, ponovno povečuje 

potreba po tovrstnih brez-

plačnih centrih.

»Izredno pomembna par-

tnerja Hiše informacij na Ptu-

ju sta ZRS Bistra in Štajerska 

gospodarska zbornica. Izpo-

staviti velja tudi partnerstvo 

s 14 občinami, ki z nami so-

delujejo in tudi sofinancirajo 

njeno delovanje. To so MO 

Ptuj in občine Ormož, Žetale, 

Sveti Andraž, Dornava, Juršin-

ci, Sveti Tomaž, Majšperk, Vi-

dem, Kidričevo, Hajdina, Pod-

lehnik, Zavrč ter Cirkulane, s 

katerimi smo vzpostavili tudi 

medsebojno informiranje, da 

so v občinah sproti seznanje-

ni z vsemi novostmi, ki so za-

interesiranim na voljo tudi v 

občinskih informativnih cen-

trih,« pove Stojakova. Občine 

pa so tudi na svojih spletnih 

straneh vzpostavile povezavo 

z Zavodom za zaposlovanje. 

Informativni kotiček CIPS-a so 

vzpostavili tudi v ormoškem 

uradu za delo, kjer imajo še 

predavalnico. Poklicna sveto-

valka je na voljo v Uradu za 

delo v Ormožu enkrat teden-

sko, saj se zavedajo pomena 

približevanja svojih storitev 

tudi bolj oddaljenim uporab-

nikom. Od januarja do vključ-

no novembra letos je ormoški 

informativni kotiček obiskalo 

2544 oseb, ob brezposelnih 

so bili med obiskovalci tudi 

učenci, dijaki in študentje.

V devetih mesecih letos je 

ptujski CIPS obiskalo 7319 

oseb, večinoma brezposelnih, 

ki so se vključile v skupinske 

aktivnosti zaposlitvenega ko-

tička ter informativno-moti-

vacijske seminarje, na katerih 

brezposelne osebe v najkraj-

šem možnem času po prijavi 

v evidenco brezposelnih in-

formirajo o njihovih pravicah 

in obveznostih ter izdelavi 

prvega zaposlitvenega načrta. 

Nezaposlenim nudijo v CIPS-

u tudi individualno informira-

nje. Aktivnosti, ki jih izvajajo, 

so prilagojene določenim cilj-

nim skupinam. Prvenstveno 

pa želijo skozi že omenjene 

aktivnosti zaposlitvenega ko-

tička pomagati brezposelnim 

osebam pri izboljšanju znanja, 

veščin in spretnosti pri iska-

nju zaposlitve. Povečan obseg 

CIPS-a pa je tudi posledica po-

večanega obsega skupinskih 

oblik dela.

Sodelovanje 
s šolami še 
poglabljajo

»V CIPS zadnja leta or-

ganizirano prihajajo tudi 

učenci iz osnovnih šol. V 

skupaj petih letošnjih obi-

skih (januarja, marca, aprila, 

oktobra in novembra) jih je 

bilo 283 iz osmih osnovnih 

šol,« je povedala Daša Babič, 

univ. dipl. psih., poklicna sve-

tovalka v OS Ptuj, ki je zbrala 

vse statistične podatke o obi-

skih CIPS-a v letošnjem letu, ki 

se nanašajo na svetovanje pri 

poklicni svetovalki, obisk in-

formativnega kotička Ormož 

in skupinske oglede CIPS-a. 

Na teh obiskih mlade sezna-

nijo z delovanjem CIPS-a in 

njegovo ponudbo oziroma 

informacijami, ki jih imajo 

na voljo, ter z individualnim 

svetovanjem poklicnih sveto-

valk. S CIPS-ovo ponudbo se 

zainteresirani lahko seznanijo 

tudi na tržnicah poklicev, ki 

jih organizirajo osnovne šole, 

in na zaposlitvenim sejmih, ki 

so jih na Ptuju začeli izvajati 

med prvimi v Sloveniji. Njego-

vo dejavnost pa so predstavili 

tudi na zaposlitvenem sejmu 

Bazar priložnosti, ki je okto-

bra potekal v Šolskem centru. 

Sodelovanje z izobraževalnimi 

institucijami pa še poglabljajo. 

Na oktobrskem srečanju s šol-

skimi svetovalnimi delavci so 

oblikovali program sodelova-

nja med Zavodom Republike 

Slovenije za zaposlovanje in 

osnovnimi šolami v šolskem 

letu 2009/2010. Obenem pa 

so jih povabili, da se redno 

udeležujejo organiziranih 

ogledov Hiše informacij na 

Ptuju.

Tisti, ki jih zanima zaposlo-

vanje v Evropski uniji, bodo 

CIPS v Krempljevi ulici na 

Ptuju obiskali ob sredah, ko je 

tam Eures svetovalka, ki je na 

voljo tako posameznikom kot 

skupinam, ki želijo izvedeti 

več o tem zaposlovanju. Toč-

ko vseživljenjskega učenja so 

v CIPS-u vzpostavili v sodelo-

vanju z Ljudsko univerzo Ptuj, 

njena predstavnica jih obišče 

enkrat tedensko in predsta-

vlja možnosti za samostojno 

učenje. Dejavnost CIPS-a so 

v novembru predstavili tudi 

skupini brezposelnih oseb, 

ki je na Ljudski univerzi Ptuj 

vključena v program aktivne 

politike zaposlovanja Uspo-

sabljanje za življenjsko uspe-

šnost – Most do izobrazbe.

Med izredno pomembnimi 

partnerji CIPS-a je tudi Štajer-

ska gospodarska zbornica, ki 

v njenih prostorih v vnaprej 

dogovorjenih terminih izvaja 

svetovanja iz delovno-pravne 

zakonodaje, finančnega in ne-

katerih drugih področij. Z ne-

katerimi dodatnimi aktivnost-

mi s poudarkom na dodatnem 

izobraževanju brezposelnih 

pa se je CIPS Ptuj vključil v 

letošnji teden vseživljenjskega 

učenja, ki je sovpadal z evrop-

skim letom ustvarjalnosti in 

inovativnosti. Udeležilo se ga 

je 97 oseb.
MG

Od tod in tam
Podlehnik � Zlata poroka Širovnikovih

50 skupnih let življenja sta letos decembra nad-
vse slovesno obeležila Ljudmila in Stanislav Ši-
rovnik z Rodnega Vrha v Podlehniku. Stanko in Mi-
lica sta se sicer spoznala že v tamkajšnji OŠ (ki je danes 
ni več), za skupno pot pa sta se odločila precej kasneje, 
že vsak s svojimi mladostnimi izkušnjami. Ob kmetiji, ki 
še danes zahteva pridne roke, sta dogradila svojo hišo, 
oba pa sta bila tudi zaposlena; Stanko kot voznik v IMP, 
kjer je dočakal tudi upokojitev, Milica pa med drugim 
tudi v Perutnini. Ob trdem in pridnem delu v službi in 
doma sta vzgojila tri otroke, hčeri Nevenko in Stanko 
ter sina Draga, danes pa ju razveseljuje kar pet vnukov 
in tudi že prvi pravnuk. Slovesni obred zlate poroke je 
v podlehniški dvorani opravil župan Marko Maučič, ki 
je zlatoporočencema v imenu občine podaril posebno 
priznanje, seveda pa je potem sledilo tudi veselo druže-
nje v krogu najdražjih in najbližjih.

SM

Ptuj � Petdeset skupnih let
Marije in Stanka Soline

V poročni dvorani na Ptuju so 28. novembra 
opravili obred dveh zlatih porok. Ob zakoncih 
Herega sta jo dočakala tudi Marija in Stanko Solina z 
Ormoške ceste 54 na Ptuju. Prvič sta se poročila 21. no-
vembra leta 1959 v Markovcih. Stanko Solina je bil po 
poklicu krojač, Marija pa otroška sestra. V zakonu sta 
se jima rodila dva otroka, danes ju razveseljujejo štirje 
vnuki. Želita si, da bi jima zdravje še naprej služilo.

MG

Ptuj � Zlati jubilej Heregovih

Zadnjo soboto v novembru sta si po petdese-
tih letih skupnega življenja prstane ponovno iz-
menjala Andrej in Doroteja Herega, Med vrti 5 v 
Ptuju. Vesele trenutke sta delila z družino, sorodniki 
in prijatelji. Prvič sta se poročila 28. novembra 1959 na 
Ptuju. Zlati ženin je bil soboslikarski obrtnik, nevesta 
uslužbenka. V jeseni življenja ju razveseljujeta vnukinja 
Maja in vnuk Matiček.

Ob jubileju vsem trem zlatim parom iskreno čestita 

tudi uredništvo Štajerskega tednika.
MG

Ptuj � Šest uspešnih let Hiše informacij

Dragocene informacije za 
brezposelne in poklicno izbiro
Center informacij in poklicnega svetovanja (CIPS) oziroma Hiša informacij na Ptuju je letošnjo je-
sen praznoval šestletnico uspešnega delovanja. Vsako leto ga obišče med pet in osem tisoč obi-
skovalcev zaradi informacij, svetovanj in predavanj. Dejavnost izvajajo na pobudo in v organizaciji 
Zavoda Republike Slovenije za zaposlovanje, Območne službe Ptuj, ter s pomočjo partnerjev.

Foto: Laura
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Center informacij se je povezal tudi s Štajersko gospodarsko 
zbornico; njeni predstavniki zanteresiranim svetujejo s področja 
delovnopravne zakonodaje, financ in nekaterih drugih področij, 
pomembnih za uporabnike. 
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Foto: Črtomir Goznik

Mag. Vlasta Stojak, direktorica Območne službe Zavoda RS za 
zaposlovanje Ptuj: »Število obiskovalcev Hiše informacij na Ptuju 
se povečuje iz leta v leto. V času krize, ko nove zaposlitev išče ve-
dno več ljudi, se potreba po tovrstnih brezplačnih centrih ponovno 
povečuje.«



E-mail: sport@radio-tednik.si

Kolesarstvo
Zazrti v načrte, 
prihodnost

Stran 18
Tajski boks
Tadej Toplak dvignil 
gledalce na noge

Stran 19

Rokomet
Ptujčanke tesno 
zmagale

Stran 16
Boks
Prepričljivo vodstvo 
BK Ring

Stran 16

Futsal
Krona bar presenetljivo 
boljši od Kobarida

Stran 17
Strelstvo
Dvojni obračun 
četverice

Strani 17

Urednk športnih strani: Jože 
Mohorič. Sodelavci: Danilo Klajn-
šek, Uroš Krstič, Uroš Gramc, 
Milan Zupanc, Niko Šoštarič, Peter 
Golob, Ivo Kornik, Sebi Kolednik, 
Simeon Gönc, Janko Bezjak, Franc 
Slodnjak, Uroš Esih, Janko Bohak, 
Črtomir Goznik, Matija Brodnjak, 
Aleksandra Jelušič

Kljub zimskem premoru je v nogometnem klubu Labod Drava 
precej vroče. Poročali smo že o sporazumni prekinitvi pogodbe s 
šestimi nogometaši (Kronaveter, Prejac, Jozič, Anđelkovič, Filipo-
vič in Marinič), omenjenim pa naj bi po neuradnih informacijah 
v kratkem sledila še Tonči Žilič in Borut Semler; slednji je že med 
sezono večkrat izrazil nezadovoljstvo nad nerednim izplačilom 
plač. Obstaja tudi velika verjetnost, da se v novo sredino preseli 
ljubljenec ptujskega občinstva Ogu John, za katerega se zanima 
»klub iz ene izmed najmočnejših evropskih lig.«

Istočasno pa so vse glasnejše govorice o novih revolucionarnih 
spremembah v ekipi, tokrat o prihodih igralcev. Tako naj bi na 
Ptuj prišel Zoran Pavlovič, ki se je pred dvema mesecema razšel 
z vijoličastimi. »Zoki« naj bi poleg igranja opravljal še funkcijo 
športnega direktorja (po vzoru Mirana Pavlina v Kopru). Poleg 
njega so večkrat omenjeni še Suad Filekovič, Danijel Brezič in 
Amer Jukan, vsi po vrsti izkušeni nogometaši, ki so igrali za šte-
vilne slovenske klube. 

JM

Nogomet � Labod Drava

Žilič in Semler pred izhodnimi 
vrati, Pavlovič pred njimi

S fantastično zmago v Jo-
hannesburgu in z osvojitvijo 
naslova svetovnega prvaka vel-
terske kategorije (do 66,7 kg) 
po verziji IBF se je Dejan Zavec 
zavihtel proti vrhu absolutnih 
lestvic te kategorije. Da naslov 

prvaka IBF zares veliko po-
meni v boksarskem svetu, naj-
bolje ponazarja podatek, da je 
Dejan na najnovejših lestvicah 
boksarskih spletnih portalov 
boxrec in fightnews že tik pod 
vrhom. In družba v teh krogih 

je zares izbrana!
Dejanu je 11. decembra 

uspel veliki met; če v Južnoaf-
riški republiki sam še ni dojel 
vseh razsežnosti tega dosež-
ka, je to polagoma spoznaval 
na sprejemih v Sloveniji. Do-

godek seveda ni šel neopazno 
mimo tudi budnim spremlje-
valcem v svetovnih boksar-
skih krogih, saj je IBF naslov 
poleg WBA, WBC in WBO naj-
bolj cenjen. Ker je velterska 
kategorija tudi v svetovnih 
razmerah v zadnjih letih več-
krat označena za »kraljevsko«, 
je zmaga 33-letnega Sloven-
ca še toliko bolj razburkala 
že sicer nemirne boksarske 
vode. Zmaga proti svetovne-
mu prvaku prinaša precejšnje 
število dodatnih točk, zato 
skoki na absolutnih lestvicah 
seveda niso nepričakovani. 
Spletni portal boxrec.com 
(na tabeli zgoraj) je Deja-
na postavil na 11. mesto, tik 
za največjimi zvezdniki tega 
športa. Povsem na vrhu tega 
seznama sta Filipinec Manny 
Pacquiao in Američan Floyd 
Mayweather ml., ki se bosta 
med seboj pomerila prav na 
Dejanov 34-rojstni dan, 13. 
marca 2010. Po napovedih 
organizatorjev bo omenjeni 
dvoboj v Las Vegasu porušil 
vse rekorde glede nagradnega 
sklada, saj naj bi bil »težak« kar 
150 milijonov dolarjev!

Še višje, na 7. mesto, je Deja-
na postavil portal fightnews.
com (tabela spodaj). Najbolj 
je razveseljivo dejstvo, da si kar 
nekaj borcev iz vrha tega sez-
nama želi priboriti absolutni 
naslov prvaka (predvsem Pac-
quiao). To praktično pomeni, 
da se morajo pomeriti s prvaki 
drugih verzij. To pa ni mogoče 
brez borbe z našim šampio-
nom, ki tako drži v rokah izred-
no močne karte …

JM

Boks � Dejan Zavec 

Skok v najboljšo deseterico

Boksar Dejan Zavec, atletinja 
Nina Kolarič in kolesar Aldo 
Ino Ilešič bodo Ptuju ponujali, 
kar mu primanjkuje. V petek 
so v Primusu predstavili sku-
pen projekt, izgradnjo šport-
ne dvorane, ki bo umeščena 
zraven mestnega stadiona ter 
OŠ Mladika. Dela so se pričela 
pred dvema tednoma, odprli 
pa naj bi jo ob koncu aprila.

»Dolgo časa sem razmišljal, 
kaj bi spadalo v prostor, ki je 
nekoč pripadal ptujski komu-
nali. Ko je idejo o izgradnji 
športne dvorane podprl žu-
pan, sem se pričel pogovarjati 
z raznimi podjetji. Družinsko 
podjetje DAV se je izkazalo za 
najbolj resnega interesenta,« 
je povedal predsednik ptujske 
športne zveze Fredi Kmetec. 
Dvorana se bo gradila z javno-
zasebnim partnerstvom. Di-
rektorica podjetja, Aldova mati 
Dalida Šoštarič Ilešič, je dejala, 
da so o projektu pričeli razmiš-
ljati komaj pred letom dni.

Investicijska vrednost pro-
jekta znaša dober milijon ev-
rov. Za 1900 kvadratnih metrov 

športnih površin je sredstva za-
gotovilo podjetje DAV, za osta-
lih 300 v zgornji etaži boksar 

Dejan Zavec. MO Ptuj je pristo-
pila z zemljiščem in podelitvi-
jo stavbne pravice za obdobje 
štiridesetih let. Po preteku bo 
tudi stavba prešla v občinsko 
last. So se pa investitorji zave-
zali, da bodo prostore dvakrat 
tedensko namenili športnemu 
pouku OŠ Mladika.

O gradnji dvorane pri OŠ Mladika

Vrhunski športniki in poslovneži
Dvorana bo zaradi največje 

igralne površine 20 x 40 metrov 
primerna za širok spekter špor-
tov: od rokometa, malega no-
gometa, odbojke, košarke, bad-
mintona, dvoranskega hokeja, 
itd. Predvidena je namestitev 
tribune za 250 ljudi z možnost-
jo povečanja. »Zasebnih dvoran 
je v Sloveniji zelo malo. Večina 
investitorjev se ne ukvarja s 
funkcionalnostjo za potrebe 
vrhunskega športa. Mi jo bomo 
poskušali tržiti tudi na tak na-
čin. Sicer pa ne glede na to, ali 
jo bodo uporabljali rekreativci 
ali profesionalci, naj povem, da 
jo bomo kvalitetno opremili, 
tako s podlago kot orodji, česar 
bodo po mojem veseli vsi upo-
rabniki,« je povedal Aldo Ino 
Ilešič. Nove dvorane je veselo 
tudi njegovo dekle. Prva ptuj-
ska olimpijka je namreč dobila 
vadbeni prostor za svojo para-
dno disciplino, skok v daljino. 
Prostor pod tribuno mestnega 
stadiona, kjer bo trenirala še 
to zimo, namreč ni idealen. Za-
letna steza je prekratka, strop 
ponekod prenizek, ogrevanje 
ni optimalno, pa še gneča je ob 
velikem številu otrok v atletski 
šoli včasih prevelika. »Pri tre-

ningu moraš biti povsem skon-
centriran na tisto, kar počneš. 
Treninge bom v takšni dvorani 
lahko izvajala nemoteno, kar 
sedaj ni bilo mogoče. To je bil 
moj glavni cilj in vesela sem, da 
bo prišlo do realizacije,« je deja-
la Nina Kolarič.

Tudi novopečeni svetovni 
prvak v boksu v ospredje po-
stavlja športno pot, a po drugi 
strani razmišlja, kaj bo počel 
kasneje. »Bolj intenzivno se 
bom tej dejavnosti posvetil po 
koncu kariere, vendar bom že 
zdaj vzporedno peljal možnost 
razvoja športnih panog, pred-
vsem borilnih veščin in rekrea-
cije. Usmeritev je zdravo življe-
nje. Na drugi strani bi rad omo-
gočil pogoje vsem športnikom, 
ki niso imeli teh možnosti, tako 
kot jaz ne. Imam svojo vizijo, ki 
ji bom sledil, vsekakor pa sem 
pripravljen na izmenjavo znanj 
in sodelovanje,« je povedal De-
jan Zavec.

Poslovno priložnost vidijo 
v novi dvorani tudi v ptujskih 
Termah, kjer se o gostovanju na 
pripravah že pogovarjajo z ne-
katerimi evropskimi klubskimi 
velikani dvoranskih športov.

Uroš Gramc

Foto: Črtomir Goznik

Nina Kolarič, Aldo Ino Ilešič in Dejan Zavec

Foto: Črtomir Goznik

Borut Semler je še eden iz med nogometašev, ki bodo najverjetne-
je zapustili ptujskega prvoligaša.



Pričakovan poraz 
Jeruzalema v Treb-
njem: Trimo – Jeru-
zalem 38:31 (22:18)

Trimo: Ferlin (5 obramb), Imperl 
(12 obramb); Korelec 2, Erčulj 1, M. 
Radelj 2, B. Radelj 3, Ratajec, Se. 
Skube 10 (1), Sušin 7, Miklavčič 2, 
Musa 5, Papež 1 (1), St. Skube 3, Za-
rabec 2 (2). Trener: Marko Šibila

Jeruzalem: Vujović (7 obramb); 
Klemenčič, Korpar 1, Krabonja 3, 
Melnjak 3 (2), Bezjak 2, Radujković 
3, B. Čudič 6 (2), Ivanuša 3, Sok, 
Kovačič 1, Žuran 9. Trener: Saša 
Prapotnik

Sedemmetrovke: Trimo 5/4; Je-
ruzalem 4/4., Izključitve: Trimo 2; 
Jeruzalem 8 minut. Igralec tekme: 
Sebastian Skube

Na gostovanju v Trebnjem 
je ekipa Jeruzalema doživela 
osmi prvenstveni poraz. Ta je 
bil pričakovan, saj so Ormo-
žani nastopili brez Belca in 
Bogadija (oba gripa) ter Soka, 
ki je poškodovan. Pred tekmo 
so v taboru Vinarjev ocenili, 
da presenečenje v Trebnjem 
odpade, zato se je trener Saša 
Prapotnik odločil spočiti neka-
tere nosilce igre pred izjemno 
pomembno tekmo proti Riko 
hišam, ki bo v sredo, 23. de-
cembra, na Hardeku. Trimo je 
še v drugo v tem prvenstvu do-
kazal, da je trenutno boljša eki-
pa od Ormožanov. Slednji so 
tokrat odigrali slabo v obrambi 
in že do odmora prejeli kar 22 
zadetkov. Zmagovalec je bil od-
ločen na začetku 2. polčasa, ko 
je gostiteljem uspela serija 6:0 
in prednost je narasla na kar 
10 zadetkov, 28:18. Nerešljiva 
uganka za Vinarje je bil slo-
venski reprezentant Sebastian 
Skube, ki se je zaustavil pri 10 

doseženih golov. V zaključku 
so gostje znižali zaostanek, a 
pod 6 ni šlo.

uk

Mercator Tenzor – 
Evro Casino Kočevje 
37:35 (16:16)

Mercator Tenzor Ptuj: M. Križa-
nec, Mateša 11 (7), Korotaj, Ciora, 
Močnik, Strmšek 6, Ozmec, Bolcar 
2, S. Križanec, Brumen 3, Sivka 4, 
Tumpej, Majcen, Prapotnik 11. Tre-
ner: Nikola Bistrovič.

Kočevje: Benčina, Janežič 3, Jan-
čič 4, Atanasova 8, Tara Jonovič 6, 
Taja Jonovič, Ivanc 6 (3), Perlaska 8, 
Dulmin. Trener: D. Mršič.

Sedemmetrovke: Mercator 7 (7), 

Kočevje 3 (3)., Izključitve Mercator 
2 minuti, Kočevje 4 minute.

V prvem delu so gostje pre-
senetile s prodorno igro, doma-
činke pa so prikazale bledo sliko 
svoje igre ob zaključku leta. Če 
so še dokaj uspešno zaključeva-
le napade, tega nikakor ne mo-
remo trditi za igro v obrambi, 
kar je zlasti uspešno izkoriščala 
krožna napadalka gostij Perla-
ska. Le-ta je krojila rezultat v 1. 
polčasu, ko so Kočevke vodile 
tudi s tremi zadetki prednosti. 
Gostiteljicam je do odmora 
uspelo prednost izničiti.

Ptujčanke so vzpodbudno 
začele drugi polčas s tremi za-
porednimi zadetki, vendar te 
pobude niso uspele obdržati. 
Gostje so se ponovno približa-
le na zadetek prednosti, pred-
vsem obramba domačink ni de-
lovala kompaktno, zaradi česar 
je bila tekma negotova vse do 
konca. Gostje so krčevito lovile 
ugoden rezultat in se v zadnji 
minuti približale na zadetek 
zaostanka. Na srečo domačih 
je Prapotnikova v zadnjih se-
kundah dosegla končni rezul-
tat. Nastja je bila ob Matoševi, 
ki je bila tokrat nezmotljiva 
izvajalka sedemmetrovk, tudi 
najboljša strelka svoje ekipe. 
Trener Bistrovič v igro ni po-
slal še vedno poškodovane Ci-
ore, kar je nedvomno vplivalo 
tudi na samo igro. Ob koncu je 
močno razočaran nad igro svo-
jih varovank trener Bistrovič 
ostal brez besed …
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V podjetju Tenzor so pred novim 
letom pripravili sprejem za športni-
ke, ki jim sponzorsko pomagajo na 
njihovi poti. Miran Senčar je povda-
ril, da je v športu zelo podobna situ-
acija kot v podjetjih: začetki so težki, 
vendar je treba vztrajati na tej poti 
in verjeti v uspehe, ki pa pridejo le s 
trdim delom. »Za sponzoriranje prav 
teh športnikov in kolektivov smo se 
prvenstveno odločili zaradi tega, ker 
so to ljudje, ki si zaslužijo zaupanje.« 

Ilka Štuhec, Dejan Zavec, Ana 
Mihaela Ciora in Peter Zmazek so se 
zahvalili za zaupanje, podobnega so-
delovanja pa si želijo tudi v bodoče.

JM

Fotozapis  

Sprejem za 
štiriperesno 
deteljico

čakovanju in brez večjih težav 
premagali mlado ekipo ptujske 
Drave. Domači rokometaši so 
si že v prvem polčasu priigrali 
prednost osmih zadetkov, sled-
njo pa so z mirno in preudarno 
igro v drugem polčasu znali 
tudi ohraniti. Z novima dvema 
točkama so samo potrdili pri-
mat v drugoligaški rokometni 
konkurenci v vzhodnem delu 
Slovenije.

Danilo Klajnšek

Velika Nedelja – 
Drava Ptuj 39:33 
(22:14)

VELIKA NEDELJA: Erik Meško 3, 
Bojan Cimerman 1, Tadej Kaučič, 
David Venta 5, Matjaž Hanželič 1, 
Mitja Horvat 3, Dejan Veselko 5, 
Uroš Škripec 3, Tadej Preac, Dejan 
Ivančič 10, Matjaž Tušak 1, Mitja 
Klemenčič, Primož Kumer 1, Tomaž 
Špindler 4, Aleš Kvar 2, Denis Zorec. 
Trener: Samo Trofenik.

DRAVA PTUJ: Žiga Bedenik, Rene 
Ferk 6, Denis Robnik 4, Matej Bračič 
5, Andrej Jakolič, Rok Fridrih 5, Miha 
Sabo 6, Jernej Pučko 3, Maksimi-
ljan Dokša, Jani Jovič, Aleksander 
Bedrač, Jani Požar 2, Ervin Bratuša, 
Leon Požar 1, Aljaž Toš 1. Trener: 
Mitja Žuran.

V športni dvorani pri Veliki 
Nedelji so domači rokometaši, 
ki trdno držijo prvo mesto na 
prvenstveni razpredelnici v 2. 
slovenski vzhodni ligi, po pri-

Rokomet � 2. DRL - vzhod (m)

Vodilni premočni
2. SRL VZHOD moški

REZULTATI 12. KROGA: Velika 
Nedelja – Drava Ptuj 39:33, Dol TKI 
Hrastnik – Brežice 36:34, Dobova 
– Pomurje 27:12.

1. VELIKA NEDELJA 10 9 1 0 19
2. DOBOVA 11 8 1 2 17
3. BREŽICE 10 5 2 3 12
4. DOL TKI HRASTNIK 10 5 1 4 11
5. ARCONT RADGONA 10 4 1 5 9
6. DRAVA PTUJ 11 2 0 9 4
7. POMURJE 10 0 0 10 0

Komentar minulega SP za dekleta
V nedeljo se je na Kitajskem s finalnim srečanjem med Rusijo in 

Francijo končalo letošnje žensko svetovno rokometno prvenstvo, kjer 
naša izbrana vrsta ni nastopila (ni se prebila skozi kvalifikacije). Po 
pričakovanjih so slavile Rusinje, druge so bile Francozinje, tretje mesto 
so osvojile rokometašice Norveške, ki so v borbi za tretje mesto pre-
magale tekmice iz Španije.

Nikola Bistrovič je o pravkar končanem prvenstvu dejal: »Ob po-
mladitvi večine boljših reprezentanc je pričakovano zmagala Rusija, 
kar je njihov tretji zaporedni naslov. Pri tej lovoriki ima veliko zaslug 
prav ruski sistem, ki je omogočil hitrejšo prilagoditev igralk kot v ostalih 
reprezentancah. V Rusiji klubi in reprezentance gojijo podoben sistem 
igre in glede na ta sistem tudi selekcionirajo igralke, ki se posledično 
lažje prilagodijo na igranje v članski reprezentanci.

Rusija bo vladala, dokler nekdo ne sestavi reprezentance, ki bo dis-
ciplinirana v obrambi ter dinamična in improvizacijska v protinapadih 
in napadih, kot je bila svoj čas Norveška. Mislim da bo slednja tudi v 
bodoče nevarna, mogoče že na prihajajočem EP. Na tem prvenstvu 
sem pogrešal improvizacijo in večjo dinamiko v igri. Ni več umetnic, 
ki igrajo rokomet z lahkoto in radostjo kot otroci, ki se neobremenjeni 
igrajo na igrišču. Ni superzvezdnic, ki premorejo potezo več, energijo, 
s katero privlačijo gledalce in TV. Še najbližje temu idealu so Korej-
ke, ki jim manjka discipline v igri in kakšna obrambna igralka za višja 
mesta.«

Danilo Klajnšek

1. A SRL (ž)
REZULTATI 12. KROGA: Mercator 

Tenzor Ptuj – Evro Casino Kočevje 37
:35 (16:16), Brežice – Celeia Žalec 
17:40 (8:20), Olimpija – Izola 33:24 
(20:9), Piran vrtovi Istre – Krim Mer-
cator 29:51 (17:23), Celjske mesnine 
– Krka 31:36  (17:21), Burja Škofije 
– Zagorje GEN.I 26:28 (15:18).

1. KRIM MERCATOR 12 12 0 0 24
2. OLIMPIJA 12 10 1 1 21
3. ZAGORJE GEN-I 12 10 0 2 20
4. CELEIA ŽALEC 12 9 1 2 19
5. KRKA 12 7 0 5 14
6. M. TENZOR PTUJ 12 6 1 5 13
7. IZOLA 12 4 1 7 9
8. PIRAN VRT. ISTRE 12 4 0 8 8
9. BURJA ŠKOFIJE 12 3 1 8 7
10. CELJSKE MESNINE 12 3 1 8 7
11. EVRO C. KOČEVJE 12 1 0 11 2
12. BREŽICE 12 0 0 12 0

1. A SRL (m)
REZULTATI 16. KROGA: Trimo 

Trebnje – Jeruzalem Ormož 38:31 (22
:18), Ribnica Riko hiše – Celje Pivo-
varna Laško 36:36 (20:21), Gorenje 
– Krško 42:23 (22:14), Klima Petek 
Maribor – Slovenj Gradec 40:26 (22
:13), Merkur – Cimos Koper 30:37.

1. CELJE PIVO. LAŠKO 15 14 1 0 29
2. CIMOS KOPER 15 12 0 3 24
3. GORENJE 14 10 1 3 21
4. TRIMO TREBNJE 15 9 0 6 18
5. SLOVAN 14 7 2 5 16
6. JERUZALEM ORMOŽ 15 6 1 8 13
7. K. PETEK MARIBOR 14 5 1 8 11
8. MERKUR 14 4 2 8 10
9. RIBNICA RIKO HIŠE 15 3 1 11 7
10. KRŠKO 14 3 0 11 6
11. SLOV. GRADEC 15 2 1 12 5

Rokomet � 1. A SRL (m, ž) 

Ormožani čuvali moči, Ptujčanke tesno

Foto: Črtomir Goznik

Stela Meteša (Mercator Tenzor Ptuj, rdeči dres) je skupaj dosegla 11 zadetkov.

Foto: Črtomir Goznik

Miran Senčar (levo) in Bojan Petek (desno) iz podjetja Tenzor Ptuj, v katerem so pripravili sprejem za 
štiriperesno deteljico športnikov: boksarja Dejana Zavca, smučarko Ilko Štuhec, rokometašico Ano 
Mihaelo Cioro (ŽRK Ptuj) in maratonca Petra Zmazka.

Na Ptuju je v organizaciji 

ptujskega BK Ring potekal 

tretji krog v 1. slovenski bok-

sarski ligi. Šest slovenskih klu-

bov je prijavilo 22 boksarjev, v 

ring pa jih je stopilo 18 (9 dvo-

bojev). Največ boksarjev, in si-

cer šest, jih je prijavil domači 

klub, od katerih jih je nasto-

pilo pet, ki so imeli srečo pri 
žrebu, saj jih je v ring športne 
dvorane Mladika stopilo pet. 
Bili so tudi najuspešnejši, saj 
so dosegli dve zmagi in dva 
neodločena izida. Zmagi sta 
dosegla Aleš Kujavec in Marko 
Makovec, remi pa sta iztržila 
Nejc Nedeljko in Nino Milošič, 
poraz pa je doživel Vadim Kru-

pyishev.
Tudi po tem krogu v skup-

nem seštevku ni prišlo do 
sprememb: v vodstvu je BK 
Ring iz Ptuja, ki je zbral 38 
točk, na drugem mestu so 
boksarji Slovenske Bistrice 
(23), tretje pa so Domžale z 
19 točkami.

Danilo Klajnšek

Boks � 1. slovenska liga, turnir na Ptuju 

Ptujčani prepričljivo vodijo

Foto: Črtomir Goznik

Nejc Nedeljko (BK Ring Ptuj, rdeča majica) se je s svojim tekme-
cem, Matijo Lomovškom iz Domžal, na koncu razšel z neodloče-
nim izidom.

REZULTATI TURNIRJA NA 
PTUJU:

mlajši kadeti: do 50 kg: 
Željko Jeftenič (Kranj) – Edin 
Sejdinovič (Maribor) 2:0; 

mladinci: do 64 kg: Simon 
Dovč (FC Ljubljana) – Grega 
Fištravec (Slovenska Bistrica) 
2:0; do 69 kg: Nino Milošič 
(Ring Ptuj) – Jan Dolar (Domža-
le) 1:1, Aleš Kujavec (Ring Ptuj) 
– Iztok Walner (Maribor) 2:0; 

člani do 69 kg: Marko Ma-
kovec (Ring Ptuj) – Tadej Mer-
nik (Slovenska Bistrica) 2:0; 
do 75 kg: Nejc Nedeljko (Ring 
Ptuj) – Matija Lipovšek (Dom-
žale) 1:1, Vadim Kruyshev (Ring 
Ptuj) – Marko Rošker (Maribor) 
0:2; do 91 kg: Miha Močnik 
(Domžale) – Mario Jurič (Kranj) 
0:2; nad 91 kg: Đorđe Labinot 
(Slovenska Bistrica) – Benja-
min Terčič (Kranj) 2:0.



iz Železnikov in tretji Ptujčan 
Zlatko Kostanjevec. V prvem 
strelu finala, kjer se je obetal 
veliki obračun prve četverice, 
si je začetno napako z zadet-
kom 7,8 privoščil Juršinčan 
Simon Simonič ml. in takoj pa-
del na 4. mesto, s katerega pa 
se je dvignil miklavški strelec 
Aleksander Ciglarič, ki je po 
začetnem strelu z 9,1 nanizal 
šest zaporednih desetic in se 
povzpel celo na drugo mesto, 
s čimer je prehitel tudi Boštja-
na Simoniča s slabim krogom 
prednosti, za Ljubičem pa je za-
ostajal za dobra dva. V osmem 
strelu se je Boštjan Simonič z 
zadetkom 10,3:9,1 znova prebi-
je pred Ciglariča, ki ga je uspel 
zadržati do konca, kjer je sicer 
z zadnjim strelom z 9,4 znova 
ponudil priložnost Ciglariču, 
ki pa je ta z 8,4 ni izkoristil. 
Z odličnim seštevkom 100,6 
kroga je Boštjan Simonič tako 
postavil tudi absolutni naj-
boljši finalni rezultat v obeh 
disciplinah, zelo dobro tudi Ci-

glarič s 100,2 kroga. Na koncu 
je v svojo bogato statistiko od-
ličnih rezultatov novo zmago 
vknjižil Konjičan Cvetko Lju-
bič, nehvaležno 4. mesto pa je 
osvojil juršinski strelec Simon 
Simonič ml. V drugi polovici fi-
nalistov je zelo dobro streljanje 
pokazala tudi Ptujčanka Majda 
Raušl, ki se je s šestimi centri 
in tretjim najboljšim finalom 
z 98,9 krogi prebila do konč-
nega 5. mesta. Na šesto mesto 
se je uvrstil Ludvik Pšajd pred 
Hodžičem in Göncem na 7. in 
8. mestu. V ekipnem seštevku 
so pričakovano zmago dosegli 
strelci iz Miklavža pri Ormo-
žu s 1122 krogi pred Juršinča-
ni s 1118 krogi na drugem in 
domačo prvo ekipo SK Petlja 
Ptuj s 1099 krogi na 3. mestu.

Po kvalifikacijah s standard-
no puško sta najboljši rezultat s 
388 krogi dosegla strelca Klav-
dija Pufič iz Impola in Boštjan 
Fabjan iz SD Telekom, s tesnim 
zaostankom enega kroga pa sta 
bila po rednem delu na 3. in 

4. mestu uvrščena še Viljem 
Ravnikar iz Rečice in Katja 
Dadič iz Slovenskih Konjic. Po 
podobno razburljivem finalu 
prve četverice kot s pištolo se 
je nove letošnje zmage veselila 
Klavdija Pufič iz Impola s pičlo 
prednostjo dveh desetink pred 
Katjo Dadič na drugem mestu, 
ki je dosegla najboljši finalni 
rezultat vseh strelcev s puško z 
99,8 kroga. 3. mesto je obdržal 
Viljem Ravnikar iz ekipe SD Du-
šan Poženel Rečica, z drugega 
na četrto mesto pa zdrsnil Bošt-
jan Fabjan, SD Telekom. S sed-
mim rezultatom s 376 krogi se 
je uspela v svoj prvi finale uvr-
stiti mladinka Teja Razboršek 
iz SD FLV Hotinja vas, ki ga je v 
finalu z drugim najboljšim rezul-
tatom z 99,5 kroga še izboljšala 
in na koncu osvojila odlično 5. 
mesto. V ekipnem seštevku so 
slavili strelci Kolomana Flisarja 
iz Tišine pred SD Mesto Ljuto-
mer in SD Telekom.

Simeon Gönc

V 12. krogu 1. slovenske futsal lige 
so ptujski nogometaši dosegli svojo 
drugo zmago v letošnjem prvenstvu 
ter se v letošnjem letu na najboljši 
možni način poslovili od svojih naj-
bolj zvestih privržencev. Z novimi tre-
mi točkami pa so se končno poslovili 
tudi od predzadnjega mesta, kar jim 
daje veliko upanja v boljše nadalje-
vanje prvenstva, ki se bo pričelo 5. 
februarja naslednje leto. V tem kro-
gu je bil odigran derbi v Litiji, kjer so 
domači nogometaši brez večjih težav 
odpravili nogometaše iz Nove Gorice 
ter tako pred njimi povečali prednost 
na pet točk razlike.

REZULTATI 12. KROGA: FC Kro-
na bar – Oplast Kobarid 4:3 (2:1), 
Puntar Casino Safir – Dobovec 6:3 
(2:2), Litija – Gorica 4:1 (3:0), Tomi 
Press Bronx – Izola 2:4 (0:1). Sreča-
nje Sevnica – Pekarna Duh je bilo 
preloženo.

1. LITIJA 12 11 1 0 67:24 34
2. GORICA 12 9 2 1 53:21 29
3. DOBOVEC 12 8 0 2 53:37 24
4. PUNTAR C.SAFIR 12 8 0 4 50:34 24
5. O. KOBARID 12 7 1 4 59:40 22
6. IZOLA 12 6 1 5 39:47 19
7. SEVNICA 11 2 1 8 30:51 7
8. KRONA B. PTUJ 12 2 1 8 24:46 7
9. TOMI PRESS B. 12 2 0 10 31:59 6
10. PEKARNA DUH 11 0 1 10 22:69 1

DK

Krona bar Ptuj – 
Oplast Kobarid 4:3 
(2:1)

Ptuj, dvorana Center, gledalcev 
100, sodnika Kovačič in Koritnik iz 
Celja. 

Strelci: 1:0 Miklašič (6), 1:1 Le-
narčič (14), 2:1 M. Gajser (17), 3:1 
S. Kupčič (25), 3:2 J. Ručna (27), 3:3 
Kovač (37), 4:3 Belšak (37).

Krona bar: Trop, S. Kupčič, Mikla-

šič, Hebar, M. Emeršič, Gajser, Ilešič, 
Dončec, Belšak, Divjak. Trener: Bošt-
jan Kupčič.

Oplast: Bajc, Kovač, J. Ručna, 
Sovdat, Uršič, Zorč, Kurinič, Lenar-
čič, Štih, B. Ručna, Ivančič, Talotti. 
Trener: Zoran Tesko.

Domačini so tekmo odigra-
li brez svojega kapetana Iana 
Emeršiča, ki je zaradi kazni 
sedel ob igrišču. Ptujčani so 
kljub temu pričeli zbrano in 
premišljeno ter so gostom 
onemogočali strele na vrata 
razpoloženega vratarja Tropa. 
Gostiteljem se je v 3. minuti 
ponudila priložnost za vod-
stvo, a je Milan Emeršič z glavo 
poslal žogo malenkost preko 
gola. Nekaj za tem so gostje 

vrnili s strelom Sovdata tik ob 

vratnici. Vodstvo za domačine 

je v trenutku domače pobude 

dosegel Gregor Miklašič. Gost-

je niso popustili in so izenačili 

v 14. minuti, ko je z močnim 

strelom presenetil Lenarčič. 

Gostitelji so znova prišli v vod-

stvo z zadetkom Mateja Gajser-

ja s precejšne razdalje.

Po odmoru so gostje kar 

nekajkrat postavili na preiz-

kušnjo domačo obrambo, ki 

pa je vzdržala začetni nalet. Še 

več: Samu Kupčiču je uspelo z 

zadetkom vodstvo še utrditi. V 

tem času je domačine enkrat 

rešila vratnica, Ručna pa je za 

las zgrešil gol. Slednji je nekaj 

trenutkov za tem z zadetkom 

rezultat le znižal. Gostom je 

po pobudi nato preko Kovača 

uspelo še izenačiti in tekma 

je bila znova »odprta«. Veselje 

favoriziranih gostov (pred tek-

mo so zasedali 4. mesto) pa je 

bilo kratko, saj je žoga po stre-

lu Belšaka nekaj sekund za tem 

ponovno stresla mrežo gostov. 

Trener gostov Tesko je v za-

dnjih dveh minutah vratarja za-

menjal s petim igralcem v pol-

ju ter s tem ustvaril delno pre-

moč, toda gostitelji so pritisk 

vzdržali in ob koncu zasluženo 

slavili. Z zmago so tako uspeš-

no zaključili letošnje leto.

anc
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Rezultati:
Pištola posamezno:
1. Cvetko Ljubič, SLK 383 + 98,8 = 481,8
2. Boštjan Simonič, JKM 379 + 100,6 = 479,6
3. Aleksander Ciglarič, JKM 378 + 100,2 = 478,2
4. Simon Simonič ml., JUR 378 + 97,7 = 475,7
5. Majda Raušl, PTUJ 371 + 98,9 = 469,9
6. Ludvik Pšajd, JUR  370 + 96,6 = 466,6
7. Emerik Hodžič, IZO 372 + 92,5 = 464,5
8. Simeon Gönc, PTUJ  370 + 89,5 = 459,5
10. Mirko Moleh, JUR 370 krogov
11. Zlatko Kostanjevec, PTUJ  368 
13. Simon Simonič, JUR 365
16. Uroš Mohorko, KID 361
17. Miran Kolednik, PTUJ 361
18. Robert Šimenko, PTUJ 360
20. Bruno Šincek, DOR 357
21. Jernej Peteršič, DOR 356
22. Slavko Ivanović, DOR 355

24. Uroš Pešaković, PTUJ 354
25. Jurček Lamot, KID 353
26. Borut Sagadin, PTUJ 353
27. Matevž Mohorko, KID 352
29. Mateja Pešaković, PTUJ 346
32. Zvonko Hajduk, PTUJ 332
35. Golc Stanislav, PTUJ 327
Ekipno pištola:
1. SD Jožeta Kerenčiča  1122 krogov
2. SD Juršinci 1118
3. SK Petlja Ptuj 1099
4. SD Slovenske Konjice 1090
5. SK Ptuj II 1085
6. SD Dušan Poženel 1075
7. SD Železniki 1073
8. SD Dornava 1068
9. SD Kidričevo 1066
10. DSBV Izola 1039
11. SK Ptuj III 1037

Futsal � 1. slovenska liga

Ptujčani zapustili predzadnje mesto

Foto: Črtomir Goznik

Gregor Miklašič (FC Krona bar Ptuj) je dosegel prvi zadetek na tekmi proti favoriziranemu Oplastu.

Lokostrelstvo � Dejan Perčič zmagal v 
Varaždinu

Na 17. božičnem lokostrelskem turnirju v Varaždinu je na-
stopilo okoli 120 tekmovalcev iz Hrvaške, BiH in Slovenije. 
Dejan Perčič (lokostrelska sekcija Partizan Ljutomer) je pri 
dečkih v kategoriji Ukrivljeni lok osvojil zlato medaljo s 533 
krogi. Slavko Filipič je bil pri članih četrti (523), Smiljan 
Perčič pa peti (518 krogov).

NŠ

V soboto je bil na mestnem 
strelišču na Ptuju, v organizaci-
ji domačega SK Ptuj, tradicio-
nalni že 17. Turnir samostojno-
sti Ptuj 2009 v streljanju s stan-
dardno zračno puško in pišto-
lo. Po kvalifikacijah 40 strelov 
za oceno se je najboljših osem 
posameznikov pomerilo še v 
sklepnem finalnem obračunu 
v obeh disciplinah, kar se je v 
dolgi zgodovini tega turnirja 
po lanski premieri zgodilo šele 
drugič.

V disciplini zračne pištole 

je najboljši rezultat po rednem 
delu s 383 krogi dosegel Ko-
njičan Cvetko Ljubič, ki je še 
lansko sezono nastopal v bar-
vah kidričevskega društva, na 
drugo mesto se je s 379 krogi 
uvrstil Boštjan Simonič, SD 
Jožeta Kerenčiča, pred Si-
monom Simoničem ml. in 
Aleksandrom Ciglaričem, ki 
sta oba dosegla po 378 krogov. 
Prva četverica si je priborila 
zajetnih šest krogov prednosti 
pred zasledovalci Izolčanom 
Emerikom Hodžičem s 372 

krogi, obema Ptujčanoma 
Majdo Raušl in Simeonom 
Göncem s 371 in 370 krogi ter 
drugim juršinskim strelcem 
Ludvikom Pšajdom, prav 
tako s 370 krogi. Tik za naj-
boljšo osmerico finalistov sta 
s smolo enakega rezultata ven-
dar s slabšo zadnjo serijo (raz-
merje zadnje serije vseh štirih 
95:92:90:88) zaostala še drugi 
Konjičan Sebastijan Martič 
in Juršinčan Mirko Moleh, 
zelo blizu pa sta bila s 368 kro-
gi tudi Klemen Tomaševič 

Strelstvo � 17. Turnir samostojnosti na Ptuju

Dvojni obračun četverice, 
posamični zmagi za Ljubiča 
in Pufičevo

SD Kidričevo je klub z dol-
goletno tradicijo, predvsem 
v streljanju z zračnim in ma-
lokalibrskim orožjem. V letu 
2009 so ustanovili še sekcijo 
velikega kalibra za precizno 
streljanje do 25 metrov in sek-
cijo za streljanje z lokom in sa-
mostrelom. Obe sekciji vadita 
na strelišču, ki spada v sklop 
športnega parka v Kidričevem 
(stadion Aluminija), enkrat do 
dvakrat tedensko. V letošnjem 

letu je bila pomembna ustano-
vitev sekcije in vadba, v nasled-
njem letu pa bodo formirali 
dve ekipi, ki se bosta udele-
ževali tekmovanj. Zimski čas 
bodo izkoristili za izobraževa-
nje in izobraževanje lastnega 
trenerska kadra. Ob udeležbi 
na tekmovanjih bodo uredili 
vse potrebno na strelišču (po-
čistili, postavili informativne 
table …).

Danilo Klajnšek

Strelstvo � SD Kidričevo

Ustanovljena sekcija 
velikega kalibra

Foto: Simeon Gönc

V ekipnem seštevku so zmagali strelci Jožeta Kerenčiča iz Miklavža pri Ormožu pred Juršinčani in 
domačo ekipo Petlja Ptuj



Investicija v 
prihajajoči rod

V mlajših kategorijah se 
kaj dosti ne bo spremenilo. V 
mladinski kategoriji ostajata 
trenerja Miran Kelner in 
Boštjan Lampret, za dečke 
bodo odgovorni Marjan Kel-
ner, Jernej Finšgar in Da-
vid Topolovec. »Pričenjamo 
testiranje po šolah in prevetri-
tev naših vrst. V zadnjem letu 
smo naredili v teh starostnih 
kategorijah velik korak naprej 
in želimo še napredovati,« 
pravi Glavnik. Prav zaradi po-
pularizacije športa pri najmlaj-
ših bodo v prihajajočem letu 
organizirali dve tekmovanji. 
Državno prvenstvo osnovnih 
in srednjih šol bo potekalo ob 
dravskem kanalu od Slovenje 
vasi do Ptuja. Odvisno od sta-
rosti se bo dolžina tekmovanja 
gibala med 2 in 4,4 kilometra. 
Drugo tekmovanje je Nagrada 
Poli, ki bo štelo za državno pr-
venstvo za kategoriji mladin-
cev, tekmovali pa bodo tudi 
dečki v vseh treh starostnih 
razredih.

Prav za najmlajše je na Ptuju, 
kot pravi Glavnik, zelo slabo 
poskrbljeno. Vozniki so kljub 
pomembnemu mestu, ki ga 
kolesarstvo zavzema v Ptuju in 
okolici, do kolesarjev ničkoliko-
krat arogantni in nevarni. Ob-
stoječe vadbene infrastrukture 
pa praktično ni, kartodromom 
v Hajdošah je zaradi ostrih 
ovinkov neprimeren. V klubu 
so željni vadbenega poligona, 
kjer bi se mladi učili spretnosti 
na kolesu, cesta je namreč lah-
ko zelo draga šola. »Žal imamo 
na tem področju negativne 
izkušnje, prevelik davek smo 
že plačali. Mladina se mora na 
cesti počutiti varno, zaupati 
morajo v svoje sposobnosti, kar 
pa jim trenutno težko zagotav-

ljamo.« Glavnik pravi, da je o 
tej temi že večkrat razpravljal s 
predstavniki MO Ptuj in samim 
županom ter Zavodom za šport 
Ptuj. Že bivši direktor zavoda 
Vladimir Sitar je gradnjo objek-
ta umestil v Strategijo športa 
2010, čas za dokončanje pa se 
hitro približuje. »V času, ko se 
na Ptuju razmišlja v smeri grad-
nje poligona za varno vožnjo, 
ki ga v tem delu Slovenije še 
nimamo, bi morali nekaj storiti 
tudi za kolesarje. Avtomobilisti, 
motoristi in kolesarji na takš-
nem prostoru lahko plodno 
sodelujejo. V tem primeru gre 
nedvomno za regijski projekt 
in idealno priložnost, da ne-
kaj storimo tudi za kolesarje, 
ki jih je v našem okolju vedno 
več, tudi rekreativne. Asfaltira-
na pista brez ekstremnih na-
klonov je primerna tako zanje 
kot tudi za tekmovalce, in to 
brez posebej prirejenih koles. 
Brez takšnih tekmovanj in brez 
ustreznega izobraževanja mla-
dih ne moremo zadostiti vsem 
pogojem varnosti v prometu. 
Mislim, da je skrajni čas, da se 
nekaj naučimo iz zgodovine, 
in če že nekaj gradimo, da za-
dostimo več potrebam hkrati. 
Denarja, to vemo, danes ni na 
pretek,« razlaga Glavnik in raz-
grne načrte. Podobni objekti v 
naši bližini so sicer zelo redki. 
Velodrom v Češči vasi pri No-
vem mestu je primeren zgolj 
za vrhunski šport. V ptujskem 
klubu se zgledujejo po pisti v 
Kranju in Zagrebu. Trend sodo-
bnega časa narekuje, da takšne-
ga poligona ni nujno vključe-
vati v športne površine (pista 
okrog nogometnega stadiona), 
ampak se ga obravnava kot var-
nostni problem in izobraževal-
ni moment. Pa naj Ptuj spet na 
nekem področju orje ledino. 
Če bodo modre in odgovorne 
glave le sedle za isto mizo.

Uroš Gramc
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Rokomet
1. A SLOVENSKA MOŠKA ROKOMETNA LIGA

PARI 17. KROGA – SREDA: Jeruzalem Ormož – Ribnica Riko hiše, 
Trimo Trebnje – Gorenje, Celje Pivovarna Laško – Klima Petek Mari-
bor, Slovenj Gradec – Merkur, Slovan – Krško.

Mali nogomet
V Gorišnici Slovenija - Makedonija

V ponedeljek, 28. 12., bo v športni dvorani v Gorišnici pester malo-
nogometni program:

- ob 14.00: turnir deklic U-15, 
- ob 17.00: prijateljska tekma KMN Tomaž - Bakara Maribor;
- 19.00: prijateljsko srečanje reprezentanc Slovenije in Makedonije. 

Naša reprezentanca bo to tekmo izkoristila za pripravo na evropsko 
prvenstvo. Vstop je prost!

Tradicionalni Štefanov turnir
ŠD Juršinci (Juršinci 3/B, 2256 Juršinci) prireja 3. tradicionalni 

Štefanov turnir v športni dvorani Juršinci. Turnir v malem nogometu 
bo odigran v soboto, 26. 12., od 9. ure dalje. Prijavnina je 60 evrov, 
denarni sklad bo znašal 700 evrov:

- za 1. mesto: 400 EUR + pokal + prehodni pokal,
- za 2. mesto: 200 EUR + pokal,
- za 3. mesto: 100 EUR + pokal.
Informacije: Lojz (041 288 698), Franci (041 613 322).
Vabi ŠD Juršinci

Športni napovednik

osvojili šest bronastih medalj, 
od tega Klemen Furman eno 
posamično na cestni dirki, na 
velodromu Blaž Zelenko dve 
in Nejc Lužar eno. Zelenko je s 
tretjim mestom zelo razveselil 
ptujsko občinstvo na Nagradi 
Poli. Dečkov kolesarjev je bilo 
letos bistveno več kot v prete-
klih sezonah, v vsaki kategoriji 
jih je uspešno tekmovalo od 
šest do deset. Največji uspeh so 
dosegli na vzponu na Krvavec, 
ko se je kar pet mladih perut-
ninarjev uvrstilo na prvih šest 
mest.

Sezona 2010
V novi sezoni med izkušeni-

mi kolesarji v dresu Perutnine 
ne bo več Andreja Omulca, 
ki je zapustil ptujski klub in 
bo član ekipe Motomat Delo 
Revije. Novi kolesarji so: Alan 
Majeršič (prišel iz hrvaške 
Loborike, kategorija U23), De-
jan Bajt (letos Sava) in Marcel 
Ternovšek (bolgarski Tusnad), 
ki pa je kolesarsko odraščal na 
Ptuju. Deveterico perutninar-
jev sestavlja še pet kolesarjev iz 
lanskega moštva ter Žiga Slak, 
ki prihaja iz kategorije mladin-
cev. Matej Marin bo zraven ko-
lesarske vloge še naprej trener, 
iz Lenarta pa se v matični klub 
vrača Andrej Petrovič.

Mednarodna kolesarska 
zveza (UCI) je za prihajajočo 
sezono uvedla nekatere novo-
sti, med katerimi je najbolj re-
volucionarna popolna prepo-
ved radijskih zvez na dirkah 2. 
kategorije. Korak v preteklost 
bo bržkone precej razgibal 
dogajanje na dirkah, saj odslej 
taktika ne bo več diktirana in 
nadzorovana »iz avtomobila«, 
ampak bodo kolesarji morali 
sami bolj natančno spremljati 
dogajanje na tekmovanju. »Mis-
lim, da je to dobra poteza, ki 
bo kolesarje prisilila, da samo-
stojno in logično razmišljajo. 
Bo pa priprava ne tekmovanja 
morala biti precej temeljitejša. 
Seveda bodo še vedno taktike 
pripravljali vodje ekip, le da se 
bo moral kolesar po informa-
cije vračati na konec skupine. 
Upam, da bodo informacije 
organizatorjev s proge dokaj 
zanesljive, saj gre v naspro-
tnem primeru lahko marsikaj 
narobe. Dobra stran je tudi, 
da bo dolgih in monotonih 
pobegov po novem vsekakor 
manj, saj bodo kolesarji manj 
zaupljivi. V prihodnji sezoni 
bomo imeli številčnejše mo-
štvo, več logističnega in orga-
nizacijskega dela, potrebujemo 
tudi človeka v avtomobilu, kar 
bo Petrovičevo delo. Marin pa 
je vsekakor dovolj izkušen, da 
se bo znal hitro prilagoditi in 
bo kolesarje še naprej usmer-
jal med samo dirko,« je dejal 
Glavnik.

V ptujskem kolesarskem klu-
bu so na prelomu. Ocenili so 
minulo sezono in snujejo načr-
te za prihajajočo sezono. Letos 
so se veliko ukvarjali z mladimi 
kolesarji, v prihodnosti se bodo 
še več. »Glede na situacijo smo 
s sezono zadovoljni. Pozornost 
smo usmerili k prebujanju mla-
dih, kar nam je uspelo. Dosegli 
smo dobre rezultate tako na ce-
sti kot na gorskih tekmovanjih 
in na pisti. Uvedli smo novo 
metodo testiranja tekmoval-
cev, ki jo izvajamo na tri tedne. 
To nam daje jasnejšo sliko o 
pripravljenosti kolesarjev,« je 
povedal direktor kolesarske-
ga kluba Perutnina Ptuj Rene 
Glavnik. Rezultati članov so 
glede na zmanjšan obseg eki-
pe in število tekmovanj pre-
cej skromnejši. Kolesarji, ki so 
šele prestopili v vrste mlajših 
članov, bodo potrebovali še ne-
kaj časa, da se vpeljejo. Glavno 
rezultatsko breme je bilo na 
ramenih Mateja Marina in An-
dreja Omulca, ki sta se bolj kot 
z rezultati ukvarjala z vzgojo in 
treniranjem Tementa, Vogrin-
ca, Baumana in Kumra. Skup-
no so dosegli deset uvrstitev 
na zmagovalni oder. Omulec je 
najboljše odpeljal začetek sezo-
ne, ko je osvojil 3. mesto v dru-
gi etapi dirke Po poteh kralja 
Nikole v Črni gori (kategorija 
2.2 UCI), oblekel pikčasto maji-
co najboljšega hribolazca in jo 
obdržal do konca. Tretji je bil 
tudi na enodnevni dirki druge 
kategorije GP Betonexpres na 
Madžarskem. Marin je blestel 
septembra v Vojvodini. V treh 
enodnevnih dirkah (kategorija 
1.2 UCI) je enkrat zmagal ter 
osvojil eno drugo mesto.

Mladinci pod vodstvom Mi-
rana Kelnerja v postavi Jan 
Kresnik, Amadej Petelinšek, 
Žiga Slak, Sebastijan Kralj, 
Jernej Zimet, Tadej Tukan in 
Marko Kuhar so nastopili na 
34 dirkah v Sloveniji, Hrvaški, 
Avstriji, Italiji in Luksemburgu. 
Kresnik je kot redni član re-
prezentance osvojil bronasto 
medaljo na gorskem državnem 
prvenstvu. Ptujska ekipa v po-
stavi Kresnik, Petelinšek, Slak 
je bila bronasta v olimpijskem 
sprintu na velodromu, Slak pa 
je osvojil prvo zmago v karieri 
na memorialu Stjepana Grgca 
v Zaprešiču. Mlajše mladince 
je na treningih in 31 tekmova-
njih vodil Boštjan Lampret. 
Izjemno perspektivno genera-
cijo sestavljajo Blaž Zelenko, 
Klemen Furman, Nejc Lužar, 
Florjan Vidovič, Jure Hramus 
in Nejc Vidrih. Zelenko in Fur-
man sta se redno udeleževala 
reprezentančnih dirk sveto-
vnega pokala. Homogenost in 
izenačenost Lampretovih varo-
vancev je pripeljala do medalj 
v vseh ekipnih disciplinah dr-
žavnega prvenstva. Skupaj so 

Kolesarstvo � KK Perutnina Ptuj

Zazrti v načrte, prihodnost

V soboto, 12. decembra, so se 
tigrčki Karate-do kluba Ptuj udele-
žili prvega kroga šolske karate lige 
2009/2010, ki je potekal v Žalcu. 

Organizacijo lige je prevzel Karate 
klub Žalec. Tigrčki so tekmovali v sta-
rostnih kategorijah najmlajši, malčki 
in malčice, mlajši in starejši dečki in 
deklice ter mlajši kadeti in kadeti-
nje. Borili so se v katah posamično 
in ekipno v športnih borbah. Ptujski 
tigrčki so ponovno dokazali, da se 
znajo pogumno boriti, saj so osvojili 
kar nekaj bleščečih titul. Tina Valen-
ko je osvojila zlato med starejšimi 
deklicami, srebro pa si je prislužila 
Nina Strelec. Med starejšimi dečki je 
zmago ponovno slavil odličen Oscar 
Križanec. Med mlajšimi deklicami je 
zmagala Ela Valenko. Vsi tekmovalci 
so tekmovali v katah. V Žalcu je tako 
nastopilo kar devet ptujskih tigrčkov 
in na rezultate naših najmlajših smo 
lahko res odkrito ponosni.

AJ

Karate

Predbožična karate pravljica

1. LIGA MNZ Ptuj
REZULTATI 4. KROGA: Vitomarci 

– Mitmau 3:0, Bar Saš – MSM Inter-
national 10:1, Poetovio Linde plin 
– FC Ptuj 2:3. REZULTATI 5. KROGA: 
Mitmau – Poetovio Linde plin 2:4 
Majolka – Mogg 5:2, MSM Interna-
tional – Vitomarci 0:3, Juršinci – Bar 
Saš 0:3, FC Ptuj – Bar Hobit Apače 
2:4. Srečanje Rim – Bar Ring bo od-
igrano v soboto, 2. januarja 2010.

1. MAJOLKA 5 5 0 0 19:5 15
2. POETOVIO L. P. 5 4 0 1 22:7 12
3. FC PTUJ 5 4 0 1 17:10 12
4. RIM 4 3 0 1 25:3 9
5. BAR SAŠ 5 3 0 2 23:12 9
6. BAR RING 4 3 0 1 10:2 9
7. MOG 5 3 0 2 16:12 9
8. VITOMARCI 5 2 0 3 9:10 6
9. B. HOBIT APAČE 5 2 0 3 9:21 6
10. JURŠINCI 5 0 0 5 4:17 0
11. MITMAU 5 0 0 5 4:24 0
12. MSM INTER. 5 0 0 5 2:37 0

2. LIGA MNZ PTUJ
REZULTATI 4. KROGA: AC Unikat 

parketi – Inox Majcen 5:1, Draženci 
– Ptujska gora 3:4 (prekinjeno v 30. 
minuti), Poetovio O sole mio – Ken-
guru 4:1. REZULTATI 5. KROGA: Bar 
Gloria – AC Unikat parketi 6:3, Ken-
guru – Apolon 11 2:2, Ptujska gora 
– Klub ptujskih študentov 0:3, Inox 
Majcen – Draženci 1:4, As Evroavto 
– Polenšak 4:0. Srečanje Club 13 
– Poetovio O sole mio bo odigrana v 
soboto, 2. januarja 2010.

1. KPŠ 5 4 1 0 19:4 13
2. DRAŽENCI 5 4 0 1 22:11 12
3. POETOVIO MIO 4 3 1 0 14:6 10
4. UNIKAT PARKETI 5 3 0 2 19:17 9
5. INOX MAJCEN 5 3 0 2 16:14 9
6. BAR GLORIA 5 2 1 2 21:16 7

7. APOLON 11 5 2 1 2 19:18 7
8. POLENŠAK 5 2 0 3 15:22 6
9. AS EVROAVTO 5 1 1 3 10:20 4
10. CLUB 13 4 1 0 3 16:16 3
11. PTUJ. GORA 5 1 0 4 10:21 3
12. KENGURU 5 0 1 4 5:21 1

Danilo Klajnšek

ONL VIDEM

ČLANI
REZULTATI 5. KROGA: Bar Av-

guštin – Mladi upi Leska 17:1, ŠD 
Majski Vrh – ŠD AS Evroavto 7:2, ŠD 
Lancova vas – Gostišče pri Tonetu 
ŠD Selan 3:8, ŠD Pobrežje člani – 
ŠD Pobrežje mladi 10:4, Bar Osmica 
– NK Videm 3:0.

1. MAJSKI VRH 5 5 0 0 36:12 15
2. BAR AVGUŠTIN  5 4 0 1 34:17 12
3. AS - EVROAVTO 5 4 0 1 31:17 12
4. POBREŽJE ČL. 5 3 1 1 33:18 10
5. BAR OSMICA 5 2 1 2 22:20 7
6. LANCOVA VAS 5 2 1 2 27:29 7
7. NK VIDEM  5 1 1 3 16:26 4
8. ŠD SELAN 5 1 0 4 16:24 3
9. MLADI UPI L. 5 1 0 4 14:42 3
10. POBREŽJE ML. 5 0 0 5 18:42 0

VETERANI
REZULTATI 5. KRIGA: NK Lesko-

vec – ŠD Pobrežje 4:8, NK Videm 
– Bar Avguštin 7:3, NK Tržec – Lan-
cova vas 5:5. Prosta je bila ekipa 
KMN Majolka.

1. KMN MAJOLKA  4 4 0 0 35:15 12
2. LANCOVA VAS  5 3 1 1 24:28 10
3. NK VIDEM  5 3 0 2 24:17 9
4. NK TRŽEC  4 2 1 1 15:16 7
5. ŠD POBREŽJE  4 1 0 3 19:24 3
6. BAR AVGUŠTIN  4 1 0 3 13:20 3
7. NK LESKOVEC  4 0 0 4 16:25 0

Darko Lah

Mali nogomet 

Foto: Stanko Kozel

Nogometaši ekipe Juršinci (na sliki) so še vedno brez točk v 1. 
ligi MNZ Ptuj.

Foto: AJ

Ela in Tina Valenko
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Zmagovalca Zlatko Žerak in Igor Iljaž
S turnirji v decembru se je praktično zaključil ciklus šahovskih 

turnirjev za prvenstvo Šahovskega društva Tehcenter Ptuj v hitro-
poteznem in pospešenem šahu za leto 2009. Odigranih je bilo po 
11 mesečnih turnirjev v hitropoteznem šahu (tempo igre 5 minut za 
partijo) in enako število turnirjev v pospešenem šahu (tempo igre 15 
minut za partijo), ki se jih je v povprečju udeležilo več kot petnajst ig-
ralcev. Čeprav je tradicionalni novoletni hitropotezni turnir na sporedu 
2. januarja, sta le znana prvaka v obeh kategorijah: Zlatko Žerak v 
hitropoteznem in Igor Iljaž v pospešenem šahu.

Na decembrskem hitropoteznem turnirju je sodelovalo 14 igralcev, 
ki so dosegli naslednje uvrstitve: Zlatko Žerak 10 točk, Igor Iljaž in 
Martin Majcenovič po 9 točk, Boris Žlender 8,5 točke, Janko Bohak 8 
točk, Ivan Krajnc in Anton Butolen po 7,5 točke, Ciril Kužner 7 točk, 
Jožef Kopše 6,5 točke itd. V skupni razvrstitvi ima Zlatko Žerak 169 
točk in je že končni zmagovalec pred Borisom Žlendrom 84 točk in 
Igorjem Iljažem 72 točk itd.

V decembru sta bila odigrana dva turnirja v pospešenem šahu. 
Na prvem, na katerem je sodelovalo 18 igralcev, so bili doseženi na-
slednji rezultati: Viktor Napast 6,5 točke, Jožef Kopše 5 točk, Martin 
Majcenovič, Anton Butolen in Igor Iljaž po 4,5 točke, Ivan Krajnc in 
Ciril Kužner po 4 točke, Bojan Lubaj, Branko Orešek, Andrej Peršuh 
in Janko Bohak po 3,5 točke, Miroslav Mihalič, Martin Skledar, Leon 
Selišek in Milan Fijan po 3 točke itd.

Na drugem je ponovno sodelovalo 18 igralcev, dosežen pa je bil na-
slednji vrsti red: Anton Butolen 5,5 točke, Igor Iljaž, Silvo Zajc in Bran-
ko Orešek po 5 točk, Milan Fijan 5 točk, Janko Bohak, Viktor Napast 
in Anton Zagoršek po 4 točke, Bojan Lubaj, Klemen Janžekovič in Ciril 
Kužner po 3,5 točke, Ivan Krajnc, Darko Dominko, Martin Majcenovič 
in Aleksander Podkrižnik po 3 točke itd.

Skupni končni vrstni red tekmovanj v pospešenem šahu za leto 
2009: Igor Iljaž 106 točk (9 turnirjev), Janko Bohak 100 točk (10 
turnirjev), Martin Majcenovič 98 točk (11 turnirjev), Viktor Napast 95 
točk (7 turnirjev), Branko Orešek 75 točk (11 turnirjev), Bori Žlender 
70 točk (8 turnirjev) itd.

Vse turnirje so brez večjih težav sodili ptujski šahovski sodniki Bo-
ris Žlender, Branko Orešek in Viktor Napast.

Kvalifikacije za 16. Pirčev memorial
Organizatorji 16. Pirčevega memoriala so Šahovskemu društvu 

Tehcenter Ptuj zaupali organizacijo kvalifikacijskega turnirja. Čeprav 
so za zmagovalce zagotovili manjše denarne nagrade, za hitropotez-
no tekmovanje ni bilo posebnega zanimanja, saj se je turnirja udeleži-
lo samo osem igralcev. Doseženi so bili naslednji rezultati: Igor Iljaž 5 
točk, Aleksander Podkrižnik, Viktor Napast in Žan Belšak po 4 točke, 
Zlatko Roškar 3,5 toče, Ciril Kužner 3 točke, Bojan Lubaj 2,5 točke in 
Klemen Janžekovič 2 točki.

Igor Iljaž se je uvrstil na finalni turnir.
Janko Bohak

Šahovski kotiček

Klub Tajskega boksa Muay 
– Thai Gym Ptuj je v soboto pri-
pravil v športni dvorani Center 
državno prvenstvo v tajskem 
boksu in hkrati še nekaj med-
narodnih dvobojev. V njih so 
se ob najboljših slovenskih tek-
movalcih in tekmovalkah me-
rili še predstavniki iz Hrvaške, 
Srbije in Češke.

Za uvod smo videli deset 
amaterskih dvobojev v mla-
dinski in članski kategoriji, ki 
so bili na dobrem nivoju. Naj-
bolj zanimiv je bil nedvomno 
ženski dvoboj med Moniko 
Jakše (Scorpion – NM) in So-
njo Krese (MTG Ptuj), ki ga je 
suvereno dobila ptujska tek-
movalka. Po dobrem ogrevanju 
so sledili štirje glavni dvoboji, 
gledalci pa so najbolj nestrpno 
čakali na spektakel večera med 
Tadejem Toplakom (MTG Ptuj) 
in Martinom Vozlačko (Lanna 
Gym Praga). Šlo je za profesi-
onalni dvoboj v kategoriji do 
86 kilogramov po verziji WMC 
rang fight, v katerem je suvere-
no slavil mladi ptujski šampion. 
Ta je dvignil na noge gledalce v 
dvorani že v prvi rundi, ko je 
z izrednim udarcem zmagal že 

v prvi rundi s knock outom. 

To je bila sedma profesional-

na zmaga Toplaka, za katerega 

njegov trener Matjaž Tomažin 

pravi, da je velik talent. Svoje 

znanje tajskega boksa bo že 

kmalu znova pokazal na moč-

nem turnirju v Novem Sadu. V 
profesionalnem delu večera sta 
nastopila še dva domača borca, 
in sicer je Martin Forštnarič iz-
gubil, medtem ko je v najbolj-
šem dvoboju večera Ptujčan 
Aleksander Stankov premagal 

Srba Gorana Veličkoviča. Ob 

spektakularnih borbah v taj-

skem boksu pa smo videli še 

predstavitvi Kluba realnega 

aikida Ptuj in Kung fu kluba 

Shaolin Ljubljana.
UR / JM

Tajski boks  

Toplak dvignil gledalce na noge

Foto: Črtomir Goznik

Tadej Toplak je dosegel sedmo zaporedno profesionalno zmago.

NTK Ptuj je v začetku meseca 
organiziral 2. odprti turnir severovz-
hodne regije. Na turnirju je nastopilo 
79 igralcev in igralk iz 11 klubov, 
najštevilčnejši so bili igralci in igralke 
domačega kluba (16 nastopajočih). 
Igralci so bili razdeljeni v tri skupine 
po 16 igralcev, v četrti pa je bilo 31 
igralcev in igralk.

V 1. skupini je Žan Napast (Ptuj) 
osvojil 4., Darko Hergan (Ptuj) pa 14. 
mesto. V 2. skupini je Anja Bezjak 
(Ptuj) osvojila šesto mesto. V 3. sku-

pini je bil Aljaž Bojnec (Ptuj) deseti, 
Marsel Šegula pa štirinajsti. V 4. 
skupini je zmagal Tomaž Strelec (Cir-
kovce), Rok Štumberger (Ptuj) je bil 
tretji, Tomi Tomažič (Cirkovce) četrti, 
Amanda Muršec (Ptuj) deveta. Uvr-
stitve drugih igralcev NTK Ptuj: 12. 
Katja Krajnc, 14. Eva Gojkovič, 15. 
Kristjan Kristovič, 16. Aljaž Mohorič, 
18. Sašo Malovič, 19. Miha Štum-
berger, 20. Danijela Tomanič, 26. 
Sara Štumberger, 28. Aljaž Ljubec.

DK

Namizni tenis  

Nogomet � Drama v Juršincih

Šolski šport  

Nogometna ekipa deklic OŠ Cirkulane-Zavrč

Katja Krajnc, Sara Štumberger in Eva Gojkovič (NTK Ptuj)

Mariborčanom 
zmaga v Ljutomeru

Na tradicionalnem, že desetem 
spominskem turnirju Janka Mako-
terja v malem nogometu, se je v 
ljutomerski športni dvorani pri OŠ 
Ivana Cankarja zbralo 25 ekip. V 
zanimivih bojih, ki so trajali dolgo 
v noč, končnica najboljših štirih 
pa celo do ranih jutranjih ur, se je 
prvega mesta veselila mariborska 
vrsta Extreme bar. Z zmago je po-
novila lanskoletni uspeh in si priig-

rala prehodni pokal v trajno last. V 
tekmi za 1. mesto so Mariborčani 
premagali ekipo Vulkanizerstva 
Ščavničar iz Nunske grabe pri Lju-
tomeru (5:1), mali finale pa je pri-
padel ekipi Insa bar iz Noršincev 
pri Ljutomeru, ki je s 4:2 ugnala 
Stročjo vas. Za najboljšega igralca 
turnirja je bil izbran Armin Bači-
nović, najučinkovitejši strelec (7 
zadetkov) je bil Rene Mihelič (oba 
Extreme bar MB), najzanesljivejši 
vratar pa Žiga Zupanič (Vulkanizer-
stvo Ščavničar).

NŠ

Mali nogomet  

Medobčinskega tekmovanja 
osnovnih šol v nogometu se je ude-
ležilo osem ekip. Starejše deklice so 
se v predtekmovanju razdelile v dve 
skupini, ki sta igrali v telovadnici OŠ 
Destrnik in OŠ Juršinci. Na finalni 
turnir prav tako v Juršincih so se uvr-
stile najboljše štiri (po dve iz vsake 
skupine). Iz skupine A se je v nada-
ljevanje s tremi zmagami najbolj pre-
pričljivo uvrstila OŠ Cirkulane-Zavrč 
(7:0 v zadetkih), kot drugouvrščena 
pa z zmago manj OŠ Grajena. Za 
domačinke, ki so stresle jezo nad 
Markovci (6:0), je bila ena zmaga 
premalo za uvrstitev v naslednji krog 
tekmovanja.

Še bolj strelsko razpoložene so 
bile igralke v skupini B. Dornavčan-
ke so v treh tekmah dosegle kar 15 
golov in prejele le dva, domačinke na 
drugem mestu so zadele 11-krat in 
šle po žogo v mrežo štirikrat. Pred-
nost domačega terena so izkoristile 
na finalnem turnirju medobčinskega 
prvenstva, ki se je spet odvijal v Jur-
šincih, ko so se vrstnicam iz Dornave 
oddolžile za poraz iz predtekmovanja 
(3:2). To je bilo na koncu dovolj za 
tretje mesto. Medobčinske prvakinje 
so postale učenke OŠ Cirkulane-Za-
vrč, ki so v polfinalu zmagale z mini-
malno prednostjo (1:0), nato so bile 
z istim rezultatom še enkrat boljše 
od vrstnic iz Grajene.

Končni vrsti red: 1. Cirkulane-Za-
vrč, 2. Grajena, 3. Juršinci, 4. Do-
rnava, 5. Destrnik-Trnovska vas, 6. 
Ljudski vrt, 7. Markovci, 8. Breg

Odbojka � Naslova v 
Majšperk in 
Destrnik-Trnovsko vas

Medobčinskega tekmovanja sta-
rejših osnovnošolcev v odbojki se 
je udeležilo deset moških in deset 
ženskih ekip. Oboji so bili razdelje-
ni v tri predtekmovalne skupine, 
najboljše iz vsake pa so se uvrsti-
le na finalni turnir. Dečki so se za 
medalje borili v Majšperku, deklice 
pa v Destrniku. Najboljši dve ekipi iz 
vsakega tekmovanja bosta ptujsko 

Fotografija finalistk medobčinskega tekmovanja deklic v odbojki

regijo zastopali na področnem tek-
movanju.

V sistemu igranja »vsak z vsakim« 
so bile najboljše učenke iz Majšper-
ka, ki so brez izgubljenega niza ugna-
le Kidričevo, tesno pa premagale OŠ 
Breg (2:1). Ptujčanke so bile v napet-
em obračunu za drugo mesto boljše 
od Kidričank (rezultat 2:1 v nizih).

Pri dečkih so se na finalni turnir 
uvrstile šole: Destrnik-Trnovska vas, 
Ljudski vrt in Cirkovce. Tekme so bile 
manj izenačene. Z dvema gladkima 
zmagama so naslov medobčinskega 

prvaka osvojili učenci OŠ Destrnik-Tr-
novska vas, drugo mesto je pripadlo 
Ljudskemu vrtu in tretje Cirkovcam.

Končni vrstni red:
Deklice: 1. Majšperk, 2. Breg, 3. 

Kidričevo, 4. Juršinci, 5. Žetale, 6. 
Markovci, 7. Hajdina, 8. Podlehnik, 
9. Cirkulane-Zavrč, 10. Ljudski vrt

Dečki: 1. Destrnik-Trnovska vas, 
2. Ljudski vrt, 3. Cirkovce, 4. Markov-
ci, 5. Breg, 6. Videm, 7. Cirkulane-
Zavrč, 8. Juršinci, 9. Majšperk, 10. 
Hajdina

UG

Odbojkarska ekipa dečkov OŠ Destrnik-Trnovska vas
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-30%
Mustang obutev,
majice, puloverji,
hlaèe. Celotna
kolekcija oblaèil
S. Oliver. Oblaèila
Rukanor, Broadway.

-50%

-60%

POPUST

POPUST

POPUST

Mustang zimski plašèi
jakne in bunde.

Oblaèila in obutev iz
pretekle sezone

Popust se obraèuna na blagajni!

Moška bunda puh s kapuco

14 9, 0 0 €
Redna cena:

-50%
cena s popustom:

74 , 5 0 €-50%
popust na

zimske jakne
in bunde
MUSTANG

PO
SE

BN
A

PO
NU

DB
A:

-40%
CENEJE SAMO

S TEM KUPONOM!
ARTIKEL PO TEJ

CENI LAHKO
KUPITE NA ETAŽI
TEKSTILA CENTER

JAGER PTUJ

Tekoèi prašek 
Ariel, 5,6 l

Redna cena:
19,90€

-40%
11,94 €11,94 €

Sreèno 2010Sreèno 2010

Èistilo za 
vetrobranska
stekla,
volumen 5 l, 
do -30°C

5,49 €

AKUMULATORJI BARTOGAKUMULATORJI BARTOG

48,90 € 79,90 €

47,90 €42,90 €

59,90 €

26,90 €
1 X HEAT WAWE - 16 VELIKIH IZSTRELKOV!
Višina delovanja: 35 m
Predviden èas delovanja: 30 sekund
2 X BARVNO PADALO - 10 VELIKIH IZSTRELKOV!
Višina delovanja: 45 m
Predviden èas delovanja: 30 sekund SET

RAKET
11/1,
super
paket

11,90 €

CESTNA ZNAMENITOST
16 izstrelkov, èas
delovanja cca 15 sek

5,49 € 2,99 €JUPITER,
èas delovanja 
cca 14 sek.

Center Jager Ptuj, Zagrebška cesta 34, 2251 Ptuj, tel.: 02/798-03-10. Ponudba velja do 02.01.2010

Popust se obraèuna na blagajni!

Tel.:02/798-03-15

Center PtujCenter Ptuj

www.trgovinejager.com

T R G O V I N E
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Foto: Janez Jaklič

Tudi mošeja v Isfahanu izpričuje, da je Alah največji.

Turistični tednik

Parki imajo v Perziji poseben po-

men. V njih rastejo vrtnice, okrasno 

grmičevje, drevesa in žuborijo vodo-

meti, ki z mično lepoto spominjajo 

vernika na raj po smrti. V prazničnih 

dneh so pomembno shajališče Iran-

cev.

Za parkom se širi bazar. To je pro-

stor, namenjen rokodelcem najrazlič-
nejših ročnih spretnosti. V eni ulici 
so kovači bakra, v drugi draguljarji, v 
tretji prodajalci začimb, v četrti pre-
progarji ...

Med ozkimi ulicami tržnice se je 
plazilo nekaj težkega in morečega. 
Moški v uniformah, kopijah ameri-
ških »Made in Japan«, so naju opazo-
vali nezaupljivo. Izpod črnih obrvi 
sem včasih prestregel sovražne po-
glede. Ženske v črnih ogrinjalih so 
se premikale kot temne sence. Le tu 
pa tam je starec ali otrok v domačem 
oblačilu popestril vojaško zelenilo. 
Nikjer ni bilo čutiti veselja nad ži-
vljenjem in prešerne razposajeno-
sti, ki je značilna za arabske tržnice. 
Miselnost strogega gospoda, ki je zrl 
na svet z velikih panojev po mestnih 
vogalih, je našla v Irancih plodna tla. 
Veliki ajatola Homeini je živel svojo 
idejo naprej, še bolj živo kot pred 
smrtjo.

Za razumevanje sedanjosti je po-
trebno včasih poseči v zgodovino, 
stoletja, morda tisočletja nazaj. V 
sedmem stoletju po Kristusu je na 
območju arabskega polotoka prerok 
Mohamed oznanjal novega boga Ala-
ha. Sveža ideja o edinem in mogoč-
nem bogu se je po politično in versko 
neorganiziranem prostoru razširila s 
hitrostjo ognja. Islam je religija z po-
enostavljenimi obredi in zmanjšano 
vlogo duhovščine. Stebri vere so: 
molitev, miloščina, post, romanja in 
svete vojne. Zadnji steber, dolžnost 
vsakega muslimana, da sodeluje pri 
širjenju islama, če je potrebno tudi 
z ognjem in mečem, je pripomogel, 
da je islam preplavil severno Afriko, 
pljusknil v Španijo, si na vzhodu po-
dredil Perzijo, Afganistan, severno 
Indijo in prodrl do kitajskega zidu. V 

Foto: Črtomir Goznik

Modna oblikovalka Rika Zadravec (v sredini) in frizer Dejan Krajnc (desno); med njima nova slovenska mis Tina Petelin.

Ptuj � Modna revija Rike Zadravec

Ptujska moda se vse bolj uveljavlja
V klubu Gemina je bila 17. decembra prva velika modna revija mlade modne oblikovalke Rike 
Zadravec in frizerja Dejana Krajnca, ki je pritegnila nekaj sto gledalcev.

Piše: Janez Jaklič � Zibelke civilizacij na sodu smodnika (8.)

Mostišče na vzhod

Foto: Janez Jaklič

Ajatola Homeinij je še vedno močno prisoten. Njegove slike so povsod.
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pičlem stoletju je zavladal od kitajske 

meje do Atlantskega oceana.

Islamski svet se deli na dve veliki 

ločini sunite in šiite. Razkol je nastal 

po smrti preroka Mohameda in vpra-

šanju njegovega nasledstva.

Sunitski islam je dovolil volitev ka-

lifov in priznaval suverenost posve-

tne oblasti, kar šiiti dosledno odkla-

njajo. Verski in hkrati državni voditelj 

imam je lahko samo krvni naslednik 

preroka Mohameda. Šiiti verjamejo v 

Mahdija, dvanajstega imama, ki se bo 

pojavil na sodni dan kot odrešenik in 

uničil hudiča. Pokvarjeni svet trpi v 

pričakovanju Mahdija. Pesimistični 

pogled na svet, osvobajajoča vre-

dnota trpljenja, je tuj splošni islam-

ski miselnosti. Našel je plodna tla v 

Perziji, ki je težko prenašala arabsko 

nadvlado. Šiizem se je poistovetil z 

zatiranimi množicami in je bil sredi-

šče odpora proti tujim gospodarjem. 

Čeprav so Perzijci sprejeli islam, se 

kot narod niso hoteli stopiti v nevar-

nem talilnem loncu.

Evropejci so o šestnajstega stole-

tja malo vedeli o Perziji. Imeli so jo 

za pravljično deželo vzhoda. To so 

sklepali po razkošnem blagu, ki so 

ga arabski trgovci prinašali na obale 

Sredozemskega morja. Strah pred 

muslimani jih je dolgo zadrževal, da 

niso upali potovati na vzhod. V začet-

ku šestnajstega stoletja pa so vrata v 

skrivnostno deželo nenadoma odprli 

Portugalci. Objadrali so Afriko, zaplu-

li v Perzijski zaliv in leta 1515 zavzeli 

strateško točko Hormuz. Za druge je 

to pomenilo začetek novega zanima-

nja za Perzijo. Če so lahko Portugalci 

obšli muslimane z juga, zakaj ne bi 

mogli drugi trgovci doseči cilja s se-

vera, preko Rusije. Najbolj aktivni so 

bili Angleži. Romantični popotniki so 

z navdušenjem opisovali prijaznost 

in vljudnost perzijskega plemstva. 

Očarala jih je mehkoba preprog, raz-

košnost oblek, dragocenost opreme 

in orožja. Redki opisi revščine nava-

dnega prebivalstva, krutosti in zlobe 

perzijskih vladarjev niso mogli za-

senčiti rožnate svetlobe, v kakršni je 

mnogo obiskovalcev videlo Perzijo v 

sedemnajstem stoletju. Cilj potovanj 

je bil predvsem trgovina.

V osemnajstem stoletju je zanima-

nje za Perzijo zaradi notranjih prevra-

tov, državljanskih vojn in težavnih po-

tovanj zamrlo. Evropejci, predvsem 

Britanci, so se usmerili na Indijo.

Nadaljevanje prihodnjič

Rika Zadravec je še ena modna kreator-
ka, ki bo v kratkem odprla modni atelje na 
Ptuju. Mlada kreatorka, ki je končala štu-
dij modnega oblačenja, je v zadnjih letih 

ustvarila nekaj opaznih kreacij za sloven-
ske lepotice, udeleženke izbora za mis 
Slovenije in mis universe. Te obleke so 
brhke manekenke, med njimi je bilo tudi 

več Ptujčank, Janja Gašljevič, Lea Pučko, 
Anemarie Prapotnik in Mateja Bezjak, no-
sile v zadnjem izhodu. Ptujčanom pa se je 
prvič predstavila tudi nova mis Slovenije 

Tina Petelin, ki se je prejšnji teden vrnila z 
izbora za mis sveta (ta je bil 12. decembra 
v Johannesburgu). V drugih izhodih pa 
smo videli oblačila za vsak dan in svečane 
priložnosti, ki jih oblečejo modni navdu-
šenci, ko želijo, da jih opazijo tudi drugi.

Modno revijo so obogatili z glasbenimi 
in plesnimi vložki. Za glasbene užitke so 
poskrbeli Lucy-J, Petra Pečovnik in Zoran 
Franc, za plesne pa mlade ptujske plesal-

ke.
MG



Za praznike in ob božiču 
uporabljamo od živil naj-
več perutnino, svinjino in 
govedino. Način priprave 
pa smo skozi čas spremi-
njali, izboljševali oziroma 
nadgradili. Tako so se spre-
menili  načini priprave, do-
datki, videz jedi. Od mesa 
najpogosteje uporabljamo 
perutnino, kokoš, purana 
in piščanca, od toplotnih 
postopkov pa uporabimo 
pečenje, cvrenje dušenje. 
Zraven mesnih jedi je kar 
nekaj prilog, ki pa niso 
tako tradicionalne kot me-
sne jedi.

Še več dela in priprave zah-

tevajo potice, ki jih ob teh 

praznikih prav tako ne manj-

ka. Zraven dišečih potic mizo 

bogatijo še različni sadni kruhi 

in šarklji. Purana ali piščanca, 

ki ga te dni pečemo pogosto, 

pred peko nadevamo. Z nade-

vom ne izboljšamo samo oku-

sa, temveč dobijo jedi tudi lep-

šo obliko in videz. Piščanec, ki 

ima veliko belega mesa in malo 

maščobe, je primerno meso z 

nadevanje, saj drugače lahko 

maščoba prepoji nadev med 

pečenjem in nadev po peki 

razpade. Kot osnovo za nadev 

največkrat uporabimo živilo, 

bogato z ogljikovimi hidrati, 

kot so žita, drobtine, kruh, dro-

bovina in riž.

Če pa ste shranili kaj kosta-

njev, so lahko tudi kostanji odli-

čen nadev za mladega purana 

ali piščanca, ki ga pripravimo 

za božično večerjo. Z ostalimi 

dodatki, kot so suho sadje, na 

primer jabolka, suhe slive, sla-

nina, zelišča, čebula, poudari-

mo okus nadevu. Če damo v 

nadev malo orehov, izboljšamo 

okus in dajejo trdnost. Pazimo, 

da nadeva ni preveč, na pol ki-

lograma perutnine uporabimo 

le 15 dekagramov pripravljene-

ga nadeva. Piščanca ali purana 

napolnimo vedno tako, da se 

med peko lahko napne.

Če pečemo nadevanega pi-

ščanca ali purana, se čas pe-

čenja podaljša vsaj za pol ure, 

pri velikih puranih pa za eno 

uro. Piščanca ali purana ne 

nadevamo prehitro. Lahko ga 

nadevamo največ tri ure pred 

peko, če pa smo uporabili še 

topel nadev, moramo jed pri-

praviti do konca. Piščanca ali 

purana lahko nadevamo na 

dva različna načina. Nadev 

lahko napolnimo v trebušno 

votlino, še bolje pa je, da pod 

kožo na vratu. Če nadevamo 

perutnino pod kožo ob vratu, 

odstranimo tanko kost, kožo 

potegnemo nazaj in nadevamo 

v odprtino nadev. Nato na pr-

sni strani kožo potegnemo čez 

nadev in dobro pritrdimo z le-

senimi nabodalci ali zašijemo s 

kuhinjsko nitko.

Pri popolnoma svetlem 

mesu je dobro, da nadev po-

pestrimo z dodatkom mletega 

mesa, ki je temnejše, lahko k 

nadevu dodamo fino zmleta 

Foto: OM

Foto: Emil Senčar
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Kuharski nasveti

Božična 
pojedina

jetra, lahko pa za nadev upora-
bimo tudi riž, ki mu prav tako 
dodamo temno suho sadje. 
Najenostavneje si pripravimo 
kruhov nadev, ki ga pripravi-
mo tako, da rezine suhega be-
lega kruha namočimo v mleko. 
Posebej fino sesekljamo čebu-
lo in jo na manjši količini ma-
ščobe svetlo rjavo prepražimo. 
Kruh ožamemo, mu dodamo 
prepraženo čebulo, rumenja-
ke, sol, poper, po želji muška-
tni oreh in na male kocke na-
rezane suhe slive. Če je nadev 
premehek, dodamo drobtine. 
Za boljši okus lahko nadev iz-
boljšamo tudi s koščki grobo 
narezanih orehov ali z malimi 
kockami slanine.

Nadevamo in pripravimo 
pa lahko le posamezne kose 
piščanca ali posamezne kose 
purana. Tako si lahko pripravi-
mo različne puranje rulade, ki 
jih pripravimo iz prsnega dela 
purana in nadevamo z različni-
mi nadevi. Od nadevov lahko 
uporabimo samo kuhano me-
šano zelenjavo, lahko zelenjavi 
dodamo še mešanico jajc in 
kisle smetane, za nadev lahko 
uporabimo tudi nariban sir in 
eno vrsto mehke zelenjave ali 
drugo vrsto mletega mesa. Da 
bo meso čim bolj okusno, ga 
po peki zavijemo v mrežico in 

začinimo z različnimi začimba-

mi, kot so sol, poper, limona, 

lovor, timijan, kumina, česen 

in podobno.

Od prilog lahko zraven pri-

pravimo štruklje, skutne iz 

vlečenega testa, lahko samo 

skuhamo poljubno zelenjavo 

in jo pred serviranjem prelije-

mo s prepraženimi drobtinica-

mi, lahko pa si pripravimo tudi 

kuhane kaše z zelenjavo, zele-

njavne in druge narastke, čepa 

imate raje standardne priloge, 

lahko pripravite trgance ali 

druge testenine.

Te dni na mizah ne manjka 

tudi sadni kruh. Včasih pra-

va kulinarična posebnost je 

danes postal nepogrešljiv pri-

boljšek za te praznike. Za do-

ber in okusen sadni kruh, ki se 

ne bo sušil, je pomembno, da 

imamo čim več suhega sadja 

in da izbiramo med petimi do 

sedmimi vrstami različnega 

suhega sadja, ki se med seboj 

dopolnjuje po okusu in barvi. 

Skrbno narezano sadje, ki ga 

lahko namočimo v aromatič-

ne likerje, se bo v končnem 

izdelku obrestovalo. Od dišav 

pa lahko uporabimo za boljšo 

aromo le cimet, mlete klinčke 

in ingver.

Vlado Pignar

Polne mize v božičnih in 
prednovoletnih dneh so se-
stavni del praznikov in vesele-
ga prazničnega vzdušja. Najra-
zličnejše vrste sladic, piškotov, 
tort, narezkov, klobas, mesa 
in ostalih dobrot so na voljo v 
večini domov in tega so prepo-
gosto deležni tudi mali hišni 
ljubljenčki. Vemo, da je pre-
najedanje in kopičenje velikih 
količin ogljikovih hidratov, be-
ljakovin in predvsem maščob v 
kratkem času zelo obremenil-
no za človeški metabolizem. Še 
bolj pa je to izrazito pri malih 
živalih, za metabolizem psov 
in muc, ki je navajen predvsem 
ene vrste hrane čez leto. Psi 

Vprašanja v zvezi z nego 
in zdravjem hišnih ljubljen-
čkov pošljite na naslov:  
nabiralnik@radio-tednik.
si ali po pošti na: Uredni-
štvo Štajerskega tednika, 
Raičeva 6, 2250 Ptuj, za 
Tačke in repke.

Tačke in repki

Prazniki so pred vrati II
V prejšnjem prispevku sem opisal razne oblike strahu pred 
pokanjem pirotehničnih sredstev, v današnjem pa bi ome-
nil najpogostejše prehrambne napake, ki se dogajajo v 
prazničnih dneh in kako ukrepati ob težavah.

so po večini zelo sladkosnedi, 
vendar njihova presnova ni 
sposobna predelati nenadoma 
povečanih količin predvsem 
sladke ali mastne hrane, kar se 
pogosto dogaja v času božič-
nih in novoletnih praznikov. 
S prosjačenjem okoli mize se 
mali kosmatinčki marsikomu 
zasmilijo, predvsem obiskom, 
ki vse prehitro in prepogosto 
popustijo prosečim pogledom 
živali in jih nekontrolirano 
hranijo od mize. Tudi ostan-
kov hrane je v tem času precej, 
ostanki od raznih pečenk, ko-
sti, kokošje kosti in še bi lahko 
našteval. Ponovno bi poudaril, 
da so kokošje kosti povsem ne-

primerne za hranjenje malih 
živali, so lahko zelo nevarne, 
saj povzročijo močno zaprtje, 
z vsemi posledicami, pogosto 
tudi operacijo črevesa, da pre-
prečimo predrtje črevesa in 
smrt živali. V naši ambulanti 
za male živali beležimo vsako-
letno »epidemijo« bruhanj in 
drisk pri malih kosmatinčkih 
v času božičnih in novoletnih 
praznikov. Pomembno je, da 
vemo, da ni treba pri driski in 
nekajkratnem bruhanju takoj 
k veterinarju. Sprva lahko sami 
pomagamo s tem, da živali od-
redimo 24-urni popolni post, 
le vodo živali previdno ponu-
dimo. Če pa se živalca zelo sla-
bo počuti, čemi nekje v kotu 
stanovanja, ima temperaturo 
ali se močno napenja in bruha, 
pa vsekakor poiščemo pomoč 
veterinarja. Najslabše je, da ko-
smatinčku, ki ima težave s pre-
bavo, drisko ali bruhanjem, še 
kar ponujamo hrano. Pomem-
ben je post in po njem previ-
dno večkrat dnevno hranjenje 
z lahkoprebavljivo hrano in 
prebava se tako počasi uravna. 
Tudi pri zaprtju moramo biti 
previdni in se pri ponavljajo-
čem se zavzemanju položaja 
živali na iztrebljanje brez rezul-

tata posvetovati z veterinarjem. 
Če se zraven simptomov zapr-
tja pojavi še bruhanje, lahko to 
pomeni, da je prišlo do zapore 
črevesja in vsekakor moramo 
poiskati pomoč.

Lastniki kužkov, ki ne bo-
ste preživljali prazničnih dni 
doma, vzemite kosmatinčka 
zraven, za kar vam bo neizmer-
no hvaležen. Če to res ni mogo-
če, pa pravočasno poskrbite za 
njegovo varstvo, najbolje doma, 
na mestu njegovega bivanja, ali 
pri sorodnikih, ki jih pozna. 
Pasji hoteli so v tem času pre-
zasedeni, za prostor v njih je 
treba poskrbeti zelo zgodaj. 
Preverite tudi, če je kužek ce-
pljen proti steklini v tekočem 
letu, za potovanje mora imeti 
modri potni list.

Praznični božični vikend je 
pred nami, preživita ga v miru, 
ljubezni in veselju, pri tem pa 
ne pozabite tudi na onemogle, 
izgubljene in pomoči potrebne 
živali in jim v teh mrzlih zim-
skih dneh poskušajte pomagati 
po svojih močeh.

Emil Senčar, dr. vet. med.

Božični čas, o, srečni čas
Za mnoge res velja, da najbolj uživamo v božičnih pra-

znikih, drugim pa veliko pomeni veselo norenje ob priho-
du novega leta. Kakor je komu prav in po meri, samo da ne 
pretirava v čemerkoli, kar dela, predvsem pa, da s svojim 
uživanjem in veseljem ne moti drugih. V tem času se je žal 
zelo razpaslo uživanje v različnih zvočnih in svetlobnih efektih. 
Zdi se mi, da smo še vedno kot otroci v trgovini z igračami. Ko so 
se sprostile meje in lahko ne za velik denar pridemo do vseh teh 
igrač, s tem seveda mislim petarde, rakete in podobno, so mnogi 
kar izgubili občutek za pravo smer. S svojo dejavnostjo povzročajo 
velike rane v naravi, velik stres pa tudi mnogim sosedom. Enako 
naredijo starši, ki preprosto raje pogledajo stran, kot da bi se soo-
čili s svojim potomcem, za katerega vedo, da ima pri sebi petarde 
ali pa da sodeluje pri ustvarjanju neverjetnega hrupa, ki ga pov-
zročajo. Prav čudno se mi zdi, da številni okoljevarstveniki ves čas 
tolčejo po različni industriji, da onesnažuje okolje, nikogar pa še 
nisem glasno slišala reči, da so petarde in tudi rakete velik onesna-
ževalec okolja; ne v fizičnem smislu (čeprav tudi), ampak v tem, 
kar povzročajo vsem živim prebivalcem narave – živalim, pticam. 
Vsakdo, ki sam sebe smatra za ljubitelja narave in obenem meče 
petarde, naj se ob tem zamisli.

To je moja prva želja in zdelo se mi je potrebno, da to omenim 
v rubriki, ki je namenjena ljubiteljem narave in vsega lepega, kar 
nam nudi.

Danes, ko pišem ta prispevek, je zunaj vse lepo in belo, pravza-
prav bi lahko napisala samo, da dela na vrtu v tem trenutku seveda 
ni. Pa vendarle naj ravno ob takem vremenu, ki se je v trenutku, ko 
berete ta prispevek, žal že spremenilo, ponovim nekaj opozoril. 
Zelo nevarno nas lahko zavede, da v takem vremenu naredimo ve-
liko škode travnim zelenicam. Poskusite čim manj hoditi in gaziti 
po zamrznjeni zemlji in predvsem zamrznjeni trati. S tem lahko 
povzročite ločitev korenin trate od zemlje in seveda izsušitev ra-
stlin. To se potem pozna v odmrlih lisah v naši zelenici, pa tudi na-
biranju mahu, plevela in podobnega, ko s hojo sesujemo strukturo 
zemlje, iztisnemo iz nje zrak in s tem naredimo izredno ugodne 
pogoje za razvoj mahu.

Drugo opozorilo je, da snega nikoli ne odstranjujemo z grmov-
nic in dreves, posebej ne z zimzelenih rastlin , razen v primeru, da 
vidimo, da povzroča lomljenje vej. Res je, da moramo v jeseni tiste 
rastline, ki se zaradi snega deformirajo, izgubijo obliko, povezati 
skupaj. Sneg na listih, iglicah je namreč naravni izolator, prepreču-
je zmrzovanje listov in iglic. Predvsem pa v primeru, da sneženju 
sledijo nizke temperature, a sončni dnevi, preprečuje izhlapevanje 
vode skozi liste in iglice zimzelenih rastlin. To pa je v dnevih, ko 
je zemlja zamrznjena, zelo nevarno za izsuševanje rastlin. Bolj ali 
manj vsako pomad opazujem rjavenje iglic in vejic iglavcev, skoraj 
brez izjeme pa vidim rjave lise na rododendronih. Ker se te po-
škodbe pojavijo šele v času pozne pomladi, ko pričnejo poganjati 
novi poganki, jih nihče več ne povezuje z zimsko sušo. Zato naj vas 
še enkrat opozorim: vse rastline, ki imajo liste ali iglice, v sončnih 
dnevih, tudi če so temperature pod ničlo, izgubljajo vlago. Te pod 
snegom v zemlji ni, posebej pa je ni, ko je zemlja zamrznjena. Zato 
je v primeru dalj kot teden dni zamrznjene zemlje potrebno te ra-
stline zaliti.

V tem času trpijo tudi ptice. Ne pozabite nanje, če se le da. Če 
vam dopuščajo vaše finance, potem jim napolnite krmilnice z zr-
njem. Pomagamo si lahko tudi tako, da pticam nastavljamo ogrizke 
jabolk, hrušk, tudi te imajo rade. Upam, da ste tisti, ki imate vrt, 
shranili semenje enoletnic ob spravilu in ga niste z rastlinskimi 
ostanki vred vrgli na kompost. Tudi to seme je koristno za ptice. 
Drugače pa naj vas mogoče ravno v tem zimskem času spomnim, 
da drugo leto posejete tudi take cvetlice, ki naredijo veliko seme-
na, kot so astre, ciniji, črnike, posadite pa tudi kakšne dren, okra-
sno jabolko, šipek, bodiko, viburnum. Vse to so grmi, ki naredijo 
lepe plodove, s katerimi se lahko ptice prehranjujejo v takem času, 
ko zemljo pokriva sneg. Ptice nam bodo poleti vračale skrb tako, 
da bodo pridne pospravljale različne škodljivce na našem vrtu.

Vsem ljubiteljem narave želim predvsem kar najbolj mirne, lepo 
doživete božične praznike.

Miša Pušenjak

Moje cvetje

Foto: Miša Pušenjak



stane kaj drugega. Pomemb-

no je, da stopate naprej po 

svoji poti in imate upanje, 

da vam bo v življenju lepo. 

Preteklost je konec koncev 

potrebno pustiti tam, kjer je. 

Dejstvo je, da boste morali 

v tem obdobju narediti ana-

lizo in tako reči bobu bob. 

Odločnost pri tem vam ne 

bo škodila, ampak koristila. 

V kolikor boste v življenju 

ugotovili, kaj vas veseli in 

si vzeli čas za tisto, boste 

naredili veliko zase kot tudi 

za osebni razvoj. Pozitivno 

je, da si svoje občutke tudi 

zapisujete in da si ne dajete 

omejitev. Res pa je, da boste 

morali narediti v partner-

skem življenju analizo, kaj si 

želite in čemu ni tako. Prav 

gotovo si celo svoje življenje 

ne želite prijateljstva, ampak 

bo potrebno stopiti korak 

ali dva naprej. Ko se boste 
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Zlato
O osnovnih 

pojmih o zlatu ni 
potrebno preveč 
pisati, saj jih ve-
čina pozna, poleg 
tega pa je bilo 

o tem napisanega že izredno 
veliko. Pomembno je, da veste, 
kateri so razlogi za rast in kateri 
proti.

Zlato danes ni več tista prava 
podlaga oz. nadomestek denarja, 
saj je fizičnega zlata premalo, da 
bi lahko z njim nadomestili denar. 
Prelomnica na tem področju se je 
zgodila v sedemdesetih letih, ko 
so ZDA dolar odcepile od zlate 
podlage. Od takrat naprej v ZDA 
količino denarja masovno pove-
čujejo. Trenutno dolg ZDA dose-
ga okrog 11 trilijonov dolarjev (si 
znate to predstavljati?). Koliko so 
v zadnjem obdobju v ZDA povečali 
monetarno bazo (na novo stiskali 
denarja), ni pravega podatka!

Da so v ZDA tiskali in še ti-
skajo ogromne količine denarja, 
s čimer blažijo deflacijo in pok 
nepremičninskega balona, ni no-
bena skrivnost. Problem nastane 
kasneje, ker v obdobju deflacije 
(torej usihanja oz. zmanjševanja 
denarne mase), tiskanje novega 
denarja ne ustvari pritiska na 
inflacijo, le-ta pa se pojavi, ko se 
ekonomija spet postavi na noge! 
Na novo stiskana denarna masa 
ustvari inflacijski pritisk, ki pa ga 
je pri tako veliki količini novega 
denarja težko obvladovati. Zaradi 
tega, ker je denar na novo tiskal 
ves svet, pa je z izboljšanjem go-
spodarstvu prišlo do špekulacij o 
prihajajoči inflaciji, kar pomaga 
pri dvigu cene zlata.

Trenutnih razlogov za rast cene 
je več. Tisti odločni premik cene 
nad 1.000 USD za unčo je spro-
žila novica, da nekatere države v 
svetu s Kitajsko in Rusijo na čelu 
želijo, da se nafta ne bi več ob-
računavala samo v dolarjih, tem-
več kot košarica več valut, kjer 
naj bi določen delež zavzelo tudi 
zlato. Verjetno še največji faktor 
pri trendu rasti predstavlja špe-
kulacija o dvigu obrestne mere 
v ZDA, saj trenutne napovedi oz. 
tečaji vključujejo ceno na podlagi 
tega, da v ZDA ne bo dviga obre-
stne mere še eno leto. Trg zlata 
je močno podžgal tudi nakup 
zlata indijske centralne banke, ki 
je od mednarodnega denarnega 
sklada kupila 200 ton. Na splo-
šno je znano, da imajo države v 
razvoju premalo zlate podlage in 
centralne banke morajo okrepiti 
državne rezerve in s tem okrepiti 
enega od temeljev gospodarstva. 
Kitajska mora seveda zaradi po-
večevanja nakupov ameriškega 
dolga na drugi strani vzpostavljati 
tudi protiutež v zlatu in v drugih 
valutah. Trenutno vse kaže, da bo 
cena dosegla raven okrog 1.300 
USD.

V 80. letih je cena zlata do-
segla neverjetnih 2.500 USD za 
unčo. Razlog je bila visoka infla-
cija v ZDA, kjer so bili primorani 
obrestno mero dvigniti na 18 %, 
saj je inflacija ušla izpod kontro-
le.

Mitja Petrič

odločili in naredili pri tem 

meje, se bodo stvari uredile. 

Naenkrat boste ugotovili, da 

je ob vas nekdo, ki vas ljubi. 

To bo v vas podalo ogenj či-

ste ljubezni in ravnovesje. 

Tedaj boste našli tudi oseb-

no srečo in imate zelo dobre 

iztočnice za napredek. Želim 

vam veliko ljubezni in imejte 

se radi!

Šifra: Selitev
Vprašanje: Odločili smo 

se, da spremenimo okolje 
oziroma dom. Ali se nam 
bo življenje kaj umirilo 
ali nam bo mogoče žal, če 
to storimo?

Odgovor: Globoko v sebi 

nosite modrost in voljo. Na-

kazano je, da ste se vedno 

poslušali v intuiciji in tako 

našli tudi odgovore na vpra-

šanje. Če pogledamo naravo, 

postane jasno, da so spre-

membe sestavni del in da so 

letni časi nekaj, kar prinese 

veselje in radost. Vsak po-

sameznik je tisti, ki se lahko 

odloči, kateri je najljubši čas 

in gotovo so tu mnenja delje-

na. Iz astrološke karte je moč 

razbrati, da je pred vami čas, 

v katerem vas čaka mnogo 

harmonije in radosti. Na svoj 

način ste navezani na prete-

klost in zelo radi držite niti 

usode v svojih rokah. Toda 

včasih je pravi balzam nare-

diti korak naprej, čeprav ne 

veste, kaj vas točno čaka.

Kamor se selite je zelo 

harmonično in prijetno. 

Okolica je mirna in prinaša 

določeno čarobno energijo. 

Koristno je, da pogledate na 

to kot na izziv in tako najdete 

tudi smisel za naprej. Prožno 

razmišljanje je tisto, ki vam 

bo koristilo. Kajti tako boste 

našli tisto upanje in dodatne 

ambicije in vrata sreče se 

bodo odprla na stežaj. Seve-

da je selitev včasih nekoliko 

zahtevna in potrebuje čas, 

da se človek navadi. Po drugi 

strani bo to priložnost za du-

hovno rast in sledenje lastne 

resnice. Zavedajte se, da rav-

no iz majhnega raste veliko. 

Posledično boste na vse po-

gledali kot na nekaj harmo-

ničnega in tako našli tisto, 

kar iščete. Kjer so ljudje, ki 

jih imate radi, je vedno lepo 

in vedno prinese nekaj pozi-

tivnega. Srečno!

V zadnji številki tega 
leta, ki izide čez teden 
dni, boste lahko prebra-
li horoskop za najdaljšo 
noč v letu!

Obiščite me lahko na spletni 
strani: www.tadej-sink.si

Tadej Šink, horarni astrolog

Šifra: Upanje
Vprašanje: S fantom 

sva se razšla pred osmimi 
meseci, a sva ostala dobra 
prijatelja. Zanima me, če 
obstaja kakšna možnost, 
da bova v prihodnosti 
spet par. Je bil on tisti 
pravi ali naj začnem iska-
ti drugje?

Odgovor: Vaše vprašanje 

v sebi skriva neko posebno 

sporočilo, in to je upanje. 

Ravno to je v teh dneh tako 

pomembno in se o tem veli-

ko govori. Decembrski dne-

vi so tisti, ki prinesejo veliko 

veselja in trpljenja v sivi vsak-

dan. Zdi se, da si sleherni po-

sameznik piše svojo pot in 

po zvezdnih namigih je vsak 

sam svoje sreče kovač. To z 

drugimi besedami pomeni, 

da je človek toliko srečen, 

kot si to naredi. To velja tudi 

za vas, spoštovana bralka. Iz 

astrološke karte je moč raz-

brati, da ste ujeti v primež 

preteklosti in da določenih 

stvari niste predelali. Vseka-

kor se strinjam s pobudo, da 

sta s partnerjem lahko prija-

telja. Toda meja je tu jasno 

določena in potrebno se je 

je držati. Če sta intimna, se 

prijateljstvo zamegli in po-

Astrolog Tadej svetuje Tadej Šink, horarni astrolog, 
svetuje osebno in pisno:
- odgovori na konkretno vpra-
šanje
- interpretira rojstno karto
- nakaže smernice za eno 
leto naprej v prihodnosti
Naslov: Grenc 24, Škofja 
Loka, tel. 04 51 52 601, 
GSM 041 428 966.
V Štajerskem tedniku za bral-
ce odgovarja brezplačno! Pri 
vprašanju napišite točen čas 
(ura, datum) in kraj, ko ste si 
vprašanje zastavili.

Božič in družina
Jernej iz okolice Ptuja je zmeden, 

saj ne ve, če se bo praznoval božič v 
Sloveniji še po sprejetju novega Za-
kona o družini. Božič je namreč sim-
bol družine, sestavljene iz partnerjev 
različnega spola in otrok, ki se jima 
rodijo, v sožitju in razumevanju pra-

znujejo ta praznik skupaj ob dreveščku, skromno 
okrašenem, a sijočem zaradi razumevanja, in v 
sožitju med vsemi, ki so med seboj povezani. Ne 
razume namreč, če je še družina sestavljena iz mo-
škega in ženske, ki sta si rekla DA in se odločila , 
da imata otroke, saj ve, da iz zveze istospolnih par-
tnerjev ni mogoče , da bi se rodili otroci. Prosi, da 
se pojasni, za kaj pravzaprav gre.

Božični večer je tisto, kar je vekomaj simboliziralo 
slovensko družino kot skupnost ljubečih se staršev in 
iz ljubezni rojenih otrok, ki s tem druženjem simbolizi-
rajo sveto Družino, katere simbol je bil že takrat skro-
mnost in ljubezen do vseh ljudi, ne glede na barvo 
kože ali spol, bogastvo ali revščino. Menim, da tega 
Slovencem, ki sledijo tem vrednotam, nihče ne more 
vzeti, tudi novi Zakon o družini ne. Resda predlog 
tega zakona izenačuje istospolne skupnosti s hete-
rospolnimi, običajnimi družinami, ki rojevajo otroke in 
s tem omogočajo, da Slovenci ne bomo izumrli, saj 
bi se to zgodilo, če bi bila pri nas edina veljavna isto-
spolna skupnost. Menim, da je lahko Jernej pomirjen, 
božič še bo naprej ostal praznik z vsemi vrednotami, 
katerih simbol je in Slovenci nikoli ne bomo dopustili 
zmanjšanja rodnosti na račun zadovoljstva tistih, ki 
imajo denar in oblast ter žive v istospolnih skupno-
stih.

Mag. Bojan Šinko

Duševno zdravje

Če tudi vas zanima kakšno vprašanje in ne poznate 
odgovora, mi pišite in poiskali ga bomo skupaj. 
Zavedati se velja, da tam, kjer je volja, je tudi 
pot. Seveda pa se zmeraj odločate sami. Pismu 
ne pozabiti priložiti šifre in vse skupaj pošljite na 
naslov Štajerskega tednika; kmalu boste prejeli 
odgovor. Pomembno je, da situacijo opišete 
na kratko in napišete točen datum, uro in kraj 
vprašanja. Zvezde sreče bodo sijale visoko nad 
oblaki in vam pošiljale nevidne signale ljubezni!

To je to
Oh, Alfred ...

Če bi vedel, kako, komu in za kaj 
podeljujejo njegove (Nobelove) nagra-
de, bi se menda v grobu obračal. Kar 
se godi okoli tega, se mi zdi resnično 
neumno in nesmiselno. Pišem na-
mreč o tem, kako in za kaj je ameriški 
predsednik Barack Obama prejel prej 

omenjeno nagrado. Mislim, da je bila nagrada s tem 
dejanjem popolnoma razvrednotena in je izgubila po-
men.

To pa predvsem zato, ker dobitnik ni naredil prav nič 
za svetovni mir. Pa ne, da bi imel karkoli proti Obami, 
navajam le dejstva. Ob tem dogodku sem dobil obču-
tek, da je prej kot zaradi svojih dejanj, nagrado prejel 
preprosto zato, ker je pač prvi temnopolti ameriški 
predsednik. Za mir, kot že omenjeno, ni naredil veli-
ko. Sploh pa sem mnenja, da noben predsednik, naj 
je naredil karkoli, ne bi smel in mogel dobiti Nobelove 
nagrade za mir. Doseganje le tega, je namreč tako ali 
tako njihova naloga in zanj bi si morali prizadevati v 
vsakem primeru. Če za to dobi nagrado, se mi zdi prav 
tudi, da bi moral nagrado dobiti tudi vsak, ki opravlja 
svoje delo. Ohranjanje miru je ena izmed predsedni-
kovih nalog. Poleg tega pa mi sploh ni jasno, če odmi-
slim dejstvo, da je ne bi smel dobiti, kaj je Obama za 
nagrado sploh storil. Je mar končal kakšno vojno (kar 
ni ohranjanje miru, do vojne sploh ne bi smelo priti. 
Preprečevanje le-te je le vzpostavljanje »normalnega« 
stanja), smo od njegove izvolitve dalje vsi srečni in se 
držimo za roke? Je s sveta izginilo vso kemično, bio-
loško in jedrsko orožje? Je Amerika opustila vojsko, 
vojno industrijo in zaprla zloglasni Guantanamo (o 
katerem bi se prav tako dalo na široko debatirati)? Ne, 
torej ni naredil prav nič za svetovni mir, kaj šele, da bi 
si zaslužil nagrado, in to Nobelovo.

Prav ironična pa je bila tudi podelitev. Prejel jo je 
namreč le nekaj dni zatem, ko je v Afganistan poslal 
trideset tisoč vojakov. Toliko o miru in prizadevanjih 
zanj. Vse, kar je do sedaj prišlo od ameriškega predse-
dnika, so le lepe besede, tu pa se konča. Sicer pa verja-
mem, da jo je dobil z namenom in da lobiji, ki so mu 
jo priskrbeli, točno vedo, kaj delajo. Z mojega vidika 
je Nobelova nagrada v letu 2009 postala nekaj brez-
pomenskega, nekaj, kar lahko dobi vsak, pa četudi za 
to ni storil praktično nič. Oropali so jo simbolizma in 
vsega, kar je predstavljala. Zdaj sploh več ne vem, ali 
je nekdo dobil Nobelovo nagrado zato, ker je naredil 
nekaj res velikega in pomembnega, ali preprosto zato, 
ker si je nekdo izmislil neko ime, ki lepo zveni.

Za konec bi dodal samo še to, da bo kmalu minilo 
prvo leto Obamovega predsedovanja, a spremenilo se 
ni nič. Kljub vsem lepim obljubam je vse po starem. 
Dobivam občutek, kakor da je povsem dovolj, da je 
Obama prvi temnopolti ameriški predsednik in dober 
retorik. Od njega so do sedaj (kako čudno, pa politik 
je ...) prišle le besede.

Matic Hriberšek



Foto: Hangarpress

Rok Golob in Soul Activation

Vsebina: Jake Sully je invalid 
na vozičku, ki v zadnjem tre-
nutku zamenja umrlega brata 
dvojčka, ki naj bi sodeloval v 
znanstvenem poskusu. Ker ima 
enak DNK, lahko namesto njega 
uporabi genetsko vzgojeno telo 
domorodca s planeta Pandore. 
To je planet poln rudnine, ki jo 
Zemljani hočejo zase. A domo-
rodci, ljudstvo Na'Vi, svojega raja 
nočejo dati iz rok, zato se uprejo. 
Ker jih je težko pregnati, vojska 
mednje pošlje Sullyja kot vohuna 
v telesu Na'Vijca, da bi vojski po-
ročal o njih, v zameno pa bi mu 
operirali hrbtenjačo, da bi lahko 
znova hodil. Jake je s to hudičevo 

Pod taktirko Roka Goloba 
so tako skupaj z Big Bandom 
RTV Slovenija pripravili ne-
pozabno glasbeno doživetje. 
Takrat so obljubili, da bodo 
izdali tudi album, ker pa so 
bili koncerti tako dobri in 
energični, je nastal kar dvoj-
ni izdelek – CD in DVD! Na-
slovili so ga Soul Activation 
with Rok Golob in je že na 
prodajnih policah!

Kot gosta pa seveda ne manj-
kata izvrstna Murat & Jose. Prav 
skladba 1212, v kateri gostujeta, 
je aktualni radijski single. »1212 
je pesem, ki je v instrumentalni 
različici stara že 15 let, vendar 
pa smo z Muratom & Joseom in 
Soul Activation dodali besedilo 
in je tako skladba dobila čisto 
novi naboj. Za Soul Activation 
sem napisal praktično vso glas-
bo in aranžmaje v enem mesecu, 
z izjemo treh tradicionalnih go-
spel skladb, ki jih je aranžiral Jani 
Golob. Američani so bili navdu-
šeni nad mojo glasbo in nad Slo-
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***
Nuša Derenda je nedvomno ena najbolj aktivnih in 

najboljših slovenskih pevk. S številnimi nastopi navdu-
šuje povsod po Sloveniji tudi v tem prazničnem mesecu. 
Producent in avtor plošče Prestiž Raay je razmišljal, kate-
ro njeno pesem bi lahko preoblekel v zimsko verzijo, ki bi 
ogrela srca ljudi, ki so v decembru še posebej naklonjeni 
skladbam z božičnim pridihom. Odločil se je za skladbo 
To je ljubezen, katere besedilo govori o ljubljeni osebi, o 
ljubezni, ki traja in traja in nikakor ne mine – prav pose-
bej za domačno in praznično vzdušje.

***
Po krajšem predahu in veliki uspešnici ter izjemno od-

mevnem videospotu A si me sanjal je Špelca nazaj. In to 
prav v njenem najljubšem času v letu – decembru. Kar 
nekaj časa je s producentom Raayem že razmišljala o 
predelavi uspešnega hita Ko pade noč, katerega avtor 
glasbe je Boštjan Grabnar, zdaj pa je pesem gotova in na 
vseh radijskih postajah.

Omenjena skladba je bila najprej posneta pred več kot 
desetimi leti, takrat še v izvedbi skupine 4fun, v kateri je 
prepevala Karmen Stavec. Moderno, radijsko-plesno pre-
obleko je zdaj dočakala v izvedbi Špelce, ki pravi, da je to 
ena njenih najljubših prazničnih skladb.

Sicer pa ima Špelca poleg izida pričujočega singla kar 
nekaj načrtov v letu, ki prihaja. Konec zime oz. v začetku 
pomladi bo na radijske postaje prispela nova pesem, za 
poletje pa že načrtuje poseben projekt, o katerem bomo 
več govorili kasneje. Za zdaj naj odmevajo kraguljčki in 
skladbica Ko pade noč.

MZ

Slo POP novice

Filmski kotiček

Avatar

Avatar
Igrajo: Sam Worthington, 
Zoe Saldana, Sigourney 
Weaver, Michelle 
Rodriguez
Režija: James Cameron
Scenarij: James Cameron
Žanr: ZF akcijski
Dolžina: 161 minut
Leto: 2009
Država: ZDA

pogodbo sprva zelo zadovoljen, 
a ko začne vedno bolj spoznavati 
Na'vijce, se v njem pričnejo lomi-
ti kopja ...

James Cameron v vseh svojih 
filmih sporoča eno in isto: da nas 
bo tehnologija, nad katero smo 
tako navdušeni, ubila. Prisluhniti 
bi morali naravi, notranjim glaso-
vom in instinktom, v tem konte-
kstu pa je ženska nedvomno su-
periorno bitje, zato so v njegovih 
filmih vedno glavne ženske, ki 
rešijo in odrešijo svet. Ta sporo-
čilnost se vleče že od Termina-
torja naprej in je bila prisotna 
tudi v Titaniku, zato ni čudno, 
da Avatar ni nobena izjema. Če je 
bila v prejšnjih filmih morda še 
malce zakrita, je tokrat destilira-
na in izpostavljena že na otroško 
preprost način, kot v kakšni ri-
sanki (grdi stroji uničujejo gozd, 
živali pa se uprejo), toda ravno ta 
naiven način podajanje zgodbe 
je dovolj univerzalen, da bodo 
ob filmu uživali tako 10-letniki 
s prebujno domišljijo, zasanjane 
ljubiteljice ljubezenskih fantasy 
romanov in ostareli newagerji, 
ki objemajo drevesa. Cameron 
je svojo indijansko zgodbo sce-
naristično obdelal tako, da bo 
zajela vsa starostna obdobja in 
ljudi vseh družbenih statusov po 
vsem svetu. Na srečo ima tokrat 

Glasbeni kotiček

Rok Golob s projektom Soul Activation
Aprila letos je v Sloveniji z razprodanimi koncerti navdušila zasedba Firm Soundation, ki velja za eno najka-
kovostnejših in energičnih gospel/soul/r&b skupin v Kaliforniji. Gre za 10-člansko vokalno-instrumentalno 
zasedbo iz Los Angelesa, ki pa je začela pravi pohod po svetu prav s prihodom Roka Goloba, ki je posebej 
zanje spisal tudi glasbo. 

10. NINA PUŠLAR – SLEČENO SRCE 
9. TABU – 42

8. JADRANKA JURAS – PODEJ NAPREJ
7. ALYA – BRAZIL

6. COTO feat NEISHA – ČRTA 
5. ANIKA HORVAT – SAMO TI

4. ZOREN PREDIN & GLOBOKA GRLA – S TOTEGA KONCA
3. JAN PLESTENJAK – PUSTIL TI BOM SANJE
2. VLADO KRESLIN – V PARKU ZA GRADOM

1. TINKARA KOVAČ – LJUBEZEN JE PADLA Z NEBA

veliko manj osladnih trenutkov 
kot Titanik.

Če ne zgodba, pa film zasi-
je s svojimi posebnimi učinki. 
Cameron je že večkrat do sedaj 
spremenil podobno filma in tudi 
Avatar ni izjema. Z njim je posta-
vil nova merila, ki bodo sodoben 
hollywoodski film spremenila za 
vedno. Je eden redkih režiserjev, 
čigar domišljija prehiteva tre-
nutno tehnologijo snemanja, a 
ga to ne ustavi: pač izumi novo 
tehnologijo. Rezultat je 3D-film, 
ki je res videti 3D in ki v vsaki se-
kundi osupne. 300 milijonov, ko-
likor je film stal, se vidi v vsakem 
kotičku vsakega prizora, ki naša 
očesa bombardirajo od prvega 
prizora pa vse do konca. Dve uri 
in 40 minut še nikoli ni minilo 
tako hitro.

Kljub temu velja pravilo, da 
lepe barve in sijoči predmeti ne 
zadržijo pozornosti dovolj dol-
go in so slab nadomestek prazni 
zgodbi, kot recimo v Transfor-
merjih, ki so pravzprav le dve 
uri dolgo ropotanje. Kljub temu 
da gre v Avatarju za popolnoma 
črno-belo pravljico, pa so liki 
dovolj življenjsko prikazani, da 
nam v končni bitki – ognjemetu, 
kakršnega v filmu še nismo videli 
– ni vseeno, kaj bo z njimi. Came-
ron, ki že od vsega začetka sne-
ma izjemno tvegane in predrage 
filme, vsakič znova dokaže, da ve, 
kaj dela, tudi ko veliki studii mi-
slijo, da bo vse skupaj finančna 
katastrofa epskih razsežnosti. Na 
koncu vedno posname izjemen 
film. Tudi tokrat ga je.

Matej Frece

Pošljite SMSPošljite SMS

TD  KODA  na  3030
TD  KODA  na  3030

Pogoji uporabe Balunga: Uporabniki  predplačniške telefonije – preverite stanje na vašem računu. Omogočite prejemanje wap povezav in GPRS/UMTS prenos podatkov. Poslani SMS je zaračunan po ceniku operaterja (Mobitel, Simobil, Debitel, Izi mobil), cena povratnega sms-a je 1,88 EUR. Z uporabo storitve se  
strinjate s splošnimi pogoji na www.smscity.net/balunga. Balunga je naročniška storitev in uporabnikom prinaša največ 5 sporočil na mesec z wap povezavo do galerije, iz katere si lahko naložijo 6 vsebin brez doplačila. Cena sporočila je 1,88 EUR (Mobitel, Simobil, Debitel, Izi mobil). V vse cene je vštet DDV. Od 
pogodbe, ki je shranjena na sedežu podjetja, je možno odstopiti kadarkoli. Odjava: TD STOP na 3030. Reklamacije: 02-46-14-595, reklamacije@smscity.net. Ponudnik: ThreeAnts Koban & Co. d.n.o., Zg. Bistrica 22, 2310 Slov. Bistrica. 

Pošlji: TD HERO na 3030

Po temnih ulicah srednjeveškega Bližnjega Vzhoda, ki še nikoli niso izgledale bolje, se plazi 
skrivnostna silhueta. Nihče je prav ne zazna, ko že švigne prek streh proti svojemu cilju. 
Assassin’s Creed II tako ni le mobilna igra, temveč nekaj več. Veliko več.                 
Published By: Gameloft Pošlji: TD CREED na 3030

Pred tabo je ena najboljših iger za mobilne telefone vseh časov, Guitar Hero 5 
Mobile. Igra, ki je osvojila svet v svojem pohodu na konzolah, te bo sedaj spremljala 
povsod. Uporabi svoje prste in se dokaži!                     Published By: GLU

Sedaj je vse odvisno od tebe! Reši 
človeštvo tako, da prevzameš 
kontrolo nad silami narave! Sledi 
legendi 2012 Apocalypse in kontroliraj 
tornado, ogenj, nevihto in druge 
katastrofe! Komu bo uspelo preživeti? 
Published By: GLU

Pošlji:  
TD KONEC na 3030

glasbeni kolektiv. Že pred štirimi 
leti je Roku njihov kitarist Dave 
omenil, da bi prav on moral pro-
ducirati njihov bend. Takrat se 
mu je to zdelo bizarno; zakaj naj 
bi Slovenec produciral ameriško 
črnsko zasedbo?! Potem jih je še 
trikrat videl v živo in bil vsakič 
povsem navdušen nad njihovo 
energijo in fenomenalnimi vo-
kali. Leto dni nazaj pa je prišla 
ponudba s strani Big banda RTV 
Slovenija, če bi Rok delal projekt 
z njimi. Takrat je prišel na idejo, 
da bi združil Američane in Big 
Band. Pot do cilja je bila vse prej 
kot lahka, toda Rok je verjel v 
projekt in se odločil, da bo prak-
tično za vse poskrbel sam. Tako 
so aprila letos imeli kar štiri 
razprodane koncerte po večjih 
dvoranah v Sloveniji. Rezultat je 
bil izjemen, odzivi odlični in na-
stal je nov CD-DVD, obenem pa 
se je zgodila še nova turneja po 
Srbiji, ki se je zaključila novem-
bra letos.

MZ

venijo! Kot zanimivost lahko še 
povem, da na večini naših kon-
certov ljudje ne morejo pri miru 
sedeti več kot dve pesmi ...« pravi 
Rok Golob o projektu.

Desetčlanska zasedba Firm 
Soundation, oziroma po novem 
Soul Activation, prihaja iz Los 
Angelesa. Najbolj znani so bili po 
svojih izjemnih gospel koncertih 

v priznani verigi klubov House 
of Blues (Los Angeles, Anaheim, 
Las Vegas). Odlikujejo jih izje-
mna ritem sekcija, ekstremne vo-
kalne sposobnosti in čisto pravi 
funk & groove, ki ga na ta način 
izvajajo le temnopolti glasbeniki 
... Zgodba z lastno avtorsko glas-
bo pa se je pravzaprav zares zače-
la s prihodom Roka Goloba v ta 
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Ugankarski slovarček: ARAGAC = največji vrh Armenskega višavja v Armeniji; ETNOCID = uničenje kulture etnične skupine; MOLE = slovenski slavist (Rudolf, 1883-1963); NERAT = slovenska kiparka 
(Judita); PARLANDO = operno petje; TAN = ameriška pisateljica (Amy, 1952, žena kuhinjskega boga); TOMA = italijanski poltrdi kravji sir; WESER = reka v zahodni Nemčiji.

Rešitev te križanke: vodoravno: sneda, Weser, Irina, Sana, pistolet, zmesarna, Idrc, Pecs, latinščina, Agitator, Atenke, Reno, okornež, Tan, ata, caravella, IH, Gritt, Tamilka, La, matični okoliš, invar, Aragac, 
Mole, čredica, Kilini, Alec, etnocid.

SOBOTA, 26. december:
5.00 Uvod. 5.30 NOVICE (še 

6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 
13.30, 14.30, 15.30 in 19.00). 
5.45 Na današnji dan. 6.00 Obve-
stila (še 7.00, 9.00, 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
6.45 HOROSKOP. 7.45 ROJSTNI 
DNEVI, 8.45 ŠPORTNI NAPOVED-
NIK, 8.00 ČESTITKE OB PRAZNI-
KIH 9.00 Za male in velike. 10.15 
Mali oglasi (še 10.45, 17.15 in 
17.45). 10.40 V VRTU (ponovitev). 
11.15 Kuharski nasveti (ponovi-
tev). 13.10 Šport 13.45 Po štu-
dentsko (Natalija Gajšek). 17.30 
POROČILA. 20.00 SOBOTNI BUM: 
ŠPORT in GLASBA (Janko Bezjak), 
vmes ob 21.15 Modne čvekarije 
in ob 22.00 Po študentsko (pono-
vitev). 24.00 SKUPNI NOČNI PRO-

GRAM. (Murski val).
NEDELJA, 27. december:

5.00 Uvod. 5.30 NOVICE (še 
6.30, 7.30, 8.30, 9.30, 10.30, 
11.30, 15.30 in 19.00). 5.45 Na 
današnji dan. 6.00 OBVESTILA 
(še 7.00, 9.00, 11.00, 15.40 in 
19.05). 6.45 HOROSKOP. 7.00 
Med ljudskimi godci in pevci (Mar-
jan Nahberger). 8.00 ČESTITKE 
OB PRAZNIKIH 8.40 MISLI IZ BI-
BLIJE. 8.50 Po romarskih poteh. 
9.10 Mali oglasi (še 9.50). 9.40 
Kuharski nasveti 10.00 Rajžamo 
iz kraja v kraj (ponovitev). 11.50 
Kmetijska oddaja. 12.00 Opoldan 
na Radiu Ptuj: Te domače viže 
(Natalija Škrlec), Svetloba duha. 
13.00 ČESTITKE POSLUŠALCEV. 
19.10 Lestvica Naj 11 (Janko Bez-
jak). 20.00 do 24.00 GLASBENE 

ŽELJE,  24.00 SKUPNI NOČNI 
PROGRAM. (Radio Kranj).
PONEDELJEK, 28. december:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, 
5.30 NOVICE (še 6.30, 7.30, 
8.30, 9.30, 10.30, 11.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 
5.45 Na današnji dan. 6.45 HO-
ROSKOP. 9.00 Odmevi iz športa. 
10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.00 Obvestila in ČESTITKE OB 
PRAZNIKIH 10.15 Mali oglasi (še 
10.45, 17.15 in 17.45). 11.50 
. Minute kulture. 12.00 SREDI 
DNEVA. 13.10 Šport. 16.30 Mala 
štajerska kronika (Martin Ozmec 
in dopisniki). 17.30 POROČILA. 
18.00 Kultura (Majda Fridl). 
19.30 Med ljudskimi pevci in 
godci (Marjan Nahberger, ponovi-
tev). 20.00 VEČERNI PROGRAM: 
20.00 Kviz Piramida (Vlado Kajzo-
var), 21.00 Country glasba (Rajko 
Žula), 22.10 Glasba za lahko noč. 
24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM. 
(Radio Kranj).

TOREK, 29. december:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 

9.00. 5.30 NOVICE (še 5.30, 6.30, 
7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 
6.20 Na današnji dan. 6.45 
Kakšen dan se nam obeta. 8.00 
Varnost na Ptuju. 9.00 ČESTITKE 
OB PRAZNIKIH,   10.00 Obvestila 
(še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.10 Mali 
oglasi (še 10.45, 17.15 in 17.45). 
11.00 ZDRAVNIŠKI NASVETI (Ma-
rija Slodnjak). 11.50 Minute kul-
ture. 12.00 SREDI DNEVA. 13.10 
Šport. 13.45 Danes v Podravju. 
14.40 Povejte svoje mnenje. 
15.00 MED POHORJEM IN HALO-
ZAMI (Nataša Pogorevc Tarkuš). 
17.30 POROČILA.  20.00 Oddaja 
o slovenski zabavni glasbi (Zvon-
ko Žibrat). 22.10 Glasba za lahko 
noč. 24.00 Skupni nočni program 
(Radio Ptuj).
SREDA, 30. december:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.30 NOVICE (še 5.30, 6.30, 

7.00, 7.30, 8.30, 9.30, 10.30, 
11.30, 13.30, 14.30, 15.30, 
19.00 in 22.00). 6.20 Na da-
našnji dan. 6.45 Horoskop. 8.00 
Varnost na Ptuju. 09.00 Pomagaj-
mo si. , ČESTITKE OB PRAZNIKIH 
10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še 10.45, 17.15 
in 17.45). 11.50 Minute kulture. 
12.00. Slovenija in Evropska uni-
ja (Anemari Kekec). 13.10 Šport. 
13.45 Danes v Podravju. 14.40 
Povejte svoje mnenje., 15.00 
Ura novic iz Slovenskih goric (Pol-
ona Ambrožič) 17.30 POROČILA. 
19.10 Popularnih 11 (Janko Bez-
jak). 20.00 ABCD (Davorin Jukič). 
22.10 Glasba za lahko noč. 24.00 
SKUPNI NOČNI PROGRAM. (Radio 
Ptuj).
ČETRTEK, 31. december:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.30 NOVICE (še ob 5.30, 
6.30, 7.00, 7.30, 8.30, 10.30, 
11.30, 13.30, 14.30, 15.30 in 
19.00). 6.20 Na današnji dan. 
6.45 Horoskop. 8.00 Varnost na 
Ptuju. 10.00 Obvestila (še 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). ČESTITKE OB PRAZNIKIH 
10.15 Mali oglasi (še ob 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.00 Modne 
čvekarije (Barbara Cenčič Krajnc). 
11.50 Minute kulture. 12.00 Sredi 
dneva. 12.50 Nasveti za duševno 
zdravje (mag. Bojan Šinko). 13.10 
ŠPORT. 13.45 Danes v Podrav-
ju. 14.40 Povejte svoje mnenje. 
15.00 Z ormoškega konca (Natali-
ja Škrlec).17.30 POROČILA. 18.00 
IZBOR OSEBNOSTI LETA 2009. 
19.30 Te domače viže (ponovitev). 
20.00 ORFEJČEK. 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM. (Radio Ptuj).
PETEK, 01. januar:

8.00  do 12.00. NOVOLETNO 
DOPOLDNE NA RADIU PTUJ (Ak-
tualne novice in prispevki, obve-
stila in praznična voščila)12.00 
do. 20.00, PRAZNIČNI PROGRAM 
(Aktualne novice in poročila, obve-
stila in praznična voščila)  20.00 
Z glasbo do srca (Marjan Nahber-
ger). 24.00 SKUPNI NOČNI PRO-
GRAM. (Radio Univox).

Horoskop
OVEN
Narediti boste morali bilanco in 
ločiti zrno od plev. Stvari se bodo 
s svetlobno hitrostjo obrnile v 

vašo korist. Pomembno bo, da boste stopali na-
prej in sledili smerokazom, ki vam bodo podarjeni. 
Poglobili boste svoje misli in boste pri vsem zelo 
previdni.

BIK
Narava se bo obarvala v belino 
in čaka vas povečana harmonija 
in radost. Ob dobri hrani in pijači 

boste uživali, seveda ne boste smeli pretiravati. 
Zdrav način življenja vključuje veliko gibanja. V 
ljubezni bo nekaj več skrivnosti. Kulinarično se 
boste izkazali kot velik mojster.

DVOJČKA
Zvezde so prepričane, da pri-
haja čas povečane skladnosti in 
čarobnosti. V rokah boste imeli 

škarje in platno in tako boste blesteli v službi. 
Nekaj zdrave previdnosti ne bo odveč v pogedu 
komunikaciji. Vsekakor bodo pogovori tista prilož-
nost, ki vam bo podarila krila.

RAK
V tišini boste našli odgovore o 
sebi. Notranji pogum vam bo 
v pomoč in oporo. Partnerjeva 

podpora vam bo podarila smeh in kocke usode 
se bodo zasukale v vašo korist. Seveda ne boste 
smeli zanemariti intuiciji. Na delovnem mestu 
boste reševali stvari iz preteklosti.

LEV
Sledili boste svoji osebni legen-
di in gradili stvari premišljeno. 
Korak za korakom boste odšli 

naprej in našli način, kako boste spremenili, kar 
vas moti. Popaziti boste morali na svoje zdravje 
in se umiriti skozi tehniko sproščanja. V ljubezni 
obstaja paleta možnosti za izzive.

DEVICA
Notranja modrost vam bo kori-
stila. Varovati se boste morali 
pretirane ostrine razmišljanja. 

Otroci vam bodo učitelji in ne pozabite dejstva, da 
ste bili tudi sami nekoč takšni. Razigranost v teh 
dneh ni samo blagoslov, ampak je nujna. Vonj po 
kadilu pričara čarobnost.

TEHTNICA
Napredovali boste skozi komu-
nikacijo in pogovori prinašajo 
notranjo moč. Po drugi strani 

bo tako, da se boste morali zavedati, da beseda 
ni konj. Bodite bolj prožni na delovnem mestu in 
kmalu se boste lahko sprostili. Zadnji dnevi pred 
božičem bodo ugodni za nakupe.

ŠKORPIJON
Duhovna znanja vas bodo ojača-
la. Na svoj način se boste zoreli 
skozi partnerski odnos. Ne bo 

vam vseeno, kdo bo imel zadnjo besedo, a ljube-
zen vse prenese. Na delovnem mestu bo bolj za-
bavno in sproščeno. Ne boste smeli pozabiti nase 
in se razvajati ob čaju s ščepcem cimeta. 

STRELEC
Jutranja zarja bo za vas blago-
slov, kajti veselje bo tisto, ki 
vas bo grelo. Na svoj način bo-

ste uspeli in boste zadovoljni z rezultati. Seveda 
boste v tem tednu v duhovnem smislu prišli do 
spoznanja, da je palica samo ena, čeprav ima dva 
konca. Glasba vas bo polepšala.

KOZOROG
Notranji mir, ki vas bo obdajal, 
prinaša prijetnosti in obljublja 
povečano srečo. Na delovnem 

mestu se bodo vračale zadeve, ki bodo deloma 
ali v celoti vezane na preteklost. Stvari bodo na-
šle epilog. Ljubezen: mir in harmonija tega časa 
bosta več kot popolna. 

VODNAR
Zgodili se bodo preobrati in pre-
senečenja. V vaše življenje se 
bodo vračali ljudje iz preteklosti. 

Intelektualno se morate umiriti in narediti korak 
naprej. Izvirne ideje bodo zanimive. Božič boste 
preživeli mirno in izpolnila se vam bo srčna želja.

RIBI
Spomini se bodo vrstili in nostal-
gično se boste spominjali pre-
teklega časa. Dela in obveznosti 

ne bo zmanjkalo in zadeve se bodo še stopnjeva-
le. Odločno boste odšli naprej in doživeli razcvet v 
ljubezni. Notranji mir bo ideal, ki ga boste doživeli 
že za praznike.

Zvezdni pozdrav! Tadej Šink, horarni astrolog

SILVESTRSKI PROGRAM RADIA 
PTUJ. Z vami bosta Mateja 
Arnuš in Slavko Bezjak.



V kozmetičnem salonu Neda 
so pri Tjaši ugotovili mastno 
kožo, ki je v večini nečista, se 
sveti in je tudi polna razširjenih 
por in aken, značilno pa je tudi 
prekomerno izločanje loja. Pri 
mastni koži je najpomembnej-
še čiščenje, uporaba čistilnega 
gela, mila ali pene. Z uporabo 
tonika pa preprečimo njeno iz-
sušitev. Po nasvetih kozmetičar-
ke bo Tjaša kožo negovala doma, 
priporočili pa so ji tudi globin-
sko čiščenje. Kožo so ji površin-
sko očistili, izvedli piling in ji 
uredili še obrvi.

V frizerskem salonu Stanka je 
za Tjašino svečano pričesko, v 
kateri bo zaplesala v novo leto, 
poskrbela frizerka Jožica Pe-
pelnik. S čokoladnim prelivom 
je najprej izboljšala zbledeli 
videz las, nato pa jih je spela v 
svečano frizuro, primerno pra-
zničnemu času.

Vizažistka Minka Feguš je 
make up začela s kremnim pu-
drom, z njim je prekrila obraz. 
Veke je poudarila močneje v si-
vo-modrem tonu, močno je ob-
robila tudi spodnji del. Na zuna-
nji del vek je nanesla malo srebr-
nih bleščic za bolj svečan videz. 
V kožnem tonu pa je nežno pou-
darila ustnice in ličnice.

»Prazniki dobesedno trkajo 
na vrata. Leto bo počasi sklenilo 
krog. V naši akciji Iščete svoj stil 
je bila tokrat za stilsko preobraz-
bo v znamenju pričakovanja 
najdaljše noči v letu izžrebana 

Tjaša. Izbira dolgih, večernih 

oblek, ki bi bile primerne tudi 

za mlajše predstavnice nežnej-

šega spola, je včasih kar težka 

in zahtevna naloga, zato sem se 

odločila malce pobrskati kar v 

svojem ateljeju in poiskati pri-

merno obleko za Tjašo. Glede 

na njeno mladost in rosna leta 

je izbira padla na dolgo obleko v 

prelivajočih se odtenkih modre 

in vijoličaste barve, z razkritimi 

rameni in hrbtom in diskretno 

posuto z bleščečimi kamenč-

ki. Dodala sem še nekaj nakita 

v odgovarjajoči barvi glede na 

kamenčke, uhane in prstana. 

Obula je srebrne sandale in že 

je lahko v miru sedla v predd-

verje plesne sobane ter tam po-

čakala na svojega izbranca, da jo 

popelje do plesnega podija, kjer 

se bosta zavrtela v novo leto v 

ritmu Straussove Na lepi modri 

Donavi,« je Tjašino svečano stil-

sko preobrazbo opisala stilistka 

Sanja Veličković.

V kozmetičnem studiu Olim-

pic je Tjaša izbrala limfno drena-

žo. Eden izmed njenih učinkov 

je posledično tudi izboljšano 

delovanje imunskega sistema. 

Po limfni drenaži se nekatere 

včasih počutijo utrujeno, ven-

dar je počutje že naslednji dan 
bolj sproščeno, 'lažje'. »Limfna 
drenaža je primerna za odpra-
vljanje edemov (oteklin), izbolj-
šanje odpornosti, izboljšuje tudi 

imunski sistem, po operativnih 
posegih in zlomih pa omogoča 
hitrejše okrevanje,« je povedala 
vodja studia Silva Čuš.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Tjaša v svečani obleki kreatorke Sanje Veličković

Iščete svoj stil

Na lepi modri Donavi s Tjašo
Tjaša Ozmec je 20-letna študentka fizioterapije, doma v Veliki Nedelji, dela v trgovini z malimi žival-
mi. Njeni hobiji so kolesarjenje, smučanje in plavanje. Največja želja pa je, da bi uspela v svojem 
poklicu. Za akcijo Iščete svoj stil jo je prijavila mama.

10 % popust v decembru

Foto: Črtomir Goznik

Tjaša prej ... 
Foto: Črtomir Goznik

... in pozneje
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STORITVE

SERVIS TV-aparatov ter ostale ele-
ktronike. Servis pralnih in sušilnih 
strojev. Storitve na domu. RTV-servis 
Elektromehanika Ljubo Jurič s. p., 
Borovci 56 b. Tel. 755 49 61, GSM 
041 631 571.

PVC-OKNA IN VRATA ter izvedba 
predelnih sten, spuščenih stropov 
in izdelava mansardnih stanovanj – 
ugodno. Sandi Cvetko, s. p., Lešnica 
52, Ormož, GSM 041 250 933.

UGODNA PRODAJA: stenski opaž: 
12, 16, 20 mm, ladijski pod, bruna, 
rezan les, možna dostava. Informaci-
je 03 752 12 01, GSM 041 647 234, 
tinles@siol.net, www.tinles.si, TIN 
LES, d. o. o., Stranice.

PREMOG, zelo ugodno, z dostavo. 
Vladimir Pernek, s. p., Sedlašek 91, 
Podlehnik. Tel. 041 279 187.

ODKUPUJEMO vse vrste hlodovine, 
možen odkup lesa na panju. Opra-
vljamo storitve sekanja v gozdu. 041 
610 210 ali 02 769 15 91, G.O.Z.D-
BIO-LES, Vlado Medved, s. p.

Mali oglasi

FASADE IZOLACIJSKE iz stiropo-
ra - volne v prednaročilu popusti  
barvanje fasad, zaključni ometi, 
vsa notranja slikopleskarka dela. 
Jože Voglar, s. p., Zabovci 98, 
tel. 041 226 204.

NOVO NA PTUJU! Trajno od-
stranjevanje dlak, pigmentnih in 
žilnih nepravilnosti z elos tehno-
logijo. MILUMED, d. o. o. Tel. 02 
745 01 43 www.milumed.si

KNAUF stene in stropi, napu-
šči ... ter izposoja gradbenih 
delovnih odrov. Branko Černesl, 
s. p., KPK, Muretinci 65 a, Gori-
šnica. Tel. 041 457 037.

STROJNI ESTRIHI IN OMETI. 
Pero Popovič, s. p., Gajevci 26 a, 
Gorišnica, tel. 041 646 292.

VARČNA okna in vrata iz smre-
kovega in macesnovega lesa. 
Jani Serdinšek, s. p., Jablane 
42, Cirkovce. Tel. 031 748 744.

CENTRALNA KURJAVA, VODO-
VOD – Franc Strelec, s. p., Pr-
venci 9 b, tel. 041 730 857, DO 
10 % POPUSTA.

SLIKOPLESKARSKA DELA, izrav-
nava bavalita, valita, saniranje 
vlažnih sten, izdelava in pleska-
nje fasad, napuščev ... Franc 
Petrovič, s. p., Tovarniška c. 6, 
Kidričevo. GSM 031 449 722.

UGODNO: nerjaveče inox ograje 
– elementi, dimniki, okovja za 
kabine, cevi, pločevina, profili, 
vijaki. Ramainoks, d. o. o., Kidri-
čevo, Kopališka 3, 02 780 99 
26, www.ramainox.si.

IZPOSOJA IN PRODAJA poroč-
nih, birmanskih, obhajilnih in 
svečanih oblek. HARMONIJA, 
Ivica Jauk, s. p. Minoritski trg 4, 
Ptuj, od 13. do 18. ure. Tel. 41 
317 361.

Sreda, 23. december
  9.00 Ptuj, Mestno gledališče, Pravljično srce, za šole in izven
11.00 do 21.00   Maribor, pri kinocentru Kolosej, brezplačno drsanje, 

možnost izposoje drsalk, vse do 28. decembra
14.00 Ptuj, Mestno gledališče, Pravljično srce, za šole in izven
16.00 Leskovec, cerkev svetega Andraža, božični koncert
17.00 Sveta Ana, v osnovni šoli, božično-novoletni koncert
18.00 Makole, trg, 7. tradicionalni božično-novoletni pohod z baklami 

po 7 km dolgi poti Forma Vive
18.00 Maribor, SNG, Produkcija Srednje glasbene in baletne šole 

Maribor, StaDvo, za izven
18.00 Destrnik, telovadnica osnovne šole, dobrodelni božično-novole-

tni koncert
- Maribor, galerija Petrina, Slovenska 31, odprtje razstave pejsa-

žev ptujske slikarke Rozine Šebetič, slike olje na platno bodo na 
ogled ves mesec

- Ptuj, Qlandia, fotografska razstava od Ptuja do Johannesburga, 
avtorjev Črtomirja Goznika in Nanija Matjašiča

Četrtek, 24. december
19.00 Drenovec, pri baru Veselič in pri Jožetu Liberju, tradicionalni 

božični pohod z baklami k cerkvi sv. Mohorja na Turškem Vrhu
22.00 Studenice, žive jaslice

Petek, 25. december
17.00 Studenice, žive jaslice
17.00 Krčevina pri Vurbergu, Mohorkova graba, 5. tradicionalni božič-

ni koncert
18.00 Velika Nedelja, za župniščem, žive jaslice na prostem
19.00 Ptuj, cerkev svetega Petra in Pavla, Glasbeni božič v kloštru, 

božični koncert učencev in učiteljev ZGŠ v samostanu sv. Petra 
in Pavla z gosti

Sobota, 26. december
11.00 Maribor, SNG, balet, Hrestač – božična matineja, VelDvo, za 

izven
16.00 Ptuj, športna dvorana Center, tradicionalna Orfejčkova parada
16.00 Podlehnik, dvorana osnovne šole, tradicionalni božično-novole-

tni koncert Pihalnega orkestra in dekliške vokalne skupine Canti-
lena

17.00 Markovci, cerkev sv. Marka, 15. tradicionalni božični koncert
18.00 Gorišnica, župnijska cerkev, božični koncert
18.00 Makole, grad Štatenberg, praznični večer z vokalnim ansam-

blom Musica, slišali boste božične pesmi v kar 11 evropskih 
jezikih

19.00 Ptuj, kulturna dvorana Gimnazije, osrednja slovesnost ob dnevu 
samostojnosti in enotnosti RS

21.00 Ptuj, hram kulture Muzikafe, novoletni koncert skupine Kvinton
21.00 Ormož, klub Unterhund, predstavitev novega CD z naslovom 

Kirjetukinor? skupine Stranci
- Majšperk, pohod na Donačko goro, organizira PD Majšperk

Nedelja, 27. december
10.30 Maribor, SNG, drama, Pravljica o carju Saltanu, božična matine-

ja, MalOd, za izven
16.00 Sela, dvorana, tradicionalni božično novoletni koncert Pihalnega 

orkestra in dekliške vokalne skupine Cantilena
18.00 Ormož, cerkev svetega Jakoba, božični koncert ženskega zbora 

Okarina
18.00 Skorba, dom krajanov, božično-novoletni koncert s Pihalnim 

orkestrom Talum Kidričevo in gostujočimi pevskimi skupinami, 
vstop prost

18.00 Velika Nedelja, za župniščem, žive jaslice na prostem

Ponedeljek, 28. december
18.00 Dornava, prostori občine, odprtje fotografske razstave fotografa 

Edvarda Pintariča z naslovom Polenska žetev, razstava bo 
posvečena Jožetu Mundi

Kino Ptuj
26. in 27. december ob 17.30 Garfield in festival zabave (sinhronizirano 

v slovenščino) – animirana pustolovščina. Ob 19.00 Moja grška 
avantura – drama. Ob 20.50 Art program: Tahan – drama.

29. december ob 18.00 Mlada luna – romantični triler.
30. december ob 18.00 Mlada luna – romantični triler. Ob 20.30 Dobro-

došli v deželi zombijev – komična grozljivka.

Prireditvenik IZVAJAMO vsa gradbena dela: no-
vogradnje, adaptacije, ometi, ograje, 
polaganje tlakovcev, izdelava škarp 
ter manjši izkopi, ugodno. Priporo-
čamo se. Zidarstvo Hami, Milan Ha-
meršak, s. p., Jiršovci 7 a, Destrnik, 
telefon 051 415 490.

KMETIJSTVO

PRODAJAMO bele piščance domače 
reje. Irgoličevi, Sodinci 22 pri Veliki 
Nedelji, tel. 713 60 33.

PRODAM smrekov opaž, ladijski pod, 
bruna in ostali gradbeni les ter gajbe, 
možna dostava. Tel. 041 331 831.

KUPIM traktor in kmetijsko mehani-
zacijo. Telefon 041 358 960.

PRODAM zelo kvalitetne bukove bri-
kete iz uvoza, karton. Možna dostava. 
Tel. 051 828 683.

PRODAM suha bukova drva, dolžine 
1 meter, 33 cm, 25 cm, narezana, z 
dostavo. Tel. 051 667 170.

PRODAM suha drva, cepljena na 1 
m, bukev in ostale vrste lesa. Po želji 
drva razrežem in dostavim. Tel. 041 
375 282.

UGODNO prodam drva z dostavo. 
Tel. 051 632 814.

KUPIM suhe bučnice, pridem na 
dom, plačilo takoj. Tel. 051 667 170.

PRODAM kalana bukova drva z mo-
žnostjo dostave. Tel. 031 623 356.

PRODAM 250-kg prašiča domače 
reje. Tel. 031 468 258.

PRODAM sušilnico za bučno seme 
in dvobrazdni hidravlično obračalni 
plug Regent, 14 col. Tel. 051 211 
826.

PRODAM odojke od 20 do 25 kg. 
Tel. 755 31 21.

PRODAM bukova kalana drva, ugo-
dno. Telefon 041 245 054.

NEPREMIČNINE

KIDRIČEVO, prodam trisobno 
stanovanje, obnovljeno. Tel. 040 
881 723 ali 041 863 206.

PRODAM stanovanje na Ptuju, 67 
m2, v četrtem nadstropju, mansarda. 
Tel. 051 412 042.

PO ZNIŽANI ceni prodam novo ure-
jeno stanovanje na Ptuju. Tel. 030 
396 757.

V NAJEM oddam več parkirnih 
mest v garažni hiši in dva poslovno-
pisarniška prostora v izmeri po 21,5 
m2 (skupaj 43 m2), vse na Vodnikovi 
ulici 2 v Ptuju, ter poslovni prostor 
v  izmeri 23 m2 v Miklošičevi ulici v 
Ptuju. Milan Hebar, s. p., Miklošičeva 
ulica 3, Ptuj, telefon 041 325 925.

KIDRIČEVO, prodam dvosobno 
stanovanje, 65 m2, opremljeno, takoj 
vseljivo, delno adaptirano. Telefon 
031 244 748.

V CENTRU PTUJA prodamo lepo 
meščansko hišo, možne vse deja-
vnosti. Telefon 041 245 054.

DOM-STANOVANJE

ODDAM V NAJEM trisobno 
stanovanje, delno opremljeno. Tele-
fon 070 859 701.

S 1. JANUARJEM oddamo oprem-
ljeno enosobno stanovanje v najem. 
Tel. 782 09 31, zvečer.

STANOVANJE na Ptuju, dvosobno, 
oddam v najem. Tel. 041 622 341.

V NAJEM oddam enosobno oprem-
ljeno stanovanje. Tel. 041 730 818.

MOTORNA VOZILA

KUPIM osebni avto do 6.000 , 
plačam v gotovini, možen prevzem 
lizinga. Tel. 030 355 537 ali 041 
219 250.

RAZNO

KUPIM starine: pohištvo, slike, bo-
gece, ure, steklo, lonce in drobnarije. 
Plačam takoj. Telefon 041 897 675.

KUPIM stare razglednice ter pez 
figurice, dobro plačilo. Tel. 041 453 
093.

ZELO UGODNO prodam motorno 
kolo APN 6, stoječi pikado, gostin-
ski plinski štedilnik, LTH-hladilnik 
ter razno gostinsko opremo. Telefon 
041 245 054.

RAČUNOVODSTVO za s. p. 
in d. o. o., obisk na domu, Ra-
čunovodstvo Tušek, d. o. o., 
Medribnik 27, 2282 Cirkulane, 
GSM: 031 811 297, tel. 0599 
20 600.

Sobota ob 21.00 in nedelja ob 10.00: Dejan 
Zavec uresničil svoje sanje. Ptujski župan pri-
pravil prednovoletni sprejem. Priznanja špor-
tnikom veteranom za izjemne dosežke. Sejem 
višjega in visokega šolstva. Z združenimi napori za višjo kakovost življe-
nja. Z zdravo prehrano do zdravja. Razstava likovnih del Andreja Boži-
ča. Galerija Tenzor tokrat v ptujskem gledališču. Slike Branka Gorjupa 
polepšale stopnišče blagovnice Mercator. Želje Ptujčanov v prihajajo-
čem letu. Novoletna poslanica ptujskega župana dr. Štefana Čelana. S 
silvestrskim poljubom stopimo v leto 2010.

IZVAJAMO SUHOMONTAŽNA 
DELA po sistemu knauf, arm-
strong in plesakrstvo. Gostin-
stvo, trgovina, gradbeništvo, 
Boris Gašpar, s. p., Tovarniška 
cesta 25, Kidričevo.

Ta nadvse pomembni te-
rapevtski pripomoček, ki bo 
Mojci izboljšal kvaliteto življe-
nje, ji je v imenu Komunalne-
ga podjetja Ptuj izročil njegov 
direktor Jože Cvetko. Mojca 
je tudi ob najnovejšem pripo-
močku pokazala izjemno za-
gnanost, saj je delovanje nove-
ga pripomočka želela čim prej 
osvojiti, da bi bila lahko še bolj 
samostojna. Za darilo je tako 
ona kot vsa njena družina zelo 
hvaležna.

Preden so ga podarili Moj-
ci, je bil pripomoček testiran 
ob zdravniškem nadzoru, ker 
mora biti prilagojen osebi, ki 
ga uporablja. Mojca po uspešni 
vstavitvi baklofenske črpalke 
pred dobrima dvema letoma 
in pol vidno napreduje. S svojo 
nadarjenostjo in vztrajnostjo 
preseneča vse, zdravniki pra-
vijo, da je pravi čudež. Čeprav 
se vsi okrog nje trudijo, da bi 
kljub hudi bolezni čim kvali-
tetneje živela, je v bistvu ona 
sama tista, ki je v tem hudem 
boju z boleznijo najzaslužnejša, 
da ji gre na bolje; če ne bi imela 
volje in energije ter prepriča-
nja, da hoče hoditi, izboljšanja 
ne bi moglo biti. Njena ener-
gija je izjemna, nič ji ni težko, 
po fizioterapiji pogosto sede 
tudi na kolo. Samostojnost ji 
namreč veliko pomeni.

Zdravilo baklofen zmanjšu-
je napetost v mišicah, zato je 
možno ohromeli del lažje pre-
mikati. S pomočjo tega zdravila 
se bolniku izboljšuje gibljivost, 
življenje postane kvalitetnejše. 
Ker Mojca veliko hodi, njena 
hoja pa je nepravilna, se mišice 
zategujejo, s stojko pa se po-
novno raztegujejo; , v bistvu se 
s tem pripomočkom popravlja 
tisto, kar povzroča nepravilna 
hoja, je pojasnila učinke stojke 
Mojčina sestra Natalija. Mojči-
no spopadanje z boleznijo jo je 
spodbudilo, da se je odločila še 
za študij specialne in rehabili-

tacijske pedagogike.
Uporabo stojke je Mojci pri-

poročila zdravnica na enem od 
zadnjih pregledov, saj je nujen 
terapevtski pripomoček, če želi 
še naprej hoditi. S tem je veliko 
bolj mobilna, z njo se pomika 
po celem stanovanju in dela 
vrsto stvari samostojno, ker ji 
ni potrebno več prositi za po-
moč: sama si sedaj lahko vzame 
stvari iz elementov v kuhinji iz 
omar. Ko bodo imeli v hiši dvi-
galo, se bo lahko samostojno 
odpeljala tudi na obisk k sose-
dovim. Bolj kot se bo zamotila z 
različnimi opravili, lažje in dlje 
časa bo lahko vzdržala v stojki; 
pri njeni rabi jo namreč spre-
mljajo bolečine. Stojka ji omo-
goča spreminjanje položajev, 
pokončno stojo in premikanje 
po prostoru. Gre za zelo upora-
ben pripomoček za vse osebe, 
ki imajo težave v gibanju. Omo-
goča opravljanje veliko opravil, 
ki bi bile nemogoče v sedečem 
položaju, tudi premikanje po 
prostoru v stoječem položaju, s 
čimer se postavlja v enakovre-
den položaj z drugimi. Stojka 
omogoča prehajanje iz sedeče-
ga položaja v stojo in obratno, 
kar zelo izboljša kvaliteto ži-
vljenje. Mojci je v pomoč tako 
pri vsakodnevnih opravilih kot 
tudi pri fizioterapevtskih va-
jah. Zelo pomemben pa je tudi 
njen psihološki učinek, ker 
omogoča večjo samostojnost.

Mojca ni nikoli izgubila 
upanja, da bo nekoč hodila, 
tako kot tudi ne njeni domači 
- mama Magda, oče Janez in 
sestra Natalija, ki skupaj z njo 
bijejo bitko za kvalitetnejše ži-
vljenje. Letošnji božični in no-
voletni prazniki so zaradi do-
brih ljudi, ki znajo prepoznati 
potrebe drugačnih, tudi zaradi 
tega dragocenega pripomočka 
in vseh podobnih darovanj ve-
liko lepši kot sicer.

MG

Njiverce � Donacija za Mojco

Stojka za 
večjo Mojčino 
samostojnost
Komunalno podjetje Ptuj že dolgo ob novem letu ne 
pošilja čestitk in ne kupuje poslovnih daril. Sredstva, 
ki bi jih sicer porabili za to, darujejo v humanitarne 
namene. Mojco Sagadin iz Njiverc, ki je zbolela za 
redko boleznijo živčevja, so pred prazniki razveselili 
z mobilno stojko za lažje gibanje po stanovanju.

Foto: MG

Mojca s stojko, ki ji je v veliko pomoč pri vsakodnevnih opravi-
lih in fizioterapevtskih vajah. Na fotografiji z očetom Janezom in 
direktorjem Komunalnega podjetja Ptuj Jožetom Cvetkom, ki je 
stojko kupilo.
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OBVESTILO 
ZA KOMITENTE NOVE KBM
Spoπtovani,

obveπËamo vas, da z 31. decembrom Nova KBM 
zapira vrata poslovalnice v SrediπËu ob Dravi. 

Svoj osebni raËun in vse banËne storitve, ki jih uporabljate, lahko 
brezplaËno prenesete v katerokoli izbrano banËno poslovalnico, 
kjer vam zagotavljamo viπjo kakovost banËnega poslovanja. »e 
poslovalnice niste izbrali, vam svetujemo, da to storite Ëim prej. 
Najbliæja sodobno urejena poslovalnica Nove KBM se nahaja 
v Ormoæu, seznam preostalih bliænjih poslovalnic pa si lahko 
ogledate tudi na spletni strani www.nkbm.si.

Vabimo vas, da osnovno banËno poslovanje v SrediπËu ob Dravi 
opravljate na bliænjem poπtnem okencu Poπtne banke, ki je del 
Skupine Nove KBM in kjer imate komitenti Nove KBM moænost, 
da polagate in dvigujete gotovino ter vpogledujete v stanje na 
osebnem raËunu. Prav tako je komitentom na voljo bankomat 
naπe banke za dvig gotovine.

Prosimo za razumevanje in se veselimo    
nadaljnjega sodelovanja z vami.

Nova KBM

www.tednik.si
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Okrepčevalnica Vrček in Avtobusni 
prevozi, Cafuta Jožica, s. p.,

Vam želi blagoslovljene božične praznike,
v prihajajočem letu obilo zdravja, sreče 

in osebnega zadovoljstva. 

Cenjenim poslovnim partnerjem 
in našim zvestim potnikom pa varno 

in zadovoljno vožnjo.

Draga mama, ti zdaj mirno spiš,
na grobu tvojem svečka
zdaj gori, v naših srcih pa žalost 
in ne veš, kako pogrešamo te mi.
Spočij si trudne zdaj oči,
za vse še enkrat hvala ti.

V SPOMIN
Silva Lačen
19. 12. 1955 - 24. 12. 2004
Ko so se druga za drugo prižigale lučke na božičnem drevesu, 
si tiho in mirno odšla od nas, brez slovesa, draga mama. Ni 
besede, le grenke solze v naših očeh.
Ostal je le spomin, ki ne bo nikoli zamrl v naših srcih.
Hvala vsem, ki vas pot vodi tja, kjer njen dom rože zdaj krasijo 
in svečke ji v spomin gorijo.

Tvoji najdražji

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
spomnite se, kako trpel sem,
in večni mir mi zaželite.

V SPOMIN
V soboto, 26. decembra, bo minilo eno 
leto, ko so se končale naše zadnje upajoče 
sanje. Ugasnila je luč življenja in se priž-
gala luč spomina nate, dragi oče, dedek 
in tast

Zlatko Kokot
IZ GORENJSKEGA VRHA 49
Iskreno hvala vsem, ki se ga radi spominjate, mu prižgete 
svečko in poklonite lepo misel.

Žalujoči: Silva, hčerka Jelka, sinova Simon 
in Peter z družinami

SPOMIN
V četrtek, 24. decembra, mineva 15 let, 
odkar te ni več med nami

Franci Pukšič
8. 11. 1961   †  24. 12. 1994

Hvala vsem, ki se ustavite ob njegovem grobu, mu prižigate 
sveče in nosite cvetje.

Brat Milan

Eno leto že v grobu spiš,
a v naših srcih še živiš.

SPOMIN
23. decembra mineva 1 leto, odkar nas je 
zapustil dragi brat, boter in stric

Franc Nemec
IZ SEJANCEV 2

Cvetje in sveče so dokaz naše ljubezni.

Njegovi najdražji

Življenje celo sta garala,
za dom in svoje bližnje vse sta dala,
sledi ostale so povsod
od dela vajinih pridnih rok.

SPOMIN

Ana
1929 - 2007

Franc
1934 - 1987

Rojko
IZ VINTAROVCEV 82

Čas neusmiljeno beži, a lepi spomini, ki smo jih preživeli 
skupaj, ostajajo. Vsem, ki se ju spomnite, jima poklonite cvet 
in lepo misel ter prižgete svečko, iskrena hvala.

Vajini najdražji

OSMRTNICA
Sporočamo žalostno vest, da nas je v 70. 
letu zapustila naša draga

Silvestra 
Mohorko
S PTUJSKE GORE 61

Od nje se bomo poslovili v četrtek, 24. decembra 2009, ob 
13. uri na pokopališču na Ptujski Gori. Žara bo pripeljana v 
mrliško vežico na dan pogreba ob 11. uri.

Žalujoči hčerki Natalija in Suzana z družinama

Ko pošle so ti moči, zaprl trudne si oči.
Zdaj tiho, mirno spiš, bolečin ne trpiš,
a čeprav spokojno spiš,
v naših srcih še naprej živiš.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega očeta in dedija

Antona 
Frančeškina
roj. 2. 2. 1925   umrl 12. 12. 2009

IZ UL. ŠERCERJEVE BRIGADE 16, PTUJ
se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem in znan-
cem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, mu darovali 
sveče in za svete maše, nam pa izrekli besede sožalja. Hvala 
gospodu župniku za lepo opravljen cerkveni obred, govorniku 
za besede slovesa, pevcem za odpete žalostinke, godbeniku za 
odigrano Tišino, PGD Hajdina ter kolektivu trgovine Interspar 
Ptuj.
Posebna zahvala družinam Podgoršek in Strmšek - Primožič za 
vso izkazano pomoč v najtežjih trenutkih.
Še enkrat vsem in vsakemu iskrena hvala.

Žalujoči: hčerka Andreja z družino

Ko življenje tone v noč,
žarek upanja si išče pot,
ostane nema bolečina
in tiha solza spomina.

ZAHVALA
Ob nenadni izgubi drage mame, tašče, 
ome, praome in sestre

Doroteje Horvat
IZ MLADINSKE ULICE 3, KIDRIČEVO

se v žalosti in bolečini iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem in znancem, ki ste nam v težkih trenut-
kih stali ob strani, darovali sveče in za svete maše, nam izrekli 
sožalje in jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala govornici ge. 
Hedviki Pulko za besede slovesa, g. župniku Antonu Pačniku za 
opravljen obred in sv. mašo, moškemu pevskemu zboru PGD 
Hajdoše, godbeniku za odigrano Tišino ter sindikatu Taluma 
in pogrebnemu podjetju Mir.

Žalujoči: njeni najdražji

Življenje niso dnevi, ki so minili,
temveč dnevi, ki smo si jih zapomnili.

(Paulenko)

OSMRTNICA
V neizmerni žalosti sporočamo, da nas je 
zaradi bolezni mnogo prezgodaj zapustil 
ljubljeni mož, oče in dedek

Ivan Voršič
IZ GORIŠNICE 76
učitelj matematike v pokoju in neumorni šahovski mentor
Od njega se bomo poslovili v sredo, 23. decembra 2009, ob 15. 
uri na gorišniškem pokopališču. Žara bo pripeljana v mrliško 
vežico na dan pogreba ob 10. uri.

Njegovi najdražji: žena Vida, hčerka Anita z družino 
in sin Dejan

Nešteto sveč je že zgorelo,
nešteto rožic ovenelo,
nešteto solz preteklo je,
življenja naša so se spremenila,
a srca naša te ne bodo pozabila.

SPOMIN
20. decembra je minilo pet let, odkar se 
je od nas poslovil dragi mož, ata, dedek 
in brat

Jožef Zagoršek
IZ MEZGOVCEV OB PESNICI 32

Hvala vsem njegovim sorodnikom in znancem, ki z lepo mislijo 
postojite ob njegovem grobu in mu prinašate svečke.

Žalujoči: žena Terezija, hčerka Ida, sin Jože 
ter brat Vlado z družinami

Hudo je otroku za starši jokati,
še težje brez hčere in sestre ostati,
krivična usoda, posoda gorja,
nikoli izpita, le solze pozna.

SPOMIN

Valerija Peršoh
IZ PLETERIJ 48

Boleč je spomin na 21. december 2003. Hvala vsem, ki posto-
jite ob njenem grobu, prinašate cvetje, prižigate sveče in se je 
spomnite z lepo mislijo.

Vsi tvoji, ki te imajo radi

Le srce in duša ve,
kako boli, ko te več ni!

ZAHVALA
10. decembra 2009 nas je zapustila 
draga mama, tašča, babica in prababica

Marija Novak
IZ MOŠKANJCEV 85 C

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem za podarjene svete maše ter sveče in cvetje. 
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala 
gospodu župniku Ivanu Holobarju, zdravniškemu osebju, ki so 
ji lajšali bolečino, pevcem, gospodu Branku Firbasu, gospodu 
Stanku Arnejčiču, zastavonošem, sodelavcem, godbeniku za 
odigrano Tišino in podjetju Mir.

Žalujoči njeni najdražji

Niti zbogom nisi rekel,
niti roke nam podal,
a v naših srcih
za vedno boš ostal.

ZAHVALA

Janko Peklar
IZ BOROVCEV

STANUJOČ NA PTUJU

Ob boleči izgubi našega dragega Janka se iskreno zahvalju-
jemo vsem, ki ste nam v najtežjih trenutkih stali ob strani in z 
nami sočustvovali.
Hvala vsem za izraženo sožalje, osebno in pisno, vsem, ki so 
kakorkoli sodelovali pri pogrebu. Hvala za darovano cvetje, 
sveče ter za svete maše.
Še enkrat vsem in vsakomur posebej iskreno hvala.

Z žalostjo v srcu vsi, ki smo te imeli radi

V življenju samo je garala,
da svojim je dajala.
Od njenih pridnih rok
sledi ostale so povsod.

SPOMIN
21. decembra je minilo žalostno leto, 
odkar nas je zapustila naša draga oma

Elizabeta Paternost
Z MESTNEGA VRHA 17 A, PTUJ

Iskrena hvala vsem, ki se je spominjate in ji poklonite lepo 
misel.

Vsi njeni

Razpored dežurstev zobozdravnikov
Dežurnega zobozdravnika v času praznikov ni na Ptuju.



osumljenec odšel v gasilski 

dom PGD Miklavž pri Or-

možu, kjer je dejanje zaupal 

gasilcem, ki so se nahajali v 

domu. Nato je po telefonu 

poklical še očeta. V gasil-

skem domu ga je ob 18.45 

prijela policija, saj jih je o de-

janju obvestila osumljenčeva 

hčerka. Hčerkama je bila nu-

dena zdravstvena in socialna 

pomoč ter pomoč njunih 

svojcev.

Na policiji so povedali, da 

osumljenec do dneva sto-

ritve kaznivih dejanj ni bil 

obravnavan za kazniva deja-

nja ali prekrške. Sosedje in 

znanci pa znajo povedati, da 

je šlo za urejeno družino, za 

katero nikoli ni bilo slišati, 

da bi imeli kakršne koli teža-

ve. Osumljenec je pomagal 

pri delu očetu na večji kmeti-

ji, umorjena pa je bila nedav-

no odpuščena v Muri, a si je 

hitro našla drugo zaposlitev 

v eni od ormoških gostiln. 

O domnevnem morilcu so 

sokrajani, ki smo jih nagovo-

rili, govorili z naklonjenostjo 

kot o delovnem, pridnem in 

požrtvovalnem človeku, ki 

ni nikoli popival ali se nasil-

no vedel. Prav tako v času de-

janja osumljeni naj ne bi bil 

pod vplivom alkohola.

Tako je najbližja soseda 

Nataša Ciglarič o predvideni 

ločitvi sosedov izvedela dan 

pred umorom v službi in ni 

mogla verjeti, da bi bilo to 

res. O J. T. pravi, da je bil do-

ber sosed, ki je vsem rad po-

magal. Posebno dobro naj se 

s taščo ne bi razumela nikoli, 

ampak večjih nesoglasij ni 

bilo. »To je katastrofa, jaz še 

vedno ne morem razumeti, 

kaj se je zgodilo,« je pretrese-

na Nataša Ciglarič.

Mariborski kriminalisti so 

s kazensko ovadbo osumljen-

ca privedli k preiskovalni 

sodnici Okrožnega sodišča 

Ptuj, ki je po opravljenem za-

slišanju zanj odredila pripor. 

Osumljencu grozi zaporna 

kazen najmanj 15 let.

V lanskem letu so policisti 

na Mariborskem obravnavali 

le eno kaznivo dejanje umo-

ra. Letos pa je to že deveti to-

vrstni primer – od tega dva 

primera poskusa uboja, dva 

poskusa umora in pet do-

končanih umorov.
Viki Ivanuša

V petek zvečer, 18. 12. 

2009, okoli 18. ure je 46-letni 

J. T. iz Vuzmetincev, iz okoli-

ce Ormoža, storil dve kaznivi 

dejanji umora iz brezobzirne-

ga maščevanja in na grozovit 

način. Žrtvi navedenih ka-

znivih dejanj sta bili njegova 

41-letna izvenzakonska par-

tnerka S. P. in njena 76-letna 

mati F. P. Dejanje je bilo stor-

jeno v Vinskem Vrhu 77, kjer 

sta si umorjena in osumljeni 

ustvarila skupen dom. Če je 

verjeti govoricam, naj bi bilo 

za dejanje krivo ljubosumje, 

oziroma J. T. naj bi se zanj od-

ločil, ker ga je S. P. obvestila, 

da ga namerava konec mi-

nulega tedna zapustiti. Tako 

je storilec žrtev zvabil v klet 

pod pretvezo, da potrebuje 

pomoč, nato pa ji je z avto-

matskim orožjem in noži ter 

različnimi vrstami orodja za-

dal poškodbe, zaradi katerih 

je umrla. Osumljeni je to sto-

ril v prisotnosti svojih otrok, 

starih 14 in 18 let. Hčerki sta 

poskušali poseči v dogajanje 

in mater zaščititi, zato sta 

tudi sami utrpeli lažje tele-

sne poškodbe. Pretreseni 

hčeri sta zbežali v stanovanj-

ski del zgradbe, kjer je bila 

njuna babica. Oče je prišel 

za njima. Med njim in taščo 

se je vnel spor, ki se je kon-

čal tako, da jo je ubil z noži in 

različnim orodjem, ki se upo-

rablja pri kmečkih opravilih. 

Poškodbe obeh žensk so bile 

tako intenzivne, da sta umr-

li na kraju dejanja. Tako je 

okoliščine umora predstavil 

vodja sektorja kriminalistič-

ne policije PU Maribor Mar-
jan Fank.

Pištola je zaskočila
Osumljeni je pri umorih 

uporabil pištolo, ki se mu je 

po prvem umoru zaskočila 

in jo je po dejanju pustil na 

kraju zločina. Z njo je imel 

namen po dejanju narediti 

samomor. Za orožje ni imel 

ustreznega dovoljenja, poli-

cija pa sklepa, da pištola iz-

vira iz časa osamosvojitvene 

vojne.

Po krvavem dejanju je 

Napoved vremena za Slovenijo Danes bo oblačno, pada-
vine se bodo prehodno raz-
širile nad večji del Slovenije, 
jutri popoldne pa povečini 
ponehale. Največ dežja bo v 
zahodni Sloveniji. Še bo pi-
hal okrepljen jugozahodni 
veter, ki bo popoldne preho-
dno oslabel. Temperature 
bodo od 4 do 11 stopinj C.

V četrtek in petek bo oblač-
no. V severovzhodni Slove-
niji bo povečini brez dežja, 
drugod bo deževalo. Največ 
dežja bo v zahodni Sloveniji. 
Pihal bo jugozahodni veter, 
ob morju jugo.

Vinski Vrh � Pretresljiv in brutalen dvojni umor

Umoril partnerko in taščo
Predpraznični čas je čas odločitev. Te pa iz ljudi izvabijo najlepša in žal tudi najbolj negativna čustva. Včasih tudi 
takšna, ki jih niso sposobni obvladovati. Tako se je lani v tem času zgodila tragedija v Mihovcih pri Ormožu, te dni pa 
so v žalost zaviti prebivalci Vinskega Vrha. V kraju, kjer so hišice posejane po vrhih, prebivalci drug drugega dobro 
poznajo, vendar prav nihče ni mogel verjeti in doumeti, da se je v njihovi okolici zgodil brutalen dvojni umor.

Prijeli vlomilca
Policisti PP Maribor I so poda-

li kazensko ovadbo zoper 21-le-
tnega moškega iz Slovenske 
Bistrice in 23-letnega moškega 
iz Maribora. Moška sta osumlje-
na, da sta 1. novembra ponoči 
vlomila v gostinski lokal v Mari-
boru. Iz notranjosti sta odtujila 
400 evrov gotovine. Z zbiranjem 
obvestil so policisti ugotovili, da 
je mlajši moški 11. septembra 
vlomil v trgovino v Mariboru, a 
iz nje ni ničesar odtujil.

V Dravi našli
truplo ženske

16. decembra ob 15.20 je 
OKC PU Maribor prejel obvesti-
lo, da so pri hidroelektrarni v 
Zlatoličju iz reke Drave potegnili 
neznano truplo. Na kraj so od-
šli policisti, ki so ugotovili, da 
so delavci pri čiščenju vtočnih 
rešetk na HE Zlatoličje v vodi 
našli žensko truplo. Vzrok in čas 
smrti ter identiteto umrle osebe 
policisti še ugotavljajo.

Vlomilec na delu
18. decembra popoldne je 

neznani storilec vlomil v sta-
novanjsko hišo v Lenartu v 
Slovenskih goricah. Iz notranjo-
sti je odtujil nakit. Premoženj-
ska škoda znaša okrog 2000 
evrov.

Črna kronika

080 19 20 � www.ZavarovalnicaMaribor.si

Foto: Viki Ivanuša

To je hiša v Vinskem Vrhu 77, kjer se je zgodil dvojni umor. Do nje je bilo treba v snežnih razmerah 
peš po makadamski cesti, zato je najbrž večina mestnih novinarjev na poti do nje obupala in Slove-
nijo je obkrožila slika sosednje, še prazne hiše.

Rojstva: Klavdija Veršič, Me-
stni Vrh 5 b, Ptuj – deček Ti-
len; Suzana Habjanič, Pobrež-
je 155 c, Videm pri Ptuju – de-
ček Tine; Lea Hvalec, Velika 
Varnica 25, Zgornji Leskovec 
– deklica Nina; Teja Večerjevič, 
Osluševci 10, Podgorci – de-
ček Oskar; Polona Gojkošek, 
Šikole 67, Pragersko – deček 
Blaž; Veronika Trop, Nova vas 
pri Markovcih 75 b, Markovci 
pri Ptuju – deček Luka; Polon-
ca Ahlin, Čučkova ul. 2, Ptuj – 
deček Alex; Jožica Ozmec Be-
lšak, Osluševci 21, Podgorci 
– deček Blaž; Andreja Hunjet, 
Dobrava 12, Ormož – deklica 
Saša; Mojca Ribič, Ob Dravi 3, 
Ptuj – deklica Elmedina; Juli-
jana Drevenšek, Trdobojci 69, 
Zgornji Leskovec – deklica.
Umrli so: Anton Frančeškin, 
Ulica Šercerjeve brigade 16, 
Ptuj, rojen 1925 – umrl 12. 
decembra 2009; Angela 
Stajnko, rojena Petek, Gornji 
Ključarovci 30, rojena 1920 
– umrla 10. decembra 2009; 
Janko Peklar, Volkmerjeva 
cesta 21, Ptuj, rojen 1969 – 
umrl 6. decembra 2009; Neža 
Širec, rojena Ducman, Žetale 
86, rojena 1928 – umrla 14. 
decembra 2009; Franc Šprah, 
Podlehnik 6, rojen 1928 – 
umrl 12. decembra 2009; Jo-
žefa Petek, Cirkulane 86, roje-
na 1938 – umrla 6. decembra 
2009; Maksimiljan Skledar, 
Čermožiše 68, rojen 1926 
– umrl 15. decembra 2009; 
Anton Horvat, Ul. 25. maja 9, 
Ptuj, rojen 1942 – umrl 15. 
decembra 2009; Martin Bez-
jak, Krčevina pri Vurbergu 16, 
rojen 1926 – umrl 16. decem-
bra 2009; Liza Sterle, rojena 
Kopše, Ciril Metodov drevored 
19, Ptuj, rojena 1932 – umrla 
15. decembra 2009; Kristina 
Milošič, rojena Fošnarič, Repi-
šče 46, rojena 1923 – umrla 
16. decembra 2009.
Poroka – Ptuj: Matej Orešek, 
Tavčarjeva ulica 16, Ptuj, in 
Karolina Petrena, Prežihova 
ulica 19, Ptuj.
Poroka – Ormož: Boštjan 
Borko in Sanja Žalig, Breg 22, 
Središče ob Dravi.

Osebna kronika

Foto: Viki Ivanuša

Soseda Nataša Ciglarič je o žrtvah in storilcu znala povedati le 
vse dobro.

Foto: Viki Ivanuša

V nedeljskem dopoldnevu, dva dni po tragediji, so sorodniki skupaj odšli na kraj tragičnih dogodkov, 
kjer je bil urejen dom 14- in 18-letnih deklet, ki sta v nekaj trenutkih ostali brez obeh staršev.
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